
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان کرمان:

 کرمان تحت تاثیر کانون های گرد و غبار خارج از کشور نیست
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 رییس کل دادگستری استان کرمان مطرح کرد

 مجتمع مس سرچشمه رفسنجان، از واحدهای تولیدی سالم و موثر در توسعه استان است

هیچ مجتمعی در طول شبانه روز 
تعطیل نیست

معـاون اداره کل راهـداری جنـوب کرمـان گفـت:۱۰ 
مجتمـع خدماتی رفاهی جنوب کرمـان برای خدمات 

رسـانی بهتـر بـه مسـافران و زائـران اربعین آماده سـازی شـده اسـت.
الیاس رسـولی پناه افـزود: در قالب سـتاد اربعیـن اداره کل و مصوبات سـازمان 
راهـداری و حمـل و نقـل جـاده ای در جنـوب کرمـان کارشناسـان حـوزه سـرمایه 
گـذاری بـا سرکشـی و نظـارت بـر مجتمع هـا بـه صـورت ویـژه از ۲ هفتـه گذشـته 
بـا همـکاری مدیـران عامـل مجتمع هـای خدماتـی و رفاهـی زمینـه اسـتقبال و 

خدمـت رسـانی بـه زائـران در طـول راه هـای جنـوب کرمـان را فراهـم کرده انـد.

مدیـرکل ارتباطـات و فنـاوری اطاعـات کرمـان اعـام 
کـرد: بـرای نخسـتین بـار در کشـور بـه همـت وزارت 

ارتباطـات ایـن اسـتان بـرای راه انـدازی مـدارس برنامـه نویسـی بـه عنـوان نمونـه 
کشـوری انتخـاب شـد. حسـین سـاجدی فر بـا اشـاره بـه انعقـاد تفاهم نامـه ای 
بیـن وزارتخانه هـای ارتباطـات و آموزش و پـرورش اظهارداشـت: در ایـن زمینه 
برنامه نویسـی بـه صـورت تخصصـی در دروس دانـش آمـوزان دوره متوسـطه 

اسـتان کرمـان گنجانـده می شـود.

مدیـرکل صنعـت، معـدن و تجـارت جنـوب کرمـان از 
انتخـاب پیمانکار معـدن و کارخانـه فرآوری مـس کرور 

در عنبرآبـاد خبـر داد.
بـه گـزارش روابـط عمومـی اداره کل صنعـت، معـدن و تجـارت جنـوب کرمـان، 
مسـلم مروجی فـرد در حاشـیه جلسـه بـا کارشناسـان شـرکت ملـی مـس ایـران، 
بیـان کـرد: بعـد از پیگیری هـای مـداوم و جلسـات متعـدد بـا مدیرعامل و سـایر 
مدیران شـرکت ملی مس ایـران و بازدید کارشناسـان این شـرکت ملـی از معدن 
مـس کـرور، بالاخـره مشـاور و پیمانـکار بهره بـردار مشـخص و طراحی برداشـت 

مـاده معدنـی انجام شـد.

مشاور و پیمانکار معدن و کارخانه 
مس کرور مشخص شد

کرمان نمونه کشوری راه اندازی 
مدارس برنامه نویسی می شود
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ادامه مطلب رادر 
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گم شدن جایگاه اقتصادی شهر گم شدن جایگاه اقتصادی شهر ۶۶ دروازه دروازه
کمتر از یک درصد از حجم مبادلات تیرماه برای کرمان

رییـس کل دادگسـتری اسـتان کرمـان گفـت: مجتمـع مـس 
لمی اسـت  سرچشـمه رفسـنجان، از واحدهـای تولیـدی سـا
که بـه رفـع مشـکات اقتصـادی کشـور و توسـعه اسـتان کمک 

 . می کنـد
به گـزارش روابط عمومـی مجتمـع مس سرچشـمه رفسـنجان، 
حاشـیه  در  حمیـدی  هیـم  برا ا لمسـلمین  لاسام و ا حجت ا

بازدیـد از مجتمـع مـس سرچشـمه رفسـنجان گفـت: مجتمـع 
مـس سرچشـمه رفسـنجان یکـی از ظرفیت هـای مهـم نه تنهـا 

اسـتان کرمـان بلکـه کشـور ماسـت.

طرح سوال از ساداتی نژاد و تحقیق و تفحص از تعاون 
روستایی در پرونده واردات نهاده ها

در آستانه روز ملی یوز انجام گرفت؛
تحویل نخستین نمونه های سلولی یوز ایرانی به مرکز ذخایر ژنتیکی

امام خامنه ای: پرچم جمهوری اسلامی همان پرچم ائمه و انبیاء است

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس از طرح 
سوال از وزیر کشاورزی و تحقیق و تفحص 
از تعاون روستایی در پرونده واردات نهاده ها 

توسط شرکت آریو تجارت سهیل خبر داد.
به گزارش ایلنا، علیرضا عباسی نماینده کرج 
و عضو کمیسون کشاورزی مجلس شورای 
اسلامی در پاسخ به سوالی درباره »آخرین 
وضعیت رسیدگی به پرونده آریو تجارت 
سهیل و نظارت کمیسیون کشاورزی بر 
این مساله و اینکه آیا تاکنون وزیر یا معاونان 
وزیر برای گزارش به کمیسیون آمده اند یا 
خیر«، گفت: پس از اینکه سیاست اصلاح 
نحوه پرداخت ارز ترجیحی اصلاح شد، 
قیمت نهاده ها در داخل کشور تحت تاثیر 
این سیاست افزایش پیدا کرد. به همین 
علت در وزارتخانه یک برنامه ای داشتند که 
فرآیند واردات نهاده ها را از آن حالت انحصاری 
که وجود داشت، خارج کنند. در واقع نیت 
مسئولان این امر نیت خوبی بود اما آنچه که در 
عمل اتفاق افتاد و مشاهده کردیم با آن نیتی 

که داشتند خیلی هم خوانی نداشت.
او ادامه داد: علت اینکه معتقدم هم خوانی 
میان نیت و آنچه که در عمل اتفاق افتاد وجود 
نداشت این است که در این مسیر مجموعه ای 

را متولی این کار کردند که تا قبل از این هیچ 
سابقه ای در واردات نهاده نداشته است. آن هم 
در یک مقیاس بالا، مثلا یک موقعی می گوییم 
یک مجموعه ای ۱۰ هزار تن، ۵۰ هزار تن یا 
۱۰۰ هزار تن نهاده وارد کرده و تجربه اش را 
دارد و سازوکار این اتفاق را می شناسد خب 
این یک حرف دیگری است اما مجموعه ای 
هیچ تجربه ای ندارد و شما می آیید کار را به 
آن محول می کنید آن هم در حد واردات ۵۰۰ 
هزار تن نهاده. عضو کمیسیون کشاورزی 
مجلس خاطرنشان کرد: نتیجه این می شود 
که مردم رفتند در بازارگاه برای نهاده ثبت 
سفارش کردند، پولش را پرداخت کردند و 
۲ ماه هیچ نهاده ای تحویل نگرفتند، این کل 
موضوعی بود که در رابطه با آریو تجارت سهیل 
وجود دشت. وزارت جهاد کشاورزی در این 
زمینه توجیهاتی داشت ولی این توجیهات 
اصلا پذیرفتنی نبود بالاخره مردم مبلغی را 
واریز کردند، ۲-۳ ماه گذشته و گرمی نهاده 

اینجا وارد نشده است.
او ادامه داد: ما در این زمینه دعوت به حضور 
در کمیسیون کردیم که آمدند و توضیحاتی 
دادند ولی توضیحات برای ما قابل قبول نبود. 
مجموعه بازرسی و دستگاه های دیگر دارند 

این مساله را پیگیری می کنند، آن ها هم تا 
آنجایی که بنده اطلاع دارم از این توضیحات 

قانع نشدند.
نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: در نتیجه این کار یک کار ایراد 
داری بود و ما هم به این رسیدیم که این کار 
ایراد داشت. درست است که شاید با نیتی 
بود که ما هم می گوییم نیت خوبی بود اما 
محقق نشد در هر صورت ایراد وجود داشته 
و در آینده اگر می خواهد چنین اتفاقی برای 
شکستن انحصار رقم بخورد، باید کار اصولی 
پیش برود نه اینکه شما دوباره یکی دیگر را 
بیاورید و تخلف دیگری انجام شود. به این 
علت که هنوز کار انجام نشده و آن نهاده هایی 
که باید می آمده و به دست مردم می رسیده، 

نرسیده است.
عباسی در پاسخ به این سوال که تصمیمی 
بر طرح سوال یا تحقیق و تفحص در این 
مساله اتخاذ شده است یا خیر؟، عنوان کرد: 
از وزیر طرح سوال کردیم در این زمینه و 
همینطور تحقیق و تفحص نیز از مجموعه 
تعاون روستایی و مجموعه پشتیبانی امور دام 
مطرح شده است و در هر دو قسمت این کار 

دارد پیش می رود.

در راستای مطالعه، شناسایی و حفاظت از منابع 
ژنتیکی کشور و بهره مندی متقابل از ظرفیت ها 
نمندی های علمی و پژوهشی، تفاهمنامه  و توا
همکاری میان مرکز ذخایر ژنتیکی و زیستی ایران 
و معاونت محیط زیست طبیعی سازمان حفاظت 

محیط زیست منعقد شد.

کبری - معاون محیط  یسنا حسن ا به گزارش ا
زیست طبیعی سازمان حفاظت محیط زیست - 
گفت: در حوزه محیط زیست ۷۰ درصد جمعیت 
گونه برجسته ای مثل آهو را از دست دادیم و آن 
رزشمند است تنوع درون جمعیتی  چیزی که ا

یک گونه است.

وی تصریح کرد: یکنواختی درون جمعیتی بعضی 
نیم بعضی گونه ها را  گونه ها باعث شده که نتوا

نجات دهیم.
اکبری در ادامه گفت: در محیط زیست هم تقریبا 
کمتر از دو دهه است که به سمت ژنتیک حفاظت 
رفته ایم و باید در حوزه بعضی مسائل ژنتیکی هم 

وارد مقوله حفاظت ژنتیک شویم.
وی تاکید کرد: تا حد امکان باید منابع ژنتیکی 
کشور را ذخیره کنیم و با عقد تفاهمنامه با این 
مرکز که یک مرکز تخصصی و با پیشینه خوبی 
است، در سطح وسیعی سعی کنیم که فعالیت ها 
را در بخش ژنتیکی انجام بدهیم و تلاش می کنیم 
ا برای  هیم کرد ر نمونه هایی که دریافت خوا

نگهداری به این مرکز ارسال کنیم.
تفاهمنامه،  ین   ا نعقاد  ا ز  ا هدف  فزود:  ا وی 
همکاری در زمینه شناسایی، حفاظت و احیای 
ز ظرفیت ها و  ا بهره مند شدن  بع ژنتیکی،  منا
قبیل  ز  ا ه  دستگا دو  متقابل  نمندی های   توا
نسانی، امکانات آزمایشگاهی، کارگاهی،  منابع ا
نمونه های  اطلاعاتی،  بانک های  نه ای،  بخا کتا

زیستی و فضای فیزیکی است.

شرکت کنندگان در هفتمین اجلاس 
مجمع جهانی اهل بیت علیهم السّلام 
صبح شنبه با حضور در حسینیه امام 
خمینی)ره( با رهبر معظم انقلاب اسلامی 
دیدار کردند. به گزارش تسنیم، رهبر 
معظم انقلاب اسلامی در دیدار اعضای 
مجمع جهانی اهل بیت)ع( و میهمانان 
شرکت کننده در هفتمین کنگره این 
مجمع، عظمت و محبوبیت اهل بیت را 
در دنیای اسلام بی نظیر خواندند و تأکید 
کردند: جمهوری اسلامی به عنوان پرچم 
برافراشته اهل بیت در مقابل نظام سلطه، 
معتقد است در دنیای اسلام هیچ خط 
فاصل مذهبی، قومی، فرقه ای و نژادی، 
حقیقی نیست و تنها خط فاصل برجسته 
و حقیقی، مرزبندی میان دنیای اسلام با 

جبهه کفر و استکبار جهانی است.
حضرت آیت الله خامنه ای با توصیه مؤکد 
به مجمع جهانی اهل بیت برای بهره گیری 
از عظمت و محبوبیت اهل بیت در دنیای 
اسلام افزودند: مجمع باید پایگاه و محل 
الهام گیری همه مسلمانان و جانهای 
مشتاق از معارف اهل بیت باشد و به گونه ای 
عمل کند که زینت اهل بیت شود. رهبر 
انقلاب، معارف اهل بیت را مجموعه ای 

کامل از همه نیازهای مختلف آحاد بشر 
و جوامع بشری خواندند و گفتند: جوامع 
اسلامی امروز به همه ابعاد معارف اهل بیت 
نیاز جدی دارند و مجمع جهانی باید با 
برنامه ریزی دقیق و صحیح و استفاده از 
شیوه های معقول و ابزارهای تأثیرگذار، 

این وظیفه سنگین را انجام دهد.
ایشان با اشاره به پرچم برافراشته نظام 
جمهوری اسلامی در مقابل نظام استکبار 
افزودند: پیروان اهل بیت و شیعیان جهان 
مفتخرند که نظام اسلامی در مقابل اژدهای 
هفت سر نظام سلطه، سینه سپر کرده 
و به اعتراف خود مستکبران، بسیاری از 
نقشه های آنان را به شکست کشانده است. 
رهبر انقلاب، رمز استواری جمهوری 
اسلامی را الهام گیری از اهل بیت دانستند 
و افزودند: آن ستارگان درخشان با معارف 
نظری و سیره عملی خود به ما آموخته اند 
که چگونه با تدبر و عمل به قرآن، راه اسلام 

عزیز را بپیماییم.
حضرت آیت الله خامنه ای پرچم جمهوری 
اسلامی را پرچم عدالت و معنویت خواندند 
و گفتند: بدیهی و طبیعی است که دنیای 
سلطه که همه باورها و اعمالش بر مادیات و 
پول و زور متکی است، در مقابل این پرچم 

به معارضه و دشمنی برخیزد.
ایشان آمریکا را در رأس جبهه استکبار 
خواندند و افزودند: امام بزرگوار با الهام 
از قرآن به همه یاد داد که خطوط فاصل 
غیرحقیقی میان جوامع اسلامی را کنار 
بگذارند و فقط یک خط فاصل یعنی 
مرزبندی دنیای اسلام با کفر و استکبار 

را قبول داشته باشند.
حضرت آیت الله خامنه ای خاطرنشان 
کردند: براساس همین باور عمیق بود که 
حمایت از فلسطین از همان روزهای اول 
در دستور کار انقلاب اسلامی قرار گرفت 
و امام با همه وجود پای مسئله فلسطین 
ایستاد و جمهوری اسلامی امروز هم به 
همین هندسه سیاسی ترسیم شده امام 
راحل عظیم الشأن عمل می کند و در آینده 

نیز به آن وفادار خواهد ماند.
ایشان با تأکید بر اینکه جمهوری اسلامی 
ندارد،  دیگر  کشورهای  در  دخالتی 
اتهام زنی های سلطه گران را ناشی از عجز 
و ناتوانی آنها در جلوگیری از پیشرفت های 
چشمگیر نظام اسلامی خواندند و افزودند: 
باید در مقابل سیاستهای  البته همه 
آن ها  با  و  باشند  هوشیار  استکباری 

همراهی نکنند.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان
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سیرجان شهر تجاوز 
 به حریم آثار تاریخی

ره کل میـراث فرهنگـی و  دا ا
ری  گردشـگری چشـم بـر حفـا
در  نیکـی  مکا بیـل  عمقـی 
همسـایگی یخدان هـای دوقلـو 

. د می بنـد
د  یجـا ا ی  بـرا ری ئـی کـه  حفا  
م  نجـا ا طبقـه  سـه  زه ای  سـا
ریخـی  تا یخدان هـای  تـا  شـد 
ز دیـدرس کامـا  سـیرجان را ا

کنـد!  پنهـان 
رد  ثـر تاریخـی حریمـی دا هـر ا
زمحاسـبه  ا نواعـی.  ا و حریـم 
در  حفـاری  یـی کـه  لرزش ها
مجـاورت آثـار تاریخـی ایجـاد 
می کنـد و ممکن اسـت موجب 
یـت  ثـر شـود تـا رعا تخریـب ا
نشـدن حریـم تپه هـای باسـتانی 
و  پژوهشـی  ارزش  نظـر  ز  ا
نی  ل یافـت اشـیا باسـتا احتمـا
تـا حریـم بصـری بـرای حفـظ 

ثـر. لـت یـک ا اصا
شـعاع قلعـه سـنگ بـه عنـوان 
حریـم شـهر باسـتانی شـیریگان 
حـاوی کلـی  یـی کـه  تپه ها بـا 
سـفال و سـکه و… بودنـد، در 
دهه هـای اخیـر توسـط باغ های 
بـود شـد و کک هیـچ  پسـته نا

نگزیـد! مسـئولی 
لی  بیشـتر نیسـت کـه  چنـد سـا
ره میـراث  دا رای ا سـیرجان دا
گـر سـابق بـر  فرهنگـی شـده و ا
ایـن چسـبیده بـه بـازار گنبـدی 
ریخـی سـیرجان، مجـوز دو  تا
طبقه بـا نمـای شیشـه ای دودی 
صـادر شـده از بی کسـی میـراث 

فرهنگـی شـهر بـود.
لا کـه میـراث فرهنگـی   امـا حـا
دفتـر  صاحـب  سـیرجان  در 
ری سـت،  دا ا دسـتک  و 
شـده؟ بهتـر  اوضـاع   چقـدر 

می شـود گفت خیلی کم.
ره کل میـراث فرهنگـی و  دا ا
ری  گردشـگری چشـم بـر حفـا
در  نیکـی  مکا بیـل  عمقـی 
همسـایگی یخدان هـای دوقلـو 

. د می بنـد
د  یجـا ا ی  بـرا کـه  ری ئـی  حفا
نجـام  ا طبقـه  سـه  زه ای  سـا
ریخـی  تا یخدان هـای  تـا  شـد 
ز دیـدرس کامـا  سـیرجان را ا

کنـد! پنهـان 
ری  شـهردا هـا  جا برخـی  در 
ول اسـت و بـا  متهـم ردیـف ا
پروانه هایـی کـه صـادر می کنـد، 
یـن موضـوع  هیـچ توجـه بـه ا

رد.  حریـم نـدا
مثـا چسـبیده بـه اثـر کاهگلـی 
زه ی  سـا مجـوز  شـده  ثبـت 

می دهـد! لومینیومـی  آ
ریخـی  نـه تا یـا در کوچـه ی خا
حاج رشـید کـه محـل برگـزاری 
آیین هـای عـزاداری نیز هسـت، 
نمـای  طبقـه  ی  چنـد  مجـوز 
ده می شـود! سـنگ رومـی دا

یـن رویکـرد نبـود هماهنگـی  ا
دارات و سـازمان ها را  میـان ا

می دهـد. نشـان 
چنیـن  کننـده  د  یجـا ا
ره  دا ا یـد  با نیـز  هماهنگی ئـی 
سـیرجان  فرهنگـی  میـراث 
باشـد تـا در ایـن بـاره جلسـات 
مشـترکی بـا شـورا و شـهرداری 
ر  نه دچـا مـا متاسـفا رد ا بگـذا

اسـت. ل  نفعـا ا
در تازه تریـن نـوع بی توجهـی بـه 
حفـظ حریـم، خبری بـود که روز 
گذشـته از افتتـاح طـرح مرمت 
و بازسـازی منـزل مرحـوم دکتر 
حـاج علـی صادقی منتشـر شـد. 
فتتاحـی کـه بـا حضـور  ییـن ا آ
درشـت  و  ریـز  مسـئولان 
ر شـد؛ بـدون  سـیرجان برگـزا
توجـه بـه دسـت گلـی کـه مرکـز 
صـدور پروانه ی سـاخت و سـاز 
شـهرداری سـیرجان به آب داده 
لـت بصـری یـک  و حریـم اصا
خانـه تاریخـی بـا حیـاط مرکـزی 
و پشـت بـام گنبـدی را چنیـن به 

اسـتهزا گرفتـه اسـت.

تردید در کیفیت نان نانوایی های جیرفت
مسئول کنترل کیفیت اداره غله در جنوب کرمان:  کیفیت آرد ۳ کارخانه فعال در جنوب کرمان قابل قبول است

  تفاوت کیفیت در نان به مهارت نانوا و شاطر برمی گردد

یادداشت
 حسام الدین اسلاملو

بـع طبیعـی و آبخیـزداری  مدیـرکل منا
 ۲۵ تقریبـا  می گویـد:  اسـتان کرمـان 
درصـد بیابان هـای کشـور در اسـتان کرمان 
هسـتند. مهـدی رجبـی زاده  بـا اشـاره بـه 
۵۰۰ کیلومتـری اسـتان کرمـان بـا  مـرز 
بیابـان لـوت، اظهـار کـرد: اسـتان کرمـان 
تحـت تاثیـر عـوارض منفـی بیابـان قـرار 

دارد و گذشـتگان نیـز بـرای سـازگاری بـا 
ایـن اقلیـم، متناسـب بـا ظرفیـت هـای آن 
اسـتفاده مـی کردند امـا متاسـفانه در سـی 
و چهـل سـال اخیـر بـا اقدامـات صـورت 
گرفتـه مقـداری تعـادل در منطقـه را بـه 

هـم زده ایـم.
و  طبیعـی  بـع  منا مدیـرکل  بـه گفتـه   

آبخیـزداری اسـتان کرمـان، فعالیت هـای 
بیابـان زدایـی در شـرق اسـتان کرمـان از 
سـال ۱۳۶۰ آغـاز شـده و موثـر نیـز بـوده 
اسـت اما شـرق کرمـان از وقتی کـه هامون 
سیسـتان و بلوچسـتان خشـک شـده، ۱۲۰ 

روز از سـال تحـت تاثیـرات منفـی آن 
قـرار می گیـرد.

فراخوان مزایده
مساحت عرصه کاربریپلاک ثبتیموضوعشماره فراخوانردیف

)متر مربع(
قیمت کل 

)ریال(

مبلغ تضمین شرکت 
در فرآیند ارجاع 

کار )ریال(

شرایط 
فروش

12001003501000011

 فروش واحد مسکونی 
آپارتمانی در شهر کرمان 
- شهرک خواجو مجتمع 

های مسکونی پیامبر 
اعظم مجتمع شماره یک 

طبقه سوم  

قسمتی از پلاک    6852 
فرعی همگی مفروز و مجزی 

شده از 4756  فرعی از 
71  اصلی واقع در بخش  6   

شهرستان کرمان 

نقد  56.35.630.000.000281.500.000مسکونی

۲۲۰۰۱۰۰۳۵۰۱۰۰۰۰۱۲

 فروش واحد  مسکونی  
آپارتمانی در شهر کرمان 
- خیابان شهید کامیاب 

حدفاصل کوچه های ۲ و ۳

قسمتی از پلاک    ۲۲۰۵ فرعی 
همگی مفروز و مجزی شده از 

۱98۳ فرعی از48۱۰  اصلی واقع 
در بخش یک   شهرستان کرمان 

نقد  ۷۷.۵49.9۲۵.۱۲۰.۰۰۰496.۲۵6.۰۰۰مسکونی

۳۲۰۰۱۰۰۳۵۰۱۰۰۰۰۱۳

 فروش واحد  مسکونی  
آپارتمانی در شهر کرمان 
خیابان - شهید کامیاب 

حدفاصل کوچه های ۲ و 4

قسمتی از پلاک    ۲۲۲۱ فرعی 
همگی مفروز و مجزی شده از 

۱98۳ فرعی از48۱۰  اصلی واقع 
در بخش یک   شهرستان کرمان 

نقد  ۷۷.۵49.69۲.۵۰۰.۰۰۰484.6۲۵.۰۰۰مسکونی

دریافت اسناد و تحویل پیشنهاد ها
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت www.setadiran.irمحل

از تاریخ نشر اولین آگهی به مدت حداقل ۱۰ روزمهلت

گشایش پیشنهاد ها
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت www.setadiran.irمحل

طبق اسناد مزایدهزمان

اداره کل راه و شهرسازی استان کرمانشناسه آگهی: 1375412
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غضنفرآبادی:
خلاء قانونی برای برخورد با 

زورگیران خشن وجود ندارد
رئیس کمیســیون قضایی مجلس مجازات هــای زورگیری ها را 
بازدارنده دانســت و گفت: به طور قطع مجازات شدیدی در مورد 
افرادی که مرتکب جرائم خشن و سنگین می شود اعمال خواهد 
شد و مجازات های زورگیری ها بازدارنده است مگر اینکه دلایل 

کافی وجود نداشته باشد.
موســی غضنفرآبادی در مورد افزایش زورگیری ها و سرقت های 
خشن، گفت: شــدیدترین مجازات ها برای زورگیران پیش بینی 

شده است و خلاء قانونی نداریم.
او افزود: گاهی اوقات تصور می شــود چنین افرادی مورد پیگرد 
قانونی قرار نمی گیرند اما اقدامات دستگاه قضا بیانگر این است که 

برخوردها به صورت جدی انجام و مجازات ها هم اعمال می شود.
نماینده مردم بم، ریگان، فهرج و نرماشیر در مجلس یازدهم ادامه 
داد: در مورد مجازات زورگیری های خشــن باید اطلاع رســانی 
درستی صورت گیرد زیرا برخی افراد نسبت به این موضوع اطلاعات 
کافی ندارند؛ بسیاری از افرادی که دست به چنین اقداماتی خشنی 
زدند به فوریت بازداشت و محاکمه شدند و مجازات های شدیدی 

حتی در حد اعدام هم برای آنها در نظر گرفته شده است.
غضنفرآبادی یادآور شــد: به طور قطع مجازات شدیدی در مورد 
افرادی که مرتکب جرائم خشن و سنگین می شود اعمال خواهد 
شد و مجازات های زورگیری ها بازدارنده است مگر اینکه دلایل 

کافی وجود نداشته باشد.
او افزود: و مسئولان قوه قضائیه همواره چنین اقداماتی را مصادیق 

محاربه دانسته و حکم محاربه هم مشخص است

هیچ مجتمعی در طول شبانه روز 
تعطیل نیست

معــاون اداره کل راهــداری جنوب کرمان گفــت:۱۰ مجتمع 
خدماتی رفاهی جنــوب کرمان برای خدمات رســانی بهتر به 

مسافران و زائران اربعین آماده سازی شده است.
الیاس رســولی پناه افزود: در قالب ســتاد اربعیــن اداره کل و 
مصوبات ســازمان راهداری و حمل و نقل جــاده ای در جنوب 
کرمان کارشناسان حوزه سرمایه گذاری با سرکشی و نظارت بر 
مجتمع ها به صورت ویژه از ۲ هفته گذشته با همکاری مدیران 
عامل مجتمع های خدماتی و رفاهی زمینه اســتقبال و خدمت 
رســانی به زائران در طول راه های جنوب کرمان را فراهم کرده 

اند.
او با بیان اینکه یکی از عوامل تصادفات خستگی و خواب آلودگی 
راننــده حین رانندگی اســت افزود: با هر دو ســاعت رانندگی 
بایستی زمینه ۱۵ دقیقه اســتراحت فراهم شود که این شرایط 

با وجود مجتمع های خدماتی و رفاهی در جاده ها وجود دارد.
معاون اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب اســتان 
کرمان افــزود: مدیران مجتمع های خدماتــی و رفاهی ملزم به 
ارائه خدمات مورد نیاز مســافران و زائران در مراکز بین راهی 
هســتند تا با این روش از بروز تصادفــات خطرناک در جاده ها 

جلوگیری شود.
رسولی پناه بیان کرد:مسافران، زائران و رانندگان ناوگان حمل و 
نقل مسافر می توانند بدون دغدغه از خدمات ایجاد شده در این 
مجتمع ها استفاده کنند و در صورت هرگونه شکایت و پیشنهاد 
موارد را به شماره ۱4۱ مرکز مدیریت راه ها و اطلاعات حمل و 
نقل جنوب کرمان اطلاع دهند تا ضمن بررسی موارد شکایتی 
زمینه خدمات رســانی بهتر با مشارکت مردم در این مجتمع ها 

افزایش یابد.
او از اجرای طرح نظارتی بــر مجتمع های خدماتی و رفاهی بین 
راهی در جنوب کرمان خبر داد و گفــت:8 گروه نظارتی نقش 
نظارت و بررسی مشــکلات این مجتمع ها را به عهده دارند که 
این روند تا پایان ایام اربعین و بازگشــت زوار به محل اقامتشان 

ادامه خواهد داشت.

نان بـرای ایرانیان برکت سـفره اسـت، در سـبد 
خریـد روزانـه خانـوار جـا دارد.تقریبـا از اوایـل 
سـال جاری که طـرح اصـلاح یارانـه آرد با هدف 
جلوگیری از قاچاق این کالای اساسـی اجرا شـد 
قیمت آن هـم تغییر کـرد. دیگر آرد یارانـه ای در 
بیـن نانوایـان توزیـع نشـد، و این موضـوع باعث 
شـد قیمت نـان در نانوایی هـای آزادپـز افزایش 
ناگهانی پیـدا کنـد و ایـن افزایش قیمـت تعداد 
زیـادی از ایـن نانوایی هـا را به تعطیلی کشـاند.

ایـن نانوایی هـای بـه اصطـلاح آزاد پـز کـه باید 
بـرای ادامـه کار آرد را بـدون یارانـه دریافـت 
می کردنـد در رقابـت با هـم صنفی هـای دولتی 
از صحنه رقابت حذف شـدند و بـه همین ترتیب 
تعداد زیـادی از محل هـای تهیه نان شـهروندان 
از دسـترس آن هـا خـارج و مشـتریان جدیـد به 

صـف  نانوایی هـای دولتـی اضافه شـدند.
معطلـی در صف های طولانی تنها مشـکل پیش 
پـای مـردم نبـود، حجـم کار بـر دوش نانوایـان 
دولتی بیشـتر شـده اسـت ووقتـی آرد در مقابل 
کارکـرد نانوایـان  تخصیـص گرفت، سـاعت کار 
نانوایی هـا هم طولانـی تر شـد و همه ایـن موارد 
جمع می شـود تا نان بـا کیفیت پایین به دسـت 

مشـتری در صف برسـد.
مرکـز پژوهش هـای غـلات شـرکت بازرگانـی 
دولتی ایـران نتایجی مبنی بـر وضعیت مطلوب 
کیفیـت انـواع آرد و نـان سـنتی کشـور در بهار 
امسـال منتشـر کرد به طوری که در این بررسی 
آمـده بـود نمونـه انـواع آردهـای تولید شـده در 
کشـور بـر اسـاس پراکنـش جغرافیایـی، مـورد 
آزمایش هـای تخصصـی قرار گرفته انـد و نتایـج 
آزمایش هـا کـه با توجـه بـه درصدهـای موجود 
رطوبـت، خاکسـتر در مـاده خشـک، پروتئیـن، 
گلوتن مرطـوب و ابعاد و انـدازه ذرات اسـتخراج 
شـده اند، بیانگـر کیفیـت خـوب ایـن محصـول 
برای مصرف واحدهای نانوایی سـنتی در سراسر 

کشـور است.
 صف طولانی در انتظار نان بی کیفیت

علیرغـم انتشـار نتایج ایـن بررسـی مـردم  اما از 

افت کیفیت نـان در صف های طولانـی نانوایی ها 
پس از اصـلاح یارانـه آرد و نان گلایـه دارند.

عظیمی شـهروندی از جیرفت می گوید: نانوایان 
در جـواب صـف هـای طولانـی جلـوی مغـازه 
مجبورنـد که بـدون طـی مراحـل معمـول  و به 

اصطـلاح ور آمـدن خمیر نـان را تهیـه کنند.
او می گوید: متاسـفانه تعداد نانوایی های سـطح 
شـهر کمتـر و صـف انتظـار بـرای دریافـت نان 
طولانی تر شـده اسـت و بعد از کلی انتظار نان  با 

کیفیـت پایین به دسـتت می رسـد.
شـجاعی سـاکن جیرفت و محل کارش در شهر 
مجاور کهنوج اسـت او هم از کیفیت نان جیرفت 
گله دارد و مـی گوید: نانوایی هـای کهنوجی نان 

بـا کیفیت تـری به دسـت مردم مـی دهند. 
 او دلیـل آن را در کیفیـت متفـاوت آرد تحویلی 
بـه نانوایی هـای ایـن شـهر می دانـد و می گوید: 
نانوایی های این شـهر از بندرعباس آرد لازم خود 

را تهیـه میکنند کـه کیفیت بهتـری دارد.
تفاوت کیفیت در آرد نداریم

در ایـن رابطه بـا مسـوول کیفیـت آرد و نـان در 
هفـت شـهر جنوب کرمـان گفت وگو کردیـم.او 
بـه» کاغذوطـن« از کارخانه های تامیـن کننده 
در جنوب کرمان می گویـد: ۳ کارخانه در جنوب 
کرمـان داریـم یکـی در کهنـوج و ۲ کارخانه در 
جیرفت وجـود دارد و اصـولا نانوایی های کهنوج 
و شـهرهای جنوبـی آرد مـورد نیـاز خـود را از 
کارخانـه ای که در شـهر کهنـوج قـرار دارد تهیه 
می کننـد و در جیرفت هـم از  ۲ کارخانه موجود 

در ایـن شـهر آرد تهیه می شـود.
 معصومـه صداقت منـش ادامـه می دهـد: گندم 
هر ۳ کارخانـه را اداره غله و بازرگانی شهرسـتان 
تامین می کند وبراسـاس نظارت انجـام گرفته بر 
نحوه تهییـه آرد و آزمایش هـای انجام شـده  در 
نوع کیفیت آرد هیـچ تفاوتی  محسوسـی وجود 
ندارد کـه بتوان گفـت بر نـوع کیفیت نـان تاثیر 
بگـذارد.  صداقت منـش  تصریـح می کنـد: بـه 
صورت هفتگی میزان رطوبت، خاکسـتر و اندازه 
گلوتن آرد بررسـی و به اداره غله اسـتان گزارش  
ارسـال می شـود. کـه در کیفیـت آرد ۳ کارخانه 
فعـال در جنـوب کرمـان تفاوتـی وجود نـدارد و 

فقط تفـاوت موجـود در رنگ آرد اسـت کـه  این 
تفاوت به درصد سـبوس موجود در آرد بسـتگی 
دارد کـه روی کیفیت  نـان تاثیـری نمی گذارد.

نانوایان سهل انگار، عامل
 کیفیت پایین نان 

اوبـا بیـان اینکـه اختـلاف در کیفیـت بـه نحوه 
پخـت و سـهل  انـگاری در کیفیـت پخـت نـان 
توسـط نانـوا برمی گـردد ادامـه می دهـد: در 
جیرفـت نانوا کـه نـان را بـا کیفیت می پـزد هم 
وجـود دارد اما تعـداد آنها کم اسـت و متاسـفانه 
نانوایان بایـد برای پخت نـان فـوت و فن خاصی 
را بـه کار ببـرد کـه در ایـن مـورد اهمـال کاری 

مـی  کنند.
صداقت منـش در رابطـه بـا نحـوه نظـارت 
می گویـد: هرهفتـه نـان بـه صـورت تصادفـی 
از نانوایی هـا جمـع آوری می شـود و بـر اسـاس 
تعدادی معیار اسـتاندارد نانوایی هـا درجه بندی  
و امتیـاز می گیرند و فقـط در صورتـی که جوش 
شـیرین اسـتفاده کنند امتیاز صفر لحاظ شـده، 
تذکـر کتبـی می گیرنـد و در نهایـت سـهمیه 
آنهـا قطـع می شـود.  مسـوول نظـارت اداره غله 
و بازرگانـی بـر کیفیـت نان جنـوب کرمـان می 
گویـد: در مجمـوع امتیازهـای کسـب شـده، 

کیفیـت نـان در جیرفـت قابـل قبول اسـت.
صداقت منـش اظهارداشـت: اداره غلـه از طریق 
فنـی و حرفـه ای دوره آموزشـی اجبـاری در 
خصـوص نحـوه پخـت نـان برگـزار شـد امـا بـا 
تغییـر شـاطر در نانوایـی این آمـوزش بـی فایده 
شـده و شـاطر بدون  داشـتن مهارت بکار گرفته  
می شـودکه ایـن مـورد نداشـتن تخصـص تاثیر 

مسـتقیم روی کیفیـت نـان دارد.
آنچـه مشـخص اسـت، کاهـش کیفیت نـان به 
دلایل زیـادی همچـون آرد،افزودنی          هـای مجاز 
و در نهایت نداشـتن مهارت بسـتگی دارد. وقتی 
نانوا نتوانـد هزینه                   های جانبـی واحد صنفی خود 
را تامین کند و صـف طولانی ایجاد شـده  پس از 
اصلاح نظام یارانه ای فرصتی بـه نانوا برای پخت 

نـان باکیفیت نمـی دهد.
علاوه بر همـه این مـوارد کارشناسـان معتقدند 
بهبـود وضعیـت تولید نـان تنهـا زمانـی محقق 
خواهد شـد کـه فضـای رقابتـی ایجاد شـود. هر 
زمـان کـه فضـای رقابتـی بـرای تولید نـان بین 
نانوایـان ایجاد شـود کیفیـت و کمیـت آن بالاتر 
خواهـد رفـت، ضمن اینکـه، ایجـاد رقابـت بین 
نانوایان بـا درجه بندی نانوایی هـا و تعیین قیمت 

نـان بـر اسـاس کیفیـت امکان پذیر اسـت.

مدیــرکل ارتباطات و فنــاوری اطلاعات 
کرمان اعــلام کرد: برای نخســتین بار در 
کشور به همت وزارت ارتباطات این استان 
برای راه اندازی مدارس برنامه نویســی به 

عنوان نمونه کشوری انتخاب شد.
حســین ســاجدی فر با اشــاره به انعقاد 
تفاهم نامه ای بین وزارتخانه های ارتباطات 
و آموزش و پرورش اظهارداشــت: در این 
زمینه برنامه نویسی به صورت تخصصی در 
دروس دانش آموزان دوره متوسطه استان 

کرمان گنجانده می شود.
به گفتــه او همچنین در کنــار کرمان در 
سطح کشــوری اســتان گیلان نیز برای 
اجرای آزمایشی این طرح برگزیده شده و 
مراحل اجرایی شــدن این مدارس در این 

دو استان در جریان است.
مدیــرکل ارتباطات و فنــاوری اطلاعات 
استان کرمان ادامه داد: این طرح ابتدا در 
مدل های کوچکتری اجرایی می شود و در 
صورت موفقیت گسترش می یابد که اتفاق 

بسیار خوبی برای استان و کرمان است.
به گفتــه او فرآیندهــای مربــوط به راه 
اندازی این مدارس در هماهنگی بیشــتر 
با آموزش و پرورش در آینده نهایی خواهد 

شد.

ســاجدی فر افزود: همچنین پاییز امسال 
یــک همایــش ملــی در حــوزه اقتصاد 
 دیجیتال  در استان کرمان برگزار می شود.
مدیــرکل ارتباطات و فنــاوری اطلاعات 
اســتان کرمــان در ادامه ضمن تشــریح 
ظرفیت های حوزه آی تی در این استان و 
با بیان اینکه کرمان بهشــت معادن ایران 
اســت اما این اســتان را با هدف توســعه 
در تمامی شــاخص ها، به بهشــت برنامه 
نویســان کشــور نیــز تبدیــل می کنیم 
اظهارداشــت:برای ایــن کار ابتــدا بایــد 
زیرســاخت های لازم را فراهــم کرد زیرا 
ارتقای این حوزه می تواند به جهش استان 

در تمامی شاخص ها کمک کند. 
مردم کرمان طعم اقتصاد  دیجیتال 

را خواهند چشید
او ابراز داشــت: فعالان اقتصــاد دیجیتال 
قول سرمایه گذاری در اســتان کرمان را 
داده اند و بســتر را برای فعال سازی حوزه 
های مختلف اقتصاد  دیجیتال در اســتان 
فراهم می کنیم تا مردم طعم شــیرین آن 
را بچشــند.مدیرکل ارتباطــات و فناوری 
اطلاعات اســتان کرمان گفت: اکنون نیز 
کرمانی های بســیاری به حــوزه اقتصاد 

دیجیتــال ورود کرده اند اما چون بســتر 
آن  در این اســتان فراهم نیســت، برخی 
استعدادهای ما در اســتان های دیگر در 
حال فعالیت هســتند.او با اشاره به برخی 
ضعف ها و کم کاری ها در توسعه نوآوری 
های حوزه دیجیتــال و آی تی در کرمان 
گفت: معــادن روزی تمام می شــوند اما 
توســعه بر مبنای آی تی برکات بســیار و 

مستمر خواهد داشت.
وضعیت ارتباطی کرمان زیبنده 

نیست
مدیــرکل ارتباطات و فنــاوری اطلاعات 
استان کرمان گفت: این اســتان وضعیت 
مناســبی در حوزه ارتباطــات ندارد و در 
تمامی شــاخص های ارتباطی استان آخر 
یا یکی مانده به آخر است که زیبنده دیار 
کریمان نیســت.او ادامــه داد: کرمان به 
لحاظ درآمدزایی جزو چهار اســتان برتر 
کشور است در حالی که وضعیت ارتباطات 
این اســتان متناســب با این شــاخص ها 
رشــد نکرده و باید فکری اساسی برای آن 
شود.ســاجدی فر تصریح کرد: وعده های 
خوبی از ســوی وزارت ارتباطات دریافت 
کرده ایم و اســتاندار کرمان نیز قول هایی 

برای همــکاری داده اســت و نمایندگان 
مجلس شورای اســلامی هم پیگیر هستند 
که در بحث ارتباطات اتفاقات مناسبی در 

این استان رخ دهد.
راه اندازی پارک اقتصاد 

دیجیتال در کرمان 
او در ادامه گفت: تلاش ما این است که تا 
پایان ســال آینده پوشــش دهی ارتباطی 
اســتان کرمان را بــه بــالای 9۰ درصد 
برسانیم تا دغدغه مردم و مسئولان در این 
حوزه رفع شود و با فراغ بیشتری به سمت 
فناوری اطلاعات برویم.مدیرکل ارتباطات 
و فناوری اطلاعات اســتان کرمان افزود: 
اقتصاد فعلی استان به کشاورزی و معادن 
ناپایدار متکی است و با این مدل برداشت 
از منابع به توســعه پایدار نمی رسیم؛ تنها 
راه ما حرکت به سمت فناوری اطلاعات و 
توسعه گردشگری است که قدرت، ثروت، 
اشــتغالزایی و توســعه پایدار برای ما به 
همراه خواهــد داشت.ســاجدی فر گفت: 
استفاده از ظرفیت های فناوری اطلاعات 
برای توســعه گردشــگری نیز خود کمک 
کننده اســت و نقش بســیار مهمی ایجاد 

می کند.

تردید در کیفیت نان نانوایی های جیرفت

کرمان نمونه کشوری راه اندازی مدارس برنامه نویسی می شود

گزارش
سمیه خدیشی

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان کرمان:
کرمان تحت تاثیر کانون های 

گرد و غبار خارج از کشور نیست
مدیرکل منابــع طبیعی و آبخیزداری اســتان کرمان می گوید: 

تقریبا ۲۵ درصد بیابان های کشور در استان کرمان هستند.
مهدی رجبی زاده  با اشاره به مرز ۵۰۰ کیلومتری استان کرمان 
با بیابان لوت، اظهار کرد: استان کرمان تحت تاثیر عوارض منفی 
بیابان قرار دارد و گذشــتگان نیز برای ســازگاری با این اقلیم، 
متناسب با ظرفیت های آن استفاده می کردند اما متاسفانه در 
سی و چهل سال اخیر با اقدامات صورت گرفته مقداری تعادل 

در منطقه را به هم زده ایم.
به گفته مدیــرکل منابع طبیعی و آبخیزداری اســتان کرمان، 
فعالیت های بیابان زدایی در شرق استان کرمان از سال ۱۳6۰ 
آغاز شده و موثر نیز بوده است اما شرق کرمان از وقتی که هامون 
سیستان و بلوچستان خشــک شــده، ۱۲۰ روز از سال تحت 

تاثیرات منفی آن قرار می گیرد.
او با بیان این مطلب که خوشبختانه اســتان کرمان زیاد تحت 
تاثیر کانون های گرد و غبار خارج از کشور نیست، تصریح کرد: 
طرح جامع مقابله با فرســایش بادی در شرق استان کرمان در 
سال ۱۳9۵ تهیه شد. حدود ۵4۰ میلیارد تومان برای اجرای آن 
اعتبار نیاز بود تا در دوره پنج ساله مقداری امنیت )از لحاظ گرد 
و غبار( برای آن منطقه حاصل شود، اما متاسفانه بودجه کامل 
آن به موقع تخصیص داده نشــد و هزینه ها سرسام آور افزایش 
یافت و در این چند سال بیشــتر از ۵۰۰ میلیارد تومان در این 

خطه هزینه کرده اما تنها ۲۰ درصد طرح اجرا شده است.
رجبی زاده به موضوع مالچ پاشی در شــرق استان اشاره کرد و 
هزینه مالچ پاشــی در هر هکتار را حــدود ۱۷۰ میلیون تومان 
عنوان کرد و گفت: هم اکنون مالچ پاشــی در منطقه فهرج در 

حال انجام است.
مدیرکل منابــع طبیعی و آبخیزداری اســتان کرمان به تبیین 
اقدامات بنگاه های اقتصادی در جهــت بیابان زدایی پرداخت 
گفت: تصور اینکه روزی در اســتان گرد و غباری وجود نداشته 
باشد، کاملا غیر علمی است و چنین اتفاقی در کرمان رخ نخواهد 
افتاد و با اقدامات بیابان زدایی فقط می توان شــرایط زندگی را 

سهل تر و تعداد روزهای غبارآلود را کمتر کرد.
رجبی زاده ادامه می دهد: در حاضر در شــهرهایی مثل کرمان 
مردم شــاهد فقط گرد و غبار هســتند اما در شهرهای شرق و 

برخی از مناطق استان طوفان شن وجود دارد.

دادستان عمومی و انقلاب سیرجان درباره 
مرگ یک جوان فعال فضای مجازی در شهر 
پاریز این شهرستان با بیان اینکه جسد وی 
تحویل پزشکی قانونی شده گفت:رسیدگی ویژه به پرونده 
فوق در دستور کار دادستانی قرار دارد و افراد از گمانه 
زنی های غیرکارشناسی و دامن زدن به شایعات اجتناب کنند.

محسن نیک ورز در تشریح جزئیات این خبر اظهار داشت:در 
پی گزارش مشاهده خودرو مشکوک در مجاورت بیمارستان 
امام رضا)ع(سیرجان ، ماموران کلانتری ۱۱شهر سیرجان 
سحرگاه روز پنجشنبه ۱۰شهریورماه به محل عزیمت می 

کنند.
او ادامه داد:پس از بازرسی خودرو متوجه جسد بی جان یک 

جوان تقریبا ۳۰ ساله در پشت فرمان می شوند.
جسد فاقد آثار خفگی یا ضربه است 

نیک ورز بیان کرد:تحقیقات اولیه بیانگر این مطلب است که 
آثار خاصی مبنی بر خفگی یا وارد شدن ضربات جسم سنگین 
و تیز بر بدن متوفی دیده نشد اما به منظور مشخص شدن 
موضوع جسد متوفی برای آزمایش های تخصصی تحویل 
پزشکی قانونی شهرستان شده است. دادستان سیرجان 
اضافه کرد:آخرین تماس متوفی ساعت ۲۳ روز چهارشنبه 
9 شهریور ماه با مادرش بوده و جنازه وی چند ساعت بعد 
در خودرو شخصی اش پیدا شده است.این مقام قضایی بر 
حفظ حرمت انسان ها تاکید کرد و گفت: متاسفانه در فضای 
مجازی افرادی دانسته یا از روی ناآگاهی حقوق شهروندی 
افراد را نقض می نمایند و با اظهارنظرهای غیر اخلاقی موجب 
رنجش خانواده ها می شوند که در این زمینه نیز با افراد خاطی 

برخورد خواهد شد.
او در پایان اعلام کرد:گزارش تکمیلی پس از اعلام نظر 
پزشکی قانونی و انجام تحقیقات تکمیلی از طریق روابط 

عمومی دادگستری کرمان به اطلاع رسانده خواهد شد.

مدیرکل راه آهن استان کرمان گفت: در پنج ماهه نخست 
چیزی بالغ بر ۷۰۰ هزار تن بار جابه جا کردیم و در حوزه 

جابه جایی مسافر ۷۲ درصد رشد داشتیم.
مجید ارجونی، با بیان اینکه خطوط ریلی استان کرمان 
سابقه بالای ۵۰ سال دارد، گفت: البته در ۱۰ سال گذشته 
نزدیک به 8۰ کیلومتر از خطوط ریلی استان به صورت ۱۰ و 
یا ۱۵ کیلومتر بازسازی شده است اما این اقدام کار بزرگ و 
ارزشمندی است. مدیرکل راه آهن استان کرمان با اشاره به 
اینکه امسال 4۵ کیلومتر از سمت سیریز به سمت زرند با 
اعتباری بالغ بر 4۵۰ میلیارد تومان بازسازی می شود، افزود: 
تامین ریل از سمت خود راه آهن بوده و اگر بخواهیم هزینه 
تامین ریل را هم محاسبه کنیم، بالغ 9۰۰ میلیارد تومان در 
این حوزه هزینه خواهد شد. او با ابراز امیدواری از اینکه با این 
بازسازی سرعت قطارهای ما از 6۰ کیلومتر در ساعت به ۱۲۰ 
کیلومتر افزایش یابد، ادامه داد: راه محوری ما به ۲۲.۵ رسیده 
و ایمنی ما هم تضمین می شود تا قطارهای ما بتوانند با سرعت 

بیشتری حرکت کند.
ارجونی با اشاره به اتفاق خیلی خوبی که در سفر ریاست جمهور 
و هیئت دولت به استان کرمان اتفاق افتاد، گفت: از محل 
اعتبارات راه و شهرسازی، مبلغ خوبی برای ادامه مسیر تا زرند 
به ما اختصاص داده شد. او با اشاره به اینکه در حوزه بارگیری 
اتفاقات خوبی در استان کرمان افتاد، افزود: کارخانجات و 
معادن زیادی داریم که بیشترین ارتباط و حمل بار را با آنها 
داریم که در پنج ماهه نخست امسال 4 درصد رشد بار را نسبت 
به مدت مشابه سال قبل داشتیم که چیزی بالغ بر ۷۰۰ هزار 

تن بار جابه جا کردیم.
او با بیان اینکه در حوزه جابه جایی مسافر هم با گذر از پیک 
کرونا  ۷۲ درصد رشد داشتیم، اضافه کرد: بهره برداری از 
ساختمان جدید ایستگاه باری جلال آباد از دیگر اقداماتی بود 
که با اعتبار ۳ میلیارد تومان و با 4۵۰ متر مربع زیربنا انجام شد.
او با اشاره به اینکه در حوزه امنیت ریلی هم سال قبل دو 
ساختمان کلانتری پلیس یکی در بم و یکی هم در زرند برای 
امنیت ریلی ساخته شد، گفت: همچنین پروژه استقرار پایگاه 
اورژانس با زیر بنای ۱۲۰ متر مربع و اعتبار یک میلیارد و ۵۰۰ 
میلیون تومان آغاز شد و پیش بینی می شود در مدت یک سال 

به بهره برداری برسد.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی استان کرمان از اختصاص 
۲۰۰ میلیــارد ریــال بــرای مرمت و 
سامان دهی باغ شاهزاده ماهان و باغ موزه 

هرندی کرمان خبر داد.
فریدون فعالی اظهار کرد: »برای تکمیل 
زیرساخت های گردشگری پایگاه جهانی 
باغ شــاهزاده ماهان نیــز ۲۰۰ میلیارد 
ریال اعتبار در نظر گرفته شده است که 

کمک شایانی به جذب و ماندگاری گردشگران می کند.«مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان کرمان افزود: »استان کرمان به لحاظ داشتن باغات 
تاریخی در جایگاه ویژه ای قرار دارد که مهم ترین آنها باغ تاریخی ماهان بوده که جزو 9 
باغ تاریخی ثبت شده و در فهرست میراث جهانی کشور نیز وجود دارد .«او به باغ موزه 
هرندی کرمان نیز اشاره و بیان کرد: »خوشبختانه با اختصاص اعتبار برای سامان دهی 
این باغ تاریخی روند مرمت و آماده سازی آن برای حضور بیشتر گردشگران افزایش 
می یابد.«فعالی از اختصاص ۲۰۰ میلیارد ریال ویژه ســامان دهی موزه های سطح 
اســتان کرمان خبر داد و گفت: »از آنجایی که موزها برای اهدافی همچون آموزش 
و پژوهش، جذب گردشگر، معرفی و نمایش فرهنگ، هنر و تاریخ استان راه اندازی 
شده اند و رسیدن به این اهداف نیازمند اعتبار کافی است بنابراین با قرار دادن این 
طرح در مصوبات سفر ریاست جمهور به استان کرمان توانستیم تا حدودی این اعتبار 
را تامین کنیم.« او در پایان خاطرنشان کرد: »اعتبارات مذکور در سفر ریاست جمهور 

به استان کرمان اختصاص یافته است.«

رییس مرکــز آمــوزش فنــی و حرفه ای 
شهرستان زرند مســابقات ملی مهارت در 
مرحله شهرستانی با حضور 8۰ شرکت کننده 

در ۱۵ رشته برگزار شد.
مهرداد مداحی گفت: مسابقات ملی مهارت 
با هدف انتخاب برگزیدگان جهت اعزام به 
المپیاد جهانی مهارت هر ساله در سه مرحله 
شهرستانی، استانی و کشوری برگزار می شود 
و نفرات برتر در مسابقات در مرحله کشوری 

به المپیاد جهانی مهارت اعزام می گردند. رییس مرکز آموزش فنی و حرفه ای شهرستان زرند 
افزود: در همین راستا این مسابقات در مرحله شهرستانی با حضور 8۰ شرکت کننده در ۱۵ 
رشته پس از شناسایی و ثبت نام متقاضیان در شهرستان زرند برگزار گردید و نفرات برتر به 
مسابقات استانی اعزام شدند.  او با اشاره به استعداد نوجوانان زرندی در مهارت های مختلف 
اظهار داشت: بسیاری از نوجوانان دارای ظرفیت و توانمندی خاصی بوده که اگر به موقع مهارت 
و توان آن ها مورد شناسایی قرار گیرد بدون شک شرایط بسیار مناسبی در جهت ایجاد زمینه 
اشتغال و کارآفرینی آینده خود خواهند داشت. به گفته او مرکز فنی و حرفه ای شهرستان از 
پارسال با همکاری آموزشگاه های آزاد به شناسایی نوجوانان مستعد در رشته های مختلف 
مهارتی ورود پیدا کرده و ویژه برنامه آموزشی خاصی برای بعضی از رشته ها که شرایط آموزشی 
فراهم بود تدارک دیده شده ولی با توجه به ظرفیت شهرستان و وجود نوجوانان مستعد هنوز 
برای رسیدن به مقصد نیاز به برنامه ریزی و فعالیت بیشتر می باشد امیدوارم با همکاری بخش 
خصوصی و ارتباط بین دستگاهی به ویژه با نهاد های آموزش و پرورش و دانشگاه شاهد نتایج 

بهتری در شناسایی نخبگان مهارتی باشیم

معاون پژوهــش و برنامه ریــزی آموزش و 
پرورش اســتان کرمان گفت: دریافت وجه 
نقدی از خانواده ها یا ارائه شــماره حساب 

شخصی به آنها در مدارس ممنوع است.
رضا امیری فرد گفت: تغییر در پســت های 
اداری صورت گرفته، ایــن تغییرها باید به 
گونه ای باشد که مردم آن را احساس کنند، 
باید ارباب رجــوع را خواهر یا برادر خودمان 
بدانیم، تکریم همکاران فرهنگی هم که جای 

خود دارد. او تاکید کرد: حتما باید در چارچوب قانون و مقررات عمل کنیم و در محیطی دوستانه 
کار کنیم، اگر ارباب رجوع قانع نشد باید سعی در توضیح و تبیین داشته باشیم تا قانع و راضی 
شود. معاون پژوهش، برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و پرورش استان کرمان افزود: موضوع 

رتبه بندی بسیار مهم است همکاران باید مدارک را بارگذاری کنند.
امیری فرد گفت: رعایت عدالت در ساماندهی نیروها و پرهیز از تبعیض برای اعتمادسازی باید 
مورد توجه قرار گیرد، شایسته است در زمینه ساماندهی نیروی انسانی و تجهیزات هم عدالت، 

اصل باشد.
او تصریح کرد: برگزاری دوره های آموزشی برای مدیران مدارس در حوزه های مختلف ضروری 
است، گاهی مدیران مدارس از روی ناآگاهی خلافی انجام می دهند اما همه ما باید بدانیم جهل 

به قانون رافع مسئولیت نیست.
معاون پژوهش، برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و پرورش استان کرمان اظهار کرد: دریافت 
وجه نقدی یا ارائه شماره حساب شخصی به خانواده ها در مدارس ممنوع است و در این زمینه 

باید توجه لازم صورت گیرد

اختصاص 200 میلیارد ریال برای مرمت و 
سامان دهی دو باغ تاریخی کرمان

معرفی نفرات برتر مسابقات ملی

 مهارت در زرند

دریافت وجه نقدی در مدارس ممنوع است

توضیح دادستان سیرجان 
درباره مرگ فعال فضای مجازی

جسد تحویل پزشکی قانونی 
شده است

رشد 75 درصدی جابه جایی 
مسافر ریلی در استان کرمان

خبر

خبر

هر
س: م

عک

کاغذ استان

مسئول کنترل کیفیت اداره غله در جنوب کرمان:  کیفیت آرد 3 کارخانه فعال در جنوب کرمان قابل قبول است، تفاوت کیفیت 
در نان به مهارت نانوا و شاطر برمی گردد
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خبرخبر

رئیــس ســازمان صنایــع کوچــک و 
شــهرک های صنعتی ایران از خسارت ۷ 
میلیارد دلاری صنایع از قطعی برق سال 
گذشته خبر داد و گفت: به ازای هر مگاوات 
تولید برق، ۱۰۰ متر مربع زمین رایگان در 
اختیار سرمایه گذاران و واحدهای تولیدی 

قرار خواهد گرفت.
به گزارش ایسنا، علی رســولیان در یک 
برنامــه تلویزیونی اظهار کــرد: از ابتدای 
تابستان امســال تاکنون قطع برق صنایع 
به صورت برنامه ریزی شده و با اطلاع قبلی 
صورت گرفته و قطع برق خارج از برنامه در 
شهرک ها و نواحی صنعتی کشور کاهش 
یافته که این موضوع رضایت نســبی در 
بین صنعت کاران ایجاد کرده است. امسال 
در برخی روزها هیــچ قطعی برق خارج از 
برنامه ای در شــهرک ها و نواحی صنعتی 
رخ نداده و در برخی روزها کل قطعی برق 
خارج از برنامه در حد یک ساعت بوده است. 
وی با اشاره به قطعی برق غیرمنظم در سال 
۱4۰۰، به  خصوص در شهرک ها و نواحی 
صنعتی، گفت: بر اساس آمار اتاق بازرگانی، 
صنایع، معادن و کشاورزی، تابستان ۱4۰۰ 
بخش صنایع ۷ میلیارد دلار از قطعی های 

نامنظم و مکرر برق متضرر شده است.
رئیــس ســازمان صنایــع کوچــک و 
شهرک های صنعتی ایران با بیان اینکه در 
حوزه صنایع کوچک، هر مگاوات برق 96 
شغل ایجاد می کند، تصریح کرد: بر اساس 
توافق وزارتخانه های نیرو و صنعت، معدن 
و تجارت، ســهمیه قطعی برق و تعطیلی 
صنایع یک روز در هفته در نظر گرفته شد 
و حتی برخی مواقع نیز نیاز به اعمال یک 
روز تعطیلی در هفته هم نبود. این وضعیت 
باعث شد از ۱۵ خرداد تا پنجم شهریور که 
این برنامه اعمال شد، رشد تولید در حوزه 
فولاد ۱۱.84 درصد، در بخش ســیمان 
۵.۳۵ درصد و در حــوزه صنایع فلزی ۱8 
درصد نســبت به بازه زمانی سال گذشته 
باشد. همچنین میانگین برق تحویلی به 
صنایع در یک سال اخیر ۱۵ درصد افزایش 

داشته است.

گزارش تفریغ بودجه ۴ماهه ۱۴۰۱ 
منتشر شد

  رشد 6۹درصدی 
درآمدهای مالیاتی

دیوان محاســبات کشــور گزارش نظارت 
مســتمر بر اجرای بودجه ســال ۱4۰۱ در 
مقطع زمانی چهارماهه نخست را منتشر کرد.

یافته های گزارش تفصیلی برش چهار ماهه 
تفریغ بودجه ســال ۱4۰۱ نشان می دهد 
حدود 6۲ درصد از منابع مصوب بازه زمانی 
این گزارش تحقق یافته اســت، همچنین 
طی همین بازه زمانی میزان مصرف حدود 
66 درصد مبلغ مصوب بوده است. مقایسه 
عملکرد وصول منابع عمومی دولت در دوماهه 
اول و دوم سال جاری حاکی از روند مطلوب و 

افزایش آن بوده است.
بر اساس این گزارش، درآمدهای مالیاتی در 
چهارماهه اول سال جاری حدود 8۱ درصد 
مبلغ مصوب این بازه زمانی بوده و مجموع 
درآمدهای مالیاتی نیز تا تیرماه سال ۱4۰۱ 
نسبت به دوره مشابه سال گذشته رشد 69 
درصدی را نشان می دهد و از حدود 9۱ هزار 
میلیارد تومان به حــدود ۱۵4 هزار میلیارد 

تومان رسیده است.
گزارش تفریغ بودجه چهار ماهه نخست سال 
۱4۰۱ حاکی است میزان وصول حاصل از 
صادرات نفت خام و میعانات گازی و خالص 
گاز صادراتی نسبت به مدت مشابه سال قبل 
افزایش بیش از 48۱ درصدی داشته است، 
به عبارت دیگر، می توان گفت منابع وصولی 
حاصل از صادرات نفت خام، میعانات گازی 
و خالص گاز صادراتی در چهارماهه نخست 
ســال ۱4۰۰ حدود ۱۱ هزار میلیارد تومان 
بوده که در چهارماهه نخست سال ۱4۰۱ به 
حدود 66 هزار میلیارد تومان رسیده است که 
از افزایش چشمگیر حدود ۵ برابری حکایت 

دارد.
بر مبنای گزارش دیوان محاســبات، تعداد 
دســتگاه های صورت حســاب نداده در 
چهارماهه اول ســال ۱4۰۱ نسبت به دوره 
مشابه سال گذشــته با کاهش ۵۱درصدی 
همراه بوده و از ۲۱8 دستگاه به ۱۰۷ دستگاه 
کاهش یافته است که نشان از بهبود وضعیت 
ارائه صورت حساب های ماهانه دستگاه های 
اجرایی تحت رسیدگی در پی انتشار نتایج 
گزارش های نظــارت مســتمر دوماهه و 
پیگیری های مستمر خزانه داری کل کشور 

و دیوان محاسبات دارد.
بخش دیگری از این گزارش نشان می دهد 
که علی رغم تکالیف مقرر در تبصره )۲( قانون 
بودجه ســال ۱4۰۱ مبنی بر واگذاری ها، 
هیچ گونه واگذاری طی چهار ماهه منتهی به 

تیرماه سال جاری صورت نگرفته است.

مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن با بیان 
اینکه ۷۰۰۰ هکتار زمین برای ساخت ۱.۷ 
میلیون واحد نهضت ملی مسکن تامین شده 
است گفت: بعد از تشکیل یگان حفاظت از 
اراضی سازمان ملی زمین و مسکن، زمین 

خواری تقریبا به صفر رسیده است.
به گزارش ایسنا، علیرضا فخاری در نشست 
خبری روز گذشته اظهار کرد: در طرح نهضت 
ملی مسکن تا کنون ۷۰۰۰ هکتار زمین در 
کل کشور شناسایی کرده ایم که یک میلیون 
و ۷۰۰ هزار واحد را شامل می شود. در استان 
تهران تعداد قابل توجه نیست و تا کنون ۲۷ 
هکتار زمین شناسایی شده اما در نظر داریم در 
شهرهای شرق استان تهران زمینهای جدیدی 
را به این طرح اضافه کنیم. وی افزود: اراضی که ما 
در نظر گرفتیم از نظر جغرافیایی و مسائل محیط 
زیستی توجه شده بنابراین چند گام نسبت به 

طرح های قبلی جلو رفته ایم.
مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن در 
پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی بر اینکه چه 
برنامه ای برای اجرای دستورات مقام معظم 
رهبری در خصوص مسائل بخش مسکن انجام 
داده اید گفت: عمده موضوعات ما برمی گردد به 
زیرساخت های حوزه تامین مسکن از جمله مواد 
و مصالح و دستمزد و سایر مسائلی که تاثیرگذار 
است. بخشی از مقررات محلی توسط شوراها 
اثراتش را در حوزه تامین مسکن می گذارد. اما 
چیزی که اهمیت دارد تامین منابعی است که 
برای تولید مسکن نیاز داریم تا تعادلی بین عرضه 

و تقاضا ایجاد شود.
وی ادامه داد: واگذاری زمین رایگان در دستور 
کار وزارت راه و شهرسازی است. ما در سیستم 

خودمان دوستان را مجاب کردیم که نقطه 
نظرات خود را برای تحقق فرمایش حضرت آقا 
ارائه کنند. اگر بتوانیم منابع لازم را ایجاد کنیم 
می توانیم در تولید مسکن ارزان تحول ایجاد 
کنیم. اگر یک فضای دوجانبه بین سازندگان 
و دولت ایجاد شود می تواند در نرخ تمام شده 

واحدهای تولیدی تاثیرگذار باشد.
فخاری همچنین درباره محدودیتهای تامین 
آب گفت: ما در نقاطی که محدودیت آب داریم 
اراضی را برای تامین مسکن، زیر بار نخواهیم برد.

خبرنگاری پرسید در دولت گذشته در یکی از 
سازمان ها رانت هایی در بخش زمین به برخی 
کارمندان ارایه شده، چه اقدامی برای شناسایی 
و برخورد با این موضوع انجام داده اید، فخاری 

پاسخ داد: من چنین چیزی را نشنیده ام.
مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن اراضی 
شناسایی شده در سطح کشور را ۱6۰ هزار 
هکتار دانست و گفت: ۷۰۰۰ هکتار اراضی 
که حدود ۷۰۰۰ هکتار تامین شده حدود 
۱۰ درصد این عدد را شامل می شود. بنابراین 

باید ببینیم چه میزان از این زمین ها به طور 
یقین می تواند به دولت عودت داده شود. طرح 
این موضوع در قالب ماده ۱۰ بیشتر در زمینه 
هماهنگی دولت با دولت بوده است. هنوز به 
این نقطه نرسیده ایم که دستگاههای دولتی 
همکاری نمی کنند. مثلا وزارت نفت اخیرا 
همکاری ها و اعلام آمادگی هایی درخصوص 
واگذاری زمین داشته اند که کارمندان وزارت 

نفت را صاحب خانه کنیم.
وی در پاسخ به این سوال که آیا هزینه 
آماده سازی اراضی به عهده متقاضیان است 
تاکید کرد: به نرخ امروز ۲۵ میلیون تومان برای 
آماده سازی زمین برای هر واحد شناسایی 
شده که ما به عنوان وزارت راه و شهرسازی و 
همچنین خود کارگزاران اقدامات اولیه را برای 
آماده سازی انجام می دهیم. این شامل هم تراز 
کردن زمین و تامین زیرساختهای اولیه است. در 
بعضی شهرها که زمین دارای توپوگرافی تندی 
است مجبوریم هزینه بیشتری بدهیم که دولت 

بخشی از این هزینه را بر عهده می گیرد.

گرچه آیین نامه واردات خودرو از سوی دولت ابلاغ 
 شده، اما این آیین نامه یک مورد مهم اما مبهم را در 
خود دارد. این شاخص مهم، تعرفه های واردات خودرو 
است. البته منظور از تعرفه در اینجا، معنی عام آن 
بوده و شامل حقوق گمرکی و ورودی، سود بازرگانی، 
انواع مالیات هایی است که در سال های قبل که 
واردات خودرو ممنوع نبود؛ از واردات گرفته می شود. 
محاسبات نشان می دهد درصورتی که تعرفه های 
فعلی اصلاح نشود، مجموع تعرفه و مالیات ها قیمت 
خودروهایی وارداتی را تا 6۰ درصد افزایش می دهد. 
به این رقم ۳۰ تا ۳۵ درصد هم سود واردکننده و سایر 
هزینه های پیش بینی نشده که اضافه کنیم، قیمت 
خودروهای وارداتی از مثلا ۵ و ۱۰ هزار دلار به ۱۰ و 
۲۰ هزار دلار می رسد. این اصلاحیه اگر انجام نشود 
قیمت خودروهای وارداتی بین 4۰۰ تا یک میلیارد 
تومان خواهد بود. این در حالی است که وزارت 
صمت در گزارشی می گوید ۵۰ درصد از مردم ایران 
قدرت خرید خودروهای بالای ۲۰۰ میلیون تومان 
را نداشته و درمجموع 8۰ درصد از ایرانی ها قدرت 

خرید خودروی بالای 4۰۰ میلیون تومان را ندارند.
براساس آیین نامه واردات خودرو که اوایل شهریورماه 
امسال توسط معاون اول رئیس جمهور ابلاغ شد، 
خودروهای با قیمت کمتر از ۱۰ هزار یورو در اولویت 
واردات قرار دارند و پس از آن واردات سایر خودروها 
که قیمتی کمتر از ۲۰ هزار یورو دارند مجاز خواهد 
بود. هرچند در این آیین نامه اشاره ای به چگونگی 
اعمال اولویت واردات خودروهای کمتر از ۱۰ هزار 
یورو نشده اما به نظر می رسد سیاستگذار در نظر دارد 
با اعمال تعرفه شناور، نسبت به تشویق واردکنندگان 

برای واردات خودروهای ارزان قیمت اقدام کند. 

بررسی ها از شرایط فنی و کیفی آن دسته از 
خودروهای خارجی که در محدوده قیمتی کمتر 
از ۱۰ هزار یورو قرار دارند، نشان می دهد عمده 
خودروهای درخور توجه این گروه در مقیاس کوچک 
طراحی شده اند و به استثنای چند خودروی خاص از 
توان فنی قابل توجهی نیز برخوردار نیستند. با وجود 
این اما برخی خودروهای این طیف قیمتی مانند 
هیوندای سانترو، هیوندای کپسر، سوزوکی اسپرسو، 
رنو کویید، هیوندای آئورا، سوزوکی سلریو، رنو ترایبر 
و سوزوکی دیزایر چنانچه از تعرفه واردات مناسبی 
برخوردار شوند ممکن است بتوانند جای خود را 
در بازار ایران نیز باز کنند و مورداقبال خانواده های 

ایرانی قرار گیرند.
در میان خودروهای با طیف قیمتی کمتر از ۱۰ هزار 
یورو، شرکت سوزوکی در سال های گذشته توانسته 
سهم مناسبی از بازار خودرو را به خود اختصاص دهد. 
این خودروساز ژاپنی هرچند در رقابت قیمت، بازی را 
به چشم بادامی های چین واگذار کرده اما این موضوع 

باعث نشده این کمپانی مشهور از کیفیت محصولات 
خود عقب نشینی کند. برند سوزوکی که بیشتر 
ایرانی ها آن را با گرند ویتارا می شناسند، با طراحی 
پنج محصول نسبتا باکیفیت و البته خوش قیمت 
آلتو لاپین، اسپرسو، سلریو، سوئیفت و دیزایر سهم 
قابل توجهی از بازار خودروهای ارزان قیمت را به خود 

اختصاص داده است.
گذشته از آلتو لاپین 6۲۰۰ یورویی و اسپرسو ۷۵۰۰ 
یورویی که شاید به خودروهای نازل چینی شباهت 
بیشتری داشته باشند، سه محصول سوزوکی سلریو، 
سوزوکی سوئیفت و سوزوکی دیزایر که در محدوده 
قیمتی 9 تا ۱۰ هزار یورو قرار دارند احتمالا مورد 

اقبال ایرانیان قرار خواهند گرفت.
به عنوان نمونه سوزوکی سوئیفت که با قیمت 9 هزار 
و 9۰۰ یورو به فروش می رسد به موتور ۱.۲ لیتری 
و گیربکس اتوماتیک مجهز شده و قدرتی معادل 89 
اسب بخار دارد که از برتری ۱4 واحدی آن در مقایسه 

با پژو ۲۰6 تیپ ۲ حکایت می کند.

هر ماشین  وارداتی 4۰۰ میلیون 
تا یک میلیارد آب می خورد

مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن:

زمین خواری به صفر رسیده است

رئیس انجمن ملی گلخانه سازان ایران با بیان اینکه در حال حاضر حدود 
۲۳ هزار هکتار گلخانه فعال در ایران داریم، گفت: در حال حاضر بیش از 
9۰ درصد از صادرات محصولات سبزی و صیفی از محصولات گلخانه ای 
است و در رابطه با صادرات محصولات گلخانه ای هیچ محدودیتی نداریم. 
به گزارش ایسنا، به نقل از انجمن ملی گلخانه سازان ایران، عبدالرحمان 
حسینی فرد - رئیس انجمن ملی گلخانه سازان ایران - با اشاره به نقش مهم 
شرکت های دانش بنیان در توسعه گلخانه ها، گفت: علم مرتبط با توسعه 
گلخانه ها در دنیا یک علم پویا است و مرتب در حال تغییر و تحول است و 
به همین سبب برای توسعه این صنعت نه تنها به شرکت های دانش بنیان 
حوزه کشاورزی بلکه برای تکمیل این فرآیند نیازمند بهره گیری از ظرفیت 
شرکت های دانش بنیان و متخصصین در سایر حوزه های علمی از قبیل 
اقلیم شناسی، عمران، مکانیک، برق و الکترونیک، صنایع شیمی و فیزیک، 
محاسبات آماری و ریاضیات، پتروشیمی، فولاد و ... هستیم و نقش و تاثیر 
نمایشگاه های تخصصی کشاورزی و گلخانه ای در این زمینه بسیار حائز 
اهمیت است. با بیان این مهم که راندمان و کارایی مصرف آب در گلخانه ها 
بالا بوده و صرفه جویی آب در گلخانه ها بسیار قابل توجه بوده و به کشاورزی 
سنتی در فضای باز ارجحیت دارد، افزود: در سال های ابتدایی استفاده از 
گلخانه ها عموما چند محصول محدود از قبیل خیار، گوجه فرنگی و برخی 
انواع گیاهان زینتی پرورش داده می شد، اما در حال حاضر تنوع کشت 
بسیار بیشتر شده و طیف وسیعی از سبزی و صیفی، گل و گیاهان زینتی، 
درخت و درختچه های زینتی، انواع میوه ها، نهال، نشاء، بذر، گیاهان 
دارویی و حتی برخی گیاهان علوفه ای در گلخانه ها تولید می شود و روز به 
روز در حال توسعه هستند. رئیس انجمن ملی گلخانه سازان ایران با تاکید 
بر این موضوع که کیفیت محصولات گلخانه ای به مراتب بهتر از تولیدات 
فضای باز است، افزود: در کشت گلخانه ای عوامل تولیدی تحت کنترل 

است و آفات و بیماری ها را می توان پیشگیری و مدیریت کرد 

بیش از ۹0 درصد از صادرات 
محصولات سبزی و صیفی 

گلخانه ای است

واگذاری 100 مترمربع 
زمین رایگان در ازای 
تولید هر مگاوات برق

آنچه باعث برگشت چک در کل کشور است کسری حساب است. از مجموع چک های برگشت خورده در کل کشور 
۹6.8درصد به دلیل کسری موجودی برگشت خوردند. درصدی که تقریبا مشابه استان کرمان است و ۹6.5درصد 

از تعداد چک  هایی که در این ماه در کرمان برگشت خوردند عامل اصلی اش کسری یا فقدان موجودی بوده است. 
گزارش بانک مرکزی نشان می دهد که به طور متوســط ۹3درصد از چک های کشیده شده در کشور عادی بوده و 
7درصد رمز دار بوده است. در کرمان نیز مشابه کشور ۹2.3درصد از چک ها عادی است و الباقی رمزدار بوده است. 
از نظر مبلغ اما 40.7درصد از کل مبلغ چک  هایی که در این ماه مبادله شده از طریق چک های رمز دار بوده است. در 
کرمان اما این درصد حتی بالاتر بوده و 48.7درصد مبلغ چک های یکه در این مه مبادله شده معاملات با چک های 

رمز دار بوده است. 
رنا

: ای
س

عک

معاون وزیر جهاد کشاورزی گفت: فروش مرغ بیش از 6۵ هزار تومان 
گرانفروشی است. به گزارش ایسنا حسین دماوندی نژاد در افتتاحیه 
بیست و یکمین نمایشگاه دام و طیور در جمع خبرنگاران در پاسخ به 
چرایی افزایش قیمت مرغ در بازار گفت: این افزایش قیمت تخلف و 
گرانفروشی است، زیرا قیمت مرغ زنده اکنون 4۲ هزار تومان است و باید 
مرغ کیلویی 6۰ هزار تومان به فروش برسد. وی در ادامه گفت: میزان 
جوجه ریزی در ماه گذشته 9۰ میلیون قطعه بوده که پیش بینی می کنیم 
نیاز کشور را به طور کامل تامین کند. معاون وزیر جهاد کشاورزی  در 
پاسخ به این سوال که آیا جوجه ریزی در کشور کاهش یافته است یا 
خیر؟ اظهار کرد: با توجه به اینکه تقاضا برای مرغ بنا به گزارش مرکز 
پژوهش های مجلس ۳۰ تا ۵۰ درصد افت داشته، میزان جوجه ریزی  را 

هم مطابق با این آمار در نظر گرفتیم.

معاون وزیر جهاد کشاورزی اعلام کرد
فروش مرغ بیش از 65 هزار تومان 

گران فروشی است

کمتـر از یک درصـد مبلغ چک های کشـیده شـده 
در کشـور بـرای اسـتان کرمـان بـود. رقمـی کـه 
تقریبـا کمتـر از یک ششـم چک هایی اسـت که در 
اصفهـان مبادله شـده یا کمتـر از یک سـوم مبلغی 
که در اسـتان فـارس جابجا شـده. سـهم کرمان در 
این بـازار حتـی به یـزد هـم نمی رسـد. تیرمـاه در 
یـزد  ۳هـزار و 6۷۷ چـک مبادله شـده که ارزشـی 
بیـش از 8۳هـزار و ۷۱8 میلیـارد ریـال دارد کـه 
تقریبـا ۲.۵ برابـر کل مبلغـی اسـت کـه در این ماه 
در اسـتان کرمـان مبادله شـده. جایـگاه کرمان در 
ایـن مبـادلات تقریبـا هـم تـراز اسـتان هایی چون 

اردبیـل و زنجان و سـمنان اسـت.
 تیرمـاه امسـال بیـش از 6.۳میلیـون فقـره چـک 
بـه ارزشـی حـدود ۳۳۲۰ هـزار میلیـارد ریـال 
مبادلـه شـده ۳۰ درصـد از ایـن تعداد چـک برای 
اسـتان تهران بوده کـه از نظر ارزشـی سـهمش به 
۵۱.9درصـد از کل چک های کشـیده شـده در این 

مـاه در کل کشـور می رسـد. 

بعد از تهـران بیشـترین ارزش مبـادلات مربوط  به 
اصفهـان، بعـد از آن خراسـان رضوی با سـهم ۵.۳ 
درصـدی و بعد هـم البـرز بـا سـهم 4.۷درصدی و 

آذربایجـان شـرقی با سـهم ۳.9درصدی اسـت.
کمتریـن مبلـغ مجمـوع چک هـای مبادلـه شـده 
نیـز مربـوط بـه کهگیلویـه و بویراحمـد بـا سـهم 
۱دهـم درصدی و بعـد هم سیسـتان و بلوچسـتان 
و خراسـان جنوبی و شـمالی با سـهم ۰.۲درصدی 

اسـت. 
سـهم کرمـان از مجمـوع مبالـغ کشـیده شـده در 

این مـاه حـدود ۰.9درصد اسـت امـا از نظـر تعداد 
۲.۲ درصد از چک های کشـیده شـده برای کرمان 
اسـت. ایـن موضـوع نشـان می دهـد کـه اکثـر 
چک هـای کشـیده در کرمان در مقایسـه بـا تهران 

ارزش چندانـی نداشـتند. 
 کاهش 6درصدی معاملات چک در تیر ماه

طبـق گـزارش بانک مرکـزی از بـازار چـک در این 
ماه، میـزان چک هـای کشـیده در ایـن مـاه از نظر 
تعـداد 6.4 درصـد و از نظـر مبلـغ حـدود ۳ درصد 

نسـبت به مـاه قبـل کاهش داشـته اسـت.
بـا ایـن حـال مـردم نسـبت بـه مـاه قبـل خـوش 
برگشـت  تعـداد چک هـای  و  شـدند  حسـاب 
خـورده نسـبت بـه مـاه قبـل 8.4درصـد کاهـش 
داشـته اسـت.هر چنـد کـه کمـاکان طبـق آمـار 
بیـش از 9.۵درصـد چک هـای کشـیده شـده کـه  
۱۰.9درصـد مبلـغ چک هـا را شـامل می شـود 

برگشـت خوردنـد. 
در ایـن مـاه فقـط در اسـتان تهـران حـدود ۱6۵ 
هـزار فقـره چـک بـه ارزشـی بیـش از ۱4۲هـزار 
میلیـارد ریـال برگشـت خوردنـد. می تـوان گفـت 

که بیـن 8 تـا 9 درصـد از تعـداد و مبلـغ چک های 
کشـیده شـده در تهـران برگشـت خوردنـد.  

در تیرمـاه در بیـن اسـتان های کشـور، بیشـترین 
نسـبت تعـداد چک هـای برگشـتی بـه مبادلـه ای 
بـه اسـتان کهگیلویـه و بویراحمـد بـا ۱۳.۲درصد 
اختصـاص دارد. اسـتانی کـه سـهمش از کل بـازار 
چک هـای کشـیده شـده و مبالـغ مبادلـه شـده 
حـدود ۱ دهـم درصـد اسـت.  بعـد از ایـن اسـتان 
بیشـترین درصـد چک  هـای برگشـت خـورده بـه 

چک هـای کشـیده شـده در ایـن مـاه مربـوط بـه 
کردسـتان با سـهم ۱۲.۷درصد و بعد هم خراسـان 

شـمال و لرسـتان بـا ۱۲.۳درصـد اسـت.
 از هر 10 چک کرمان، یکی برگشت خورده

نسـبت چک  هـای برگشـتی بـه مبادلـه ای در 
اسـتان کرمـان روی ۱۰.۲درصد اسـت. عددی که 
گویـای این امر اسـت کـه از هـر ۱۰ چک کشـیده 

شـده در تیر ماه یـک چک برگشـت خورده اسـت.  
ایـن نسـبت تقریبـا مشـابه اصفهـان و آذربایجـان 
بـر  شـرقی اسـت، اسـتان هایی کـه چندیـن برا
اسـتان کرمان حجـم معاملاتشـان اسـت و این امر 
نشـان از ایـن موضـوع دارد سـهم پاییـن معاملات 
چـک در کرمـان ارتباطـی بـه میـزان چک هـای 

برگشـتی نـدارد.

گم شدن جایگاه اقتصادی شهر ۶ دروازه
کمتر از یک درصد از حجم مبادلات تیرماه برای کرمان

گزارش
مرضیه قاضی زاده

روسای اتاق های بازرگانی، اتاق اصناف و اتاق تعاون ایران در نامه ای مشترک 
به رئیس جمهوری از او خواسته اند که شرایط را به نفع بخش خصوصی تغییر 

دهند.
به گزارش ایسنا، در متن این نامه ابتدا از رویکرد مثبت دولت سیزدهم و شخص 
رئیس جمهوری در حوزه تجارت خارجی و به طور ویژه صادرات غیرنفتی در 

یکسال گذشته تقدیر شــده  و در این نامه به طور خاص به فعالیت های انجام شده در سازمان توسعه 
تجارت و معاونت دیپلماسی اقتصادی وزارت امور خارجه اشاره شده که توانسته با یک رویکرد تعاملی 

شرایط را برای رشد صادرات کالاهای ایرانی با وجود تحریم های اقتصادی فراهم کند.
یکی از این خواســته ها به موضوع تلاش برای متوقــف کردن ارز چند نرخی اختصــاص دارد بر این 
اساس اعلام شده که با توجه به این که نرخ ارز در سامانه نیما، ســنا، بازار متشکل ارزی و نرخ توافقی 
صادرکنندگان با صرافی ها متفاوت است شرایط برای یک رانت جدید در عرصه واردات ایجاد شده که 
می تواند به ضرر اقتصاد ایران تمام شود. از این رو روسای اتاق های سه گانه از دولت خواسته اند که در این 

زمینه به سمت جلوگیری از ارز چند نرخی حرکت کند.

ارز  را  تک نرخی کنید

رئیس سازمان نظام دامپزشکی کشور گفت: عرضه گوشت اسب و الاغ در 
کشور وجود دارد اما میزان آن نگران کننده نیست.

به گزارش خبرنگار مهر، حامد زارعی رئیس سازمان نظام دامپزشکی در 
مراسم افتتاحیه بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی دام، طیور و آبزیان 

درباره مباحث مطرح شده مبنی بر عرضه گوشت تک سم ها از جمله اسب و الاغ اظهار داشت: بر اساس 
گزارشاتی که به ما رسیده این مسئله صحت دارد اما میزان آن در حدی نیست که مردم بخواهند 
نگران شوند. وی افزود: البته با کشتارهای غیر مجاز که شــیوه و پروتکل های بهداشتی را رعایت 
نمی کنند، مواجه هستیم به عنوان مثال کسانی که دام را در کنار خیابان و یا خارج از کشتارگاه بدون 
ناظر بهداشتی، ذبح می کنند اما اینکه بگوییم عرضه گوشت تک سم ها در میزان بالا در کشور رواج 

دارد، چنین مسئله ای صحت ندارد.
زارعی در بخش دیگری از سخنان خود در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه گفته می شود از گوشت 
برخی حیوانات از جمله گربه ها در تولید سوسیس و کالباس استفاده می شود، این مسئله را رد کرد و 
گفت: این مسئله را قویاً تکذیب می کنم و هیچ گربه ای برای تولید سوسیس و کالباس کشته نمی شود.

تأیید عرضه گوشت اسب و الاغ

رئیس شــورای فقهی بانک مرکزی گفت: در حالی که قرار بود 
سهم تعاون از اقتصاد ملی ۲۵ درصد باشد این سهم در حال حاضر 

حدود 6 درصد است.
غلامرضــا مصباحی مقــدم در گفت وگو با خبرنــگار اقتصادی 

خبرگزاری فارس، در پاسخ به این پرسش که قرار بود ســهم تعاون از اقتصاد کشور ۲۵ 
درصد شود و به چه دلیل این موضوع همچنان محقق نشده است؟ اظهار داشت:  یکی از 
سیاست های کلی اصل 44 که در سال 8۵ از سوی مقام معظم رهبری ابلاغ شد این بود 
که باید حداقل ۲۵ درصد از اقتصاد کشور مربوط به تعاونی باشد که در حال حاضر حدود 

6 درصد اقتصاد کشور در دست تعاونی ها قرار دارد.
مصباحی مقدم در مورد اینکه  تسهیلات قرض الحســنه چه میزان از تسهیلات بانک ها 
را تشــکیل می دهد؟ گفــت:  در حال حاضر کمتــر از ۱۰ درصد تســهیلات بانک ها به 
قرض الحسنه اختصاص می  یابد که البته باید تقویت شــود و هر چه سهم قرض الحسنه 

بیشتر شود به نفع جامعه است و به تحقق عدالت کمک می کند.

کمتر از 10 درصد تسهیلات
 بانک ها  قرض الحسنه  است

بانکدامارز

کاغذ اقتصادی
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مخبر: کودک و نوجوان ایرانی نباید به 
دلیل مشکلات مالی از تحصیل باز بماند

معاون اول رییس جمهور با اشاره به نقش کلیدی صنعت نوشت افزار در 
حفظ فرهنگ ایرانی اسلامی با وجود تهاجم همه جانبه فرهنگی دشمنان 
علیه کودکان و نوجوانان، تصریح کرد: حفظ فرهنگ ایرانی اسلامی جزء 
دغدغه های جدی و راهبردی دولت، دیگر بخش های مدیریتی کشور و نیز 
آحاد جامعه است. وی در این مراسم که همراه با آیین آغاز پویش ملی »همه 
حاضر« و تامین نوشت افزار دانش آموزان مناطق کم برخوردار برگزار شد 
از فعالان صنعت نوشت افزار ایرانی خواست تا با تولیدات با کیفیت و قیمت 
مناسب، صنعت نوشت افزار ایرانی را قابل رقابت با تولیدکنندگان خارجی 
نمایند. مخبر همچنین خطاب به فعالین این بخش تاکید کرد: اگر دولت به 
صورت کامل اطمینان یابد که تولید کنندگان محصولات فرهنگی و نوشت 
افزار ایرانی قادر به تامین نیازهای داخلی هستند، نسبت به کنترل واردات 
محصولات مشابه خارجی با جدیت اقدام می کند. وی اظهار داشت: ضروری 
است فعالین صنعت نوشت افزار توجه بیشتری به توانایی این شرکت های 
دانش بنیان در راستای افزایش تولیدات خود داشته باشند. مخبر بر اهمیت 
توزیع مناسب نوشت افزار ایرانی در سراسر کشور تاکید کرد و افزود: باید 
تمرکز جدی در بخش توزیع و استفاده از سامانه های دیجیتال در کنار 
تولید انجام شود تا با کاهش قیمت تمام شده، این کالاها با قیمتی مناسب 

در اختیار مصرف کننده ایرانی قرار گیرد.
معاون اول رییس جمهور در ابتدای سخنان خود با اشاره به اینکه لذت 
بخش ترین صحنه های اولیه زندگی هر انسانی شروع سال جدید تحصیلی 
و تهیه اقلام مورد نیاز آن است،  تاکید کرد: نباید اجازه دهیم هیچ دانش آموز 
ایرانی به دلیل مسائل مالی قادر به تهیه نوشت افزار و کتب مورد نیاز خود 
نباشد. وی تصریح کرد: دولت، وزارت آموزش و پرورش و خیرین باید با راه 
اندازی یک پویش قبل از شروع سال تحصیلی امکانات و تجهیزات نوشت 
افزاری و پوشاک دانش آموزان را به ویژه در مناطق محروم و کم برخوردار 
تهیه کنند تا دانش آموز ایرانی به ویژه در دوران دبستان با یک خاطره خوش 
و لذت بخش تحصیلات خود را آغاز نماید. معاون اول رئیس جمهور خاطر 
نشان کرد: هیچ کودک و نوجوان ایرانی نباید به دلیل مشکلات مالی از 
تحصیل باز بماند. مخبر با بیان اینکه بخش مهمی از شخصیت انسان در 
اوایل زندگی شکل می گیرد و از محیط اطراف خود الگوسازی می کند، 
ادامه داد: آثار این الگوسازی همراه فرد در تمام طول زندگی باقی می ماند 
که توجه به صنایع فرهنگی به ویژه تولید محتوا، نوشت افزار و پویانمایی ها 
بهترین وسیله برای شکل دهی به شخصیت کودکان و نوجوانان است و 
شرکت های نوشت افزار و تولیدات محصولات فرهنگی باید با تأسی به 
ارزش های اسلامی و بهره گیری از فرهنگ تاریخی و غنی ایرانی در راستای 
شخصیت سازی و تولید محتوای متناسب با مقتضیات کشور حرکت کنند.

وی همچنین در حاشیه نشست فعالین صنعت نوشــت افزار ایرانی از 
هشتمین نمایشگاه "ایران نوشت" بازدید کرد و با توضیحات مسئولان 
مربوطه در جریان چگونگی تولید و توزیع محصولات شرکت های ایرانی 

قرار گرفت.

رییـس سـازمان محیـط زیسـت ضمـن تاکیـد 
بـر ضـرورت احیـای دریاچـه ارومیـه بـه تالاب 
هامـون اشـاره کـرد و گفـت: سـازمان محیـط 
زیسـت، وزارت نیرو و وزارت امور خارجه همگی 
در تلاش هسـتند تـا بـا اسـتفاده از ظرفیت های 
بین المللـی افغانسـتان را مجبوربـه رهاسـازی 

آب کننـد.
بـه گـزارش ایسـنا،علی سـلاجقه در نشسـت 
خبـری کـه امـروز در سـازمان حفاظـت محیط 
زیسـت برگزار شـد، اظهار کـرد: محیط زیسـت 
کشـور امـروزه در حال سـپری کـردن روزگاری 
اسـت کـه روزهـای خـوش و ناخـوش را در کنار 
هم می بینـد و امیدواریـم با اتفاقاتی کـه می افتد 
و اقداماتـی کـه انجـام می شـود، شـرایط محیط 

زیسـت روزبـه روز بهتر شـود.
وی تاکید کرد: دولت سـیزدهم دو میثاق داشته 
اسـت؛ میثاق اول توسـعه، فرع بر محیط زیسـت 
اسـت کـه رییـس جمهـوری نیـز بـر آن تاکیـد 
دارد و میثـاق دوم ایـن اسـت کـه هیـچ پـروژه 
عمرانـی بـدون مجـوز محیـط زیسـت کلنـگ 

نخواهـد خـورد.
رئیـس سـازمان حفاظـت محیـط زیسـت ادامه 
داد: در ایـن دولـت از انجـام پروژه هـای عمرانی 
بدون مجوز جلوگیری خواهد شـد و بـرای پایدار 
بودن ایـن وضعیـت در دولت های بعـدی نیز در 
حـال قانونمند کـردن آن هسـتیم و پیش نویس 
آن بـه مجلـس شـورای اسـلامی ارسـال شـده 

اسـت.
وی ادامـه داد: در مسـئله » کانسـارخزر« نیـز 
ارزیابـی ویـژه انجـام خواهد شـد. ما با سـلامت 
مردم شـوخی نداریم و صنایع مکلف هستند که 
نسـبت به کاهش آلاینده های خود اقـدام کنند.

*در مقابل مفاسد ایستادگی می کنیم
سـلاجقه در ادامـه اظهارکـرد: در مقابل مفاسـد 
چه داخل و خارج از سـازمان محکم ایستادگی و 
تلاش می کنیـم محیط زیسـت به مقولـه درجه 
یـک تبدیـل شـود و به طـور قطـع ایـن اتفـاق 
به زودی رخ خواهد داد. در ایـن زمینه از ظرفیت 
کمیسـیون اصل 9۰ نیـز کمک خواهیـم گرفت.
وی اضافـه کـرد: متاسـفانه در زمینـه بودجـه 
بـه سـازمان حفاظـت محیط زیسـت بـه عنوان 
یـک دسـتگاه حاکمیتـی کوچـک نـگاه شـده 
اسـت، در این حوزه بـا سـازمان برنامـه و بودجه 

جلسـات بسـیاری داشـته ایم و در بودجه ۱4۰۲ 
تمام حقـوق سـازمان را در بحث بودجـه دخالت 
می دهیم. خوشـبختانه امسـال بودجه سازمان با 
دید خوبـی ارائـه می شـود و برنامه بـرای ۱4۰۲ 
نیز تـا آخـر شـهریور مـاه آمـاده و به دولـت هم 

ارائـه می شـود.
پیگیری سازمان محیط زیست برای 

پرونده قتل محیط بان برومند
سـلاجقه درباره پرونـده قتل محیط بـان برومند 
نجفی و پیگیری های سـازمان برای دسـتگیری 
قاتـل ایـن محیط بـان توضیـح داد: در فـاز اول 
برای ایـن پرونده حکـم اعدام صادر شـده بود که 
با اقدامـات صورت گرفتـه حکم اعـدام در دیوان 
عالی کشـور شکسته شـد. سـازمان قصد گرفتن 
حکم عفو و بخشـش از خانواده مقتول را داشـت. 
در این زمینـه در محـل زندگی خانـواده مقتول 
حضور پیـدا کردم که در این جلسـه پـدر مقتول 
حضـور نیافـت. جلسـه مفصلـی بـا دادسـتان، 
قاضـی پرونـده و وکلا داشـتیم حتی پرونـده به 
مراحـل خوبـی رسـیده بـود. بعـد از جلسـه هم 
تمـاس تلفنی با پـدر مقتول داشـتم و صحبت ها 
به گونـه ای بود کـه بحث عفـو صـورت می گیرد.
مقابـل  طـرف  از  متاسـفانه  افـزود:  وی 
تحریک هایـی صـورت گرفـت و محیط بـان 
نجفـی در فضایـی دلخـراش بـه شـهادت گونه 
قتـل رسـید. او در شـرایطی بـه قتـل رسـید که 
تحـت حفاظـت و بـا دسـت و پـای بسـته بـود، 
بدیـن جهـت حتما بایـد دسـتگاه های مسـئول 
پاسـخگو باشـند و شفاف سـازی کننـد. دادگاه 
باید پاسـخگو باشد و سـازمان درخواسـت کرده 
اسـت تا گزارشـی بـه مـا ارائـه دهنـد کـه هنوز 
این اتفـاق صورت نگرفته اسـت همچنیـن با قوه 
قضاییه نشسـت هایی برگزار شـد کـه آخرین آن 
هفته گذشـته بـا حضـور وکلای پرونـده و وکیل 

سـازمان بـود. 
طراحی بسته کامل برای تجهیزات 

انفرادی محیط بانان
سـلاجقه دربـاره بهبـود وضعیـت معیشـتی و 
قانونی محیط بانان گفت: بـرای تامین تجهیزات 
انفـرادی محیـط بانـان یـک بسـته کامـل دیده 
شـده اسـت و به دنبال پایـش از طریـق پهپادها 
هسـتیم تا باری را از دوش محیط بانـان برداریم.  
۱۲۰۰ موتورسـیکلتی کـه در اسـتان ها توزیـع 
شـده بـه جـی پـی اس مجهـز هسـتند. جامعه 
محیـط بانـی در زمینـه پرداخت هـا در شـرایط 

مناسـبی قـرار دارد.
وی دربـاره حـل مشـکلات قانونی محیـط بانان 
نیـز توضیح داد: در نشسـتی که با معـاون رییس 
جمهـوری داشـتیم قـرار شـد لایحـه حمایت از 

محیـط بانان بـه دولـت بـرود و اصلاح شـود.
رییـس سـازمان حفاظت محیـط زیسـت افزود: 
در دولـت تاکیـد شـده کـه کلنـگ هیچ پـروژه  
فاقـد گـزارش ارزیابی زیسـت محیطی بـه زمین 
زده نشـود. اینکـه ایـن روال در دولت هـای بعـد 
نیـز تـداوم داشـته باشـد و اینکـه چـه تضمینی 
وجـود دارد برخـی پروژه هـای فاقـد مجـوز 
زیسـت محیطی کـه در ایـن دولـت متوقـف 
شـده اند، در دولـت بعـدی هـم ادامـه یابـد 
یک بحـث قانونـی اسـت.  بـرای این منظـور در 
حـال بازنگـری قوانیـن موجـود هسـتیم کـه از 
جملـه آن بازنگـری قانـون حفاظـت از مناطـق 
چهارگانه اسـت. در واقـع دنبـال قانونمند کردن 
آن هسـتیم، مجلـس هـم بـه ایـن مقولـه توجه 

ویـژه دارد.
سـلاجقه در ادامه گفت: این دولت بـا اینکه تا به 
امروز شـعارهای محیط زیسـتی نداده اسـت اما 
یکـی از محیـط زیسـتی ترین دولت ها اسـت. به 
عنوان نمونه در بحث آزادسـازی سـواحل دولت 
تنها حرف نـزد و ابتدا از خود شـروع کـرد این در 
حالیسـت کـه دولت های قبلـی فقط موضـوع را 
مطـرح می کردنـد همچنیـن در بحث حواشـی 
رودخانه کرج نیـز دولت محکم ایسـتادگی کرد. 
اگـر کاری در ایـن دولـت انجـام شـده کـه ضـد 

محیـط زیسـت باشـد و مـا جلـوی آن را نگرفته 
باشـیم، مصداقـی بگویید حتمـاً اجـرا می کنیم. 
در بحث پتروشـیمی بهبهان تمام دولت در کنار 

محیط زیسـت قـرار گرفت.
اجرای بیش از 400 پروژه فاقد مجوز 

محیط زیستی متوقف شد
سـلاجقه افزود: در دولت میثاق بسـتیم که هیچ 
پروژه ای بدون مجوز زیسـت محیطی اجرا نشـود 
و اگر هم کلنـگ خورد، بلافاصلـه متوقف خواهد 
شـد امـا گاهـی برخـی دسـتگاه ها یـک سـری 
مسـائل مطـرح می کننـد کـه نیـاز بـه بررسـی 
دارد. اجـرای بیـش از 4۰۰ پـروژه فاقـد مجـوز 
محیط زیسـتی متوقف شـد. این خود نمونه یک 
رویکرد محیط زیسـتی در دولت اسـت و نشـان 
می دهد تـا زمانـی که مجـوز اخـذ نشـود، اجازه 
فعالیت نخواهیـم داد البته پیچیدگـی معادله را 
خـوب درک می کنیـم و می دانیـم که کشـور به 
توسـعه و اشـتغال نیـاز دارد اما تاکیـد می کنیم 
که هر توسـعه ای باید پایدار باشـد و در راسـتای 

آن محیط زیسـت حفظ شـود.
رییـس سـازمان حفاظت زیسـت اضافه کـرد: تا 
پیـش از ایـن هیـچ پـروژه ای قبـل، حیـن و بعد 
از اجـرا پایش نمی شـد اما اکنـون ایـن مقوله در 
برنامه سـازمان محیط زیسـت قرار گرفته اسـت 
و به صـورت کامل هـر پـروژه ای پایش می شـود 
تـا مطمئن شـویم که مجریـان به تعهـدات خود 

عمـل می کننـد.

رئیس سازمان بهزیستی کشور با اشاره به اینکه 
بر اساس قانون، سه درصد جذب نیروها از طریق 
آزمون های استخدامی باید از میان افراد دارای 
معلولیت باشــد گفت: این قانون در ســازمان 
بهزیســتی اجرا می شــود اما در یکسری از کد 
رشته ها بعضا ممکن اســت جذب اتفاق نیفتد. 
بر اســاس آمارهای موجود، از ۳ درصد سهمیه 
جذب معلولان، حــدود ۱.۲ درصد جذب اتفاق 

افتاده است.
به گزارش ایسنا، علی محمد قادری در خصوص 
وضعیت اجرای قانون حمایت از حقوق معلولان، 
بیان کرد: این قانون سه سال پیش مصوب شد و 
قانون جامعی است که دستگاه های متنوعی را 
مکلف کرده که به این ۳4 ماده و ۲9 تبصره توجه 
و از تمام ظرفیت های خود اســتفاده کنند و هر 
ساله باید گزارش خود از میزان اجرای قانون را به 
عنوان دستگاه ذی نفع، به دبیرخانه و دبیرخانه 
به صحن علنی مجلس ارائه کند. وی ادامه داد: 
با توجه به اینکه دســتگاه ها چندان در جریان 

مشکلات و محدودیت ها و شرح وظایف قانونی 
خود نیســتند، این روشــنگری و مطالبه گری 
حدود ۱۰ ماه است که در دولت سیزدهم شروع 
شــده و نامه ای به رییس جمهوری نوشته شد 
و دســتگاه ها مکلف شــدند که تمام قد نسبت 
به اجرای مفاد قانون دقــت کنند و گزارش آن 
را به بهزیســتی ارائه دهند. برخی از دستگاه ها 
تلاش کردنــد و برخی هنوز بــه معنای واقعی 
کلمه جریان معلولیت و وظایــف خود را درک 
نکرده اند. قــادری در خصوص مناسب ســازی 
معابر افزود: موضوع مناسب سازی امری بدیهی 
اســت. موضوعات مناسب سازی صرفا به عوامل 
عمرانی و اینکه در یک معبری شیب رعایت شود، 
نیست. باید بدانیم که پلتفرم هایی که معلولان، 
ناشــنوایان و نابینایان می خواهند به آن سامانه 
دسترسی داشته باشند، مناسب سازی شود. این 
دبیرخانه در سازمان بهزیستی وجود دارد و کار و 
تلاش و پیگیری می کند. مسئولیت این کمیته با 
وزیر کشور است و این جلسه هر دو ماه یکبار در 

سازمان بهزیستی برگزار می شود. استانداردهای 
سراسر کشور نیز در حال پیگیری هستند و پایان 
ســال آخرین وضعیت موضوع مناســب سازی 
را به مردم ارائــه خواهیم داد. رئیس ســازمان 
بهزیســتی با بیان اینکه ما باید بستر جامعه را 
برای حضور موثر افــراد آماده کنیم، اظهار کرد: 
هرچقدر این تســهیل گری خوب اتفاق بیفتد و 
سامانه ای در همه کلان شــهرهای کشور باشد 
و ترمینال ها وســایط مناسب ســازی شده را از 
وسایل عمومی شــهری مثل اتوبوس ها و ون ها 
در اختیار معلولان )چه برای حمل و نقل برون 
شهری و چه درون شــهری( باید قرار دهند؛ اما 
این توسط شهرداری هایی که متکفل امور حمل 
و نقل شهر خود هستند خوب مشاهده نمی شود. 
قادری با اشــاره به اینکه موضوع مناسب سازی 
باید به عنــوان نگاه ملی از منظــر مطالبه گری 
توسط افراد دارای معلولیت و عموم افراد توجه 
شود، یادآور شد: این پیشــرفت که در برخی از 
شهرها می بینیم، مثل شهرداری تهران کارهای 

خوبی انجام دادند، کافی نیســت و یا ضوابطی 
که ســازمان نظام مهندســی برای اجرای این 
قانون و موضوع مناسب ســازی برای ساخت و 
ســازهای شــهری در نظر گرفته باید به عنوان 
آیتم دقیق بر روی آن نظارت شود. بحث قانون 
و عملکــرد و نظارت را داریــم. در بحث نظارت 
آنچه که می بینیم بیشــتر ارائه گزارش است تا 
اینکه فضایی اثربخش در موضوع مناسب سازی 
در کشور معرفی کنیم. وی در بخش دیگری از 
سخنان خود با اشاره به اینکه قانون پیش بینی 
کرده که ســه درصد آزمون های استخدامی که 
هر سال برگزار می شود، برای جذب افراد دارای 
معلولیت باشــد گفت: این قانون در ســازمان 
بهزیســتی اجرا می شــود اما در یکسری از کد 
رشته هایی که متناسب با جذبی)استخدام نیرو( 
در استان ها یا شهرســتان ها است، بعضا ممکن 
است اتفاق نیفتد. آماری که داریم این است که 
از ۳ درصد حدود ۱.۲ درصد جذب اتفاق افتاده 
است. ۱4 دســتگاه داریم که باید در این حوزه 
عملکرد داشته باشــند. چند روز گذشته نیز با 
سازمان اداری اســتخدامی جلسه ای داشتیم و 
این شــورا مصوب کرد که حد نصــاب را به 8۰ 

درصد برساند.

رییس سازمان حفاظت محیط زیست تاکید کرد

توقف اجرای بیش از 4۰۰ پروژه فاقد مجوز  

»یارانه« معلولان دهک دهم قطع نمی شود

گزارش
ایسنا

اجرای ورزش های زورخانه  ای و 
پهلوانی در صبحگاه مدارس از مهرماه

معاون تربیت بدنی و سلامت وزارت آموزش و پرورش گفت: برنامه  ای با 
طرح شهید طوقانی را با عنوان اجرای ورزش زورخانه ای و پهلوانی به عنوان 
ورزش صبحگاهی دنبال می کنیم. تلاش داریم در مهر امسال در 6 استان 
این طرح را دنبال کنیم تا به اهداف ساحت، زیستی و بدنی و تربیت تمام 
ساحتی دست یابیم. به گزارش ایسنا؛ صادق ستاری فرد در مراسم افتتاحیه 
جشنواره کشوری فرهنگی  ورزشی دانش آموزان در بخش پدران و پسران 
که در نسیبه دانشگاه فرهنگیان برگزار شد، اظهار کرد: وزارت آموزش و 
پرورش در راستای سیاست دولت سیزدهم که شعارش؛ دولت مردمی 
بود در ابتدای کار خود با اجرای طرح شهید خرازی موسوم به آزادسازی 
مجموعه های ورزشی تلاش کرد زمینه حضور خانواده ها، مادران و دختران 

را در روزهای پنجشنبه و پدران و پسران را در روزهای جمعه فراهم کند.
وی افرود: این مهم با این هدف بود که مبتنی بر ســند تحول بنیادین، 
مشــارکت خانواده ها در تمام فرایندهای تعلیم و تربیت شکل بگیرد 
همچنین این امر با این هدف بود که خانواده ها و فرزندان خود با حضور در 
یک محیط شاداب به اجرای فعالیت های ورزشی بپردازند و بسترسازی 
برای فعالیت های جذاب باشــد تا بتوانیم به یــک هماهنگی و ارتباط 
دوسویه بین مدرسه و خانواده نزدیک  شویم. ستاری فرد ادامه داد: تاکنون 
تعداد۱۰۰۰ مجموعه ورزشی در اختیار قرار گرفته است که این مسابقات 
ورزشی نوعا استقرار اجرای شهید خرازی در کشور خواهد بود البته به این 
متوقف نخواهیم شد چرا که وزیر آموزش و پرورش بر ایجاد محیط جذاب 
و شاداب همواره تاکید دارند و ما نیز در آغاز راه هستیم. وی ادامه داد: شاید 
در هیچ دوره  ای مانند این دوره حوزه تربیت بدنی و سلامت مورد توجه وزیر 
آموزش و پرورش نبوده است، حمایت وی برای مجموعه ما و تحقق اهداف 
ساحت زیستی بدنی فرصت بی نظیری است که همکارانم از این فرصت 
به بهترین شکل استفاده کردند. معاون تربیت بدنی و سلامت، همکاری 
دو وزارت آموزش و پرورش و وزارت ورزش را فرصتی برای اعتلای نظام 
ورزش کشور دانست و افزود: اگر قرار است جامعه بانشاط و سالمی داشته 
باشیم و ورزش به جایگاه خود برسد باید از مدرسه آغاز کنیم که به لطف 

خدا همکارانم در استان ها پای کار بوده اند.

مدیر گروه نیروی انسانی مرکز مدیریت شبکه وزارت 
بهداشت با اشاره به خدمات گسترده بهورزان در 
راستای کاهش فاصله میان شاخص های سلامت 
در شهر و روستا، در عین حال توضیحاتی درباره وضعیت استخدامی 
بهورزان ارائه کرد. دکتر محمدرضا رهبر در گفت وگو با ایسنا، همزمان 
با روز بهورز با اشاره به شعار این روز مبنی بر »بهورز؛ تضمین کننده 
سلامت و امنیت اجتماعی مردم روستا«، گفت: در حال حاضر تعداد 
۳۱ هزار و ۱48 بهورز در کشور فعال هستند اما طبق طرح گسترش، 
برای رسیدن به شرایط ایده آل می بایست 4۳ هزار و ۱۲8 بهورز 
داشته باشیم. البته همین تعداد بهورز موجود بیش از 98 درصد 
روستاهای کشور را تحت پوشش دارند و روستاهای باقی مانده، 

روستاهایی با جمعیت بسیار کم و پراکندگی بالا هستند.
جزئیاتی از اجرای "طرح گسترش" در نظام بهداشتی

دکتر رهبر، ادامه داد: سند تقویت نظام شبکه یک سند عملیاتی 
برای تقویت شبکه بهداشتی است که بخشی از سند در مولفه های 
گسترش تبیین شده و برخی مولفه ها مانند افزایش پوشش 
خدمات، نظام پرداخت، ارتقای نیروی انسانی، ارتقای مشارکت 
مردمی و...  مربوط به ارتقای فرایندها است. سند تقویت نظام شبکه 
رویکردی برای تقویت ساختار نظام شبکه و تقویت عملیات برای 
بهبود دسترسی، عملکرد و بهبود شاخص ها است. او درباره خدماتی 
که بهورزان به جمعیت تحت پوشش خود ارائه می دهند، تصریح 
کرد: مراقبت بیماری واگیر و غیرواگیر،   سلامت خانواده و جمعیت،   
سلامت محیط و کار، بهداشت دهان و دندان و سلامت روان، مراقبت 
دوران بارداری، واکسیناسیون و...  در سطح یک ارائه خدمت توسط 

بهورزان به آحاد مردم ارائه می شود.
18 هزار خانه بهداشت فعال در سراسر کشور

وی درخصوص تعداد خانه های بهداشت فعال در سطح کشور، اظهار 
کرد: حدود ۱8 هزار خانه بهداشت فعال در کشور داریم. درحال 
حاضر بسته به میزان جمعیت روستا، هر خانه بهداشت با تعدادی 
بهورز فعال است. به طور معمول یک جمعیت کمتر یا برابر هزار نفر 
با یک بهورز قابل پوشش است، البته با شمار بهورزان فعلی، ما بیش 
از یک بهورز به ازای هر هزار نفر جمعیت داریم که ارائه خدمت کنند.

عضو هیات رئیسه شورای اسلامی شهر تهران با اشاره به تصویب 
طرح محله نفرآباد شهرری در کمیسیون ماده پنج و آغاز اجرای 
این طرح در آینده ای نزدیک از ساماندهی این محله در جوار حرم 

عبدالعظیم حسنی خبر داد.
به گزارش ایسنا، جعفر شربیانی در آیین آغاز ساخت ۵۰۰۰ واحد 
مسکونی در شهر تهران توسط قرارگاه جهادی مسکن شهر تهران 
که امروز در تالار شیخ صدوق حرم عبدالعظیم حسنی با حضور رئیس 
و اعضای شورای شهر تهران، شهردار تهران، فرماندار شهرستان ری 
و تولیت آستان حرم عبدالعظیم حسنی برگزار شد، اظهار کرد: اینکه 
هزینه مسکن در سبد هزینه خانوار امروز به چه میزان رسیده است و 
چه بخشی از درآمد خانوارها صرف هزینه مسکن می شود باید گفت 
در جهان به صورت میانگین ۱۵ تا ۲۵ درصد درآمد خانوارها صرف 
مسکن می شود این در حالی است که در کشور ما از سال ۷۱ تا سال 

گذشته این سهم بین ۳۳.۵ تا 6۰ درصد نوسان داشته است.
در برخی مناطق بیش از 1.5 برابر درآمد

 خانوار هزینه مسکن می شود
وی ادامه داد: با توجه به شرایط موجود می توان انتظار داشت که این 
سهم در سال ۱4۰۱ افزایش داشته است. با محاسبه اعداد و ارقام 
هزینه مسکن، اجاره بهاء و ... متوجه می شویم در برخی مناطق بیش 

از ۱.۵ برابر درآمد خانوار هزینه مسکن می شود.
وی با تاکید بر این که مولفه های کلان اقتصادی باعث شده تا مسکن 
از یک کالای مصرفی به یک کالای سرمایه ای تبدیل شود، اضافه 
کرد: همین تاثیرگذاری هزینه های مسکن در سبد خانوار را بالا 
برده است. شهرداری تهران در دوره جدید براساس بند ۲۱ ماده ۵۵ 
قانون شهرداری ها به موضوع مسکن ورود پیدا کرده و به کمک دولت 
آمده است و با تشکیل قرارگاه جهادی مسکن در امور مختلف مسکن 
تسهیل گری می کند و با اموری همچون تامین زمین و کوتاه کردن 
فرآیند صدور پروانه و در حوزه های مختلف سعی کرده نقش آفرینی 

داشته باشد.
این عضو شورای اسلامی شهر تهران در بخش دیگری از صحبت های 
خود به موضوع محله نفرآباد شهرری اشاره کرد و افزود: ۳۰ سال 
بی توجهی و برنامه و طرح های مختلف باعث شده این محله به 
فضایی نامتناسب با جوار عبدالعظیم حسنی تبدیل شود. محله ای 
با قدمتی بیش از 4۰۰ سال که متاسفانه بافت اجتماعی و اصیل این 

محله نیز جابه جا شده است. 

همزمان با روز »بهورز« تشریح شد
31هزار »بهورز« در روستاها 

هزینه »مسکن« در »سبد 
هزینه خانوار ایرانیان«

 از 33.5 تا 60 رصد 
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
هیات   -1401/04/22-140160319014001855 شماره  رای  برابر 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
ثبت  ثبتی حوزه  واحد  در  فاقد سند رسمی مستقر  ساختمانهای 
ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عباس 
صادره   1 شناسنامه  بشماره  احمد  فرزند  نژاد گردینی   محمودی 
از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 208/06 متر 
مربع پلاک - فرعی از564- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
- فرعی از 564 -اصلی قطعه دو واقع دراراضی کهوروئیه جیرفت 
پارسا  خانم کوکب  رسمی  مالک  از  خریداری  45 کرمان  بخش 
در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  مطلق 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود  انتشار  از تاریخ  توانند 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از 
و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

./م الف: 253
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۱/۰5/3۰
 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۱/۰6/۱3

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نامه قانون تعیین  آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر 
رای شماره 140160319014001409-1401/03/25- هیات اول /دوم 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فاطمه خزاعی سلطان آباد  
فرزند کرامت  بشماره شناسنامه 3020431638 صادره از جیرفت 
در ششدانگ یک باب مغازه  به مساحت 60 متر مربع پلاک - 
فرعی از579- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 12 فرعی از 
579 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی رهجرد جیرفت بخش 45 
کرمان خریداری از مالک رسمی آقای علی کامکارراینی محرز گردیده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد ./م الف: 264

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۱/۰5/3۰ 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۱/۰6/۱3

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
رسمی سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
اول  هیات   -1401/04/04-140160319014001598 شماره  رای  برابر 
ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد 
شجاعی    امیر  رقیه  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
جیرفت  از  صادره   3020751772 شناسنامه  بشماره  فرامرز   فرزند 
 - پلاک  مربع  متر   250 مساحت  به  خانه   باب  یک  ششدانگ  در 
از  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی  از522-  فرعی 
بخش  جیرفت  باغبابوئیه  اراضی  در  واقع  دو  قطعه  -اصلی   522
محرز  خزاعی  حسین  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  کرمان   45
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  شود  می  آگهی  روز   15
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
اداره  این  به  را  خود  اعتراض  دوماه  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار 
تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم 
اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است 
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  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
اول  هیات   -1401/03/04-140160319014000903 شماره  رای  برابر 
و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد 
فرزند  نظری   محمود  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
محمد رحیم بشماره شناسنامه 425 صادره از جیرفت در ششدانگ 
 - پلاک  مربع  متر   1629/52 مساحت  به  بنزین   سوخت  جایگاه 
فرعی از26- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 26-
اصلی قطعه یک واقع در اراضی دولت آباد اسفندقه جیرفت بخش 
پرتابی وسبزعلی  امیر  آقایان  از مالک رسمی  44 کرمان خریداری 
در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  بهزادی 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو 
باشند می  اعتراضی داشته  به صدور سند مالکیت متقاضی  نسبت 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را 
از  ماه  یک  مدت  رسید، ظرف  اخذ  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به 
به مراجع قضایی تقدیم  را  اعتراض،دادخواست خود  تاریخ تسلیم 
نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 268

  جواد فاریابی  - کفیل رئیس ثبت اسناد املاک جیرفت .علی ستایی مختاری 
 تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۱/۰5/3۰ 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۱/۰6/۱3

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی اراضی و ساختمانهای 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
قانون  موضوع  اول  هیات   -1401/03/31-140160319014001540
رسمی  سند  فاقد  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 
مالکانه  تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر 
فضلعلی   فرزند  پور  ایلخانی  مهدی  محمد  آقای  متقاضی  بلامعارض 
زمین  ششدانگ  در  بافت  از  صادره   3130837051 شناسنامه  بشماره 
340002 متر مربع پلاک - فرعی از493- اصلی  زراعی  به مساحت 
مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 493 -اصلی قطعه دو واقع 
از  خریداری  45 کرمان  بخش  جیرفت  ایلخانی  سعیدآباد  اراضی  در 
به  است.لذا  گردیده  محرز  پور  ایلخانی  فضلعلی  آقای  رسمی  مالک 
می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتی که  در  شود 
به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 
مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد ./م الف: 275
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پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم

 سال پنجم | شماره پیاپی 1310
5یکشنبه  13  شهریور ماه 1401 کاغذ فرهنگ و هنر

خبرخبر

سی وپنجمین دوره نمایشــگاه بین المللی 
کتاب مسکو جمعه ۱۱شهریور ماه ۱4۰۱ با 
حضور خانه کتاب و ادبیات ایــران و بیش از 
۳۰۰ انتشارات آغاز به کار کرد. به گزارش ایرنا 
از روابط عمومی خانه کتــاب و ادبیات ایران ، 
در سی وپنجمین نمایشگاه بین المللی کتاب 
مسکو، خانه کتاب و ادبیات ایران در غرفه ای 
به مساحت ۲۷ متر مربع با مشارکت رایزنی 
فرهنگی کشورمان در مسکو به معرفی و عرضه 
بیش از ۱۵۰ عنوان کتاب با موضوع های ادبیات 
پایداری و دفاع مقدس، دانشگاهی و آموزش 
زبان فارسی به زبان های فارسی، انگلیسی و 
روســی می پردازد. در این دوره از نمایشگاه ، 
بیش از ۳۵۰ برنامه جنبی با حضور بیش از ۱۰9 
نویسنده تدارک دیده شده است که بخشی 
از آنها به صورت مجازی برگزار خواهد شــد. 
۷۰ برنامه نیز به گروه سنی کودک و نوجوانان 
اختصــاص دارد. در این دوره از نمایشــگاه 
بین المللی کتاب مســکو شرکت کنندگانی 
از کشــورهای ایران، قزاقستان، قرقیزستان، 
بلاروس، ارمنستان، چین و آلمان به معرفی 
جدیدترین آثار خود خواهند پرداخت. بهناز 
ضرابی زاده و حمید حســام از نویســندگان 
حوزه دفاع مقدس نیز در غرفه خانه کتاب و 
ادبیات ایران حضور دارند و به معرفی آثار خود 
می پردازند. کتاب های دختر شینا، ساجی و 
گلستان یازدهم از آثار بهناز ضرابی زاده به زبان 
روسی ترجمه و منتشر شده است.  کتاب های 
آب هرگز نمی میرد، مهاجر سرزمین آفتاب 
و وقتی مهتاب گم شــد نوشته حمید حسام 
نیز به زبان روســی ترجمه و منتشر شده اند.  
تقریظ مقام معظــم رهبری)مدظله العالی( 
بر  کتاب مهاجر سرزمین آفتاب منتشر شده 
است. معرفی صنعت نشــر ایران، نمایشگاه 
بین المللی کتاب تهران، جایزه جهانی کتاب 
سال جمهوری اسلامی ایران و طرح گرنت در 
قالب بروشور و کاتالوگ، دیدار با ناشران بزرگ 
روسیه، دیدار با مدیران نمایشگاه بین المللی 
کتاب مسکو و انجمن های نشــر آن کشور و 
همچنین برگزاری برنامه های فرهنگی با حضور 
بهناز ضرابی زاده و حمید حسام از فعالیت های 
خانه کتاب و ادبیات ایران در سی و پنجمین دوره 

نمایشگاه بین المللی کتاب مسکو خواهد بود.

بابک حمیدیان در نقش 
شهید بروجردی

فیلم ســینمایی شــهید بروجــردی که 
فیلمبرداری آن بــه تازگی آغاز شــده، 
دومین تجربه محمدحســین لطیفی در 
ســینمای مقاومت و دفاع مقدس پس از 

»روز سوم« است.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از روابط 
عمومی پروژه، فیلم ســینمایی شــهید 
بروجردی که فیلمبــرداری آن به تازگی 
آغاز شــده، دومین تجربه محمدحسین 
لطیفــی در ســینمای مقاومــت و دفاع 
مقدس پس از »روز ســوم« است. او سال 
8۵ برای این فیلم، سیمرغ بلورین بهترین 
کارگردانی جشنواره فجر را به دست آورد.

فیلم شهید محمد بروجردی جدی ترین 
محصول امسال سازمان هنری رسانه ای 
اوج است که فیلمنامه آن بر اساس منابع 
مستند و پژوهشی مختلف همچون کتاب 
»محمد؛ مسیح کردستان« اثر نصرت الله 
محمودزاده و دیگر اسناد تازه یافته، نوشته 
شده است. محمودزاده همچنین به عنوان 
مشــاور محتوایی با این پــروژه همکاری 

می کند.
بابک حمیدیــان پیش از ایــن بازی در 
فیلم های دفاع مقدسی را تجربه کرده از 
جمله »مزرعه پــدری«، »چ«، »۵۰ قدم 
آخر«، »سرو زیر آب« و »طبل بزرگ زیر 
پای چپ«. او همچنین طی دو دهه فعالیت 
در سینما موفق به دریافت جوایز مختلف 
شده است. سیمرغ بلورین بهترین بازیگر 
نقش مکمل جشــنواره فجر برای »چ« و 
»روز رستاخیز«، تندیس نقش مکمل برای 
»ریسمان باز« از جشــن خانه سینما، دو 
تندیس بهترین بازیگر نقش مکمل برای 
»هیس دخترها فریــاد نمی زنند« و »چ« 
از جشــن انجمن منتقدان و نویسندگان 
ســینمای ایران به همراه جایزه بهترین 
بازیگر مرد برای »هیــس دخترها فریاد 
نمی زنند« و »چ« از جشن حافظ، برخی از 

افتخارات حمیدیان هستند.
فیلم سینمایی شــهید بروجردی که یک 
ماه پیش با عنوان »غریب« پروانه ساخت 
دریافت کرد، پرتره این شــهید نیســت 
بلکه به مقطعی از دوران فرماندهی او در 
منطقه غرب، پیش از آغاز جنگ تحمیلی 
و دفاع مقدس می پردازد. فیلم، شمایلی 
از احوالات باطنی، سبک زندگی و شیوه 
فرماندهی شــهید بروجردی با نگاهی به 
دوره ای کوتاه از زندگــی و تلاش او برای 

ایجاد اتحاد در غرب کشور است.
فیلم شهید محمد بروجردی برای حضور 
در چهل و یکمین جشنواره فیلم فجر آماده 

می شود.

بازیگر سینما و تئاتر گفت: تئاتر تنها چیزی بود که هنر ما را نشان 
می داد که این هم به سمت تجاری پیش می رود و برای این که برگشت 
مالی برای تهیه کننده ها داشته باشد، تبدیل به کنسرت نمایش و مانند 

این ها شده است.
نازنین صلح جو که نخستین بار با فیلم آشفتگی به کارگردانی فریدون 
جیرانی جلوی دوربین رفت و اکنون نیز در سریال نمایش خانگی 
خونسرد به کارگردانی  امیرحسین ترابی ایفای نقش می کند، در 
گفت وگو با خبرنگار سینمایی ایرنا اظهار داشت: بیشتر بازیگران تئاتر 
تحصیلات دانشگاهی دارند و با کسانی که به قصد شرایطی مانند 
سرمایه گذاری و یا رابطه وارد سینما و تلویزیون می شوند، بسیار 

تفاوت دارند. 
صلح جو بازیگر فیلم گواهی امضا به کارگردانی شهرام اسدزاده که 
اولین تجربه تئاتری اش را با نمایش جیرجیرک به کارگردانی آرش 
سنجابی به دست آورد و پس از آن در نمایش بووگی ووگی برادوی 
بازی کرد، درباره استفاده از بازیگران تئاتر در پروژه های سینمایی و 
تلویزیونی افزود: تئاتری ها زحمت های فراوانی می کشند و در این 
زمینه استعدادهایی وجود دارد که در واقع حیف می شوند. خیلی 
خوشحالم که چند سالی است کارگردان ها به استفاده از بچه های تئاتر 
در کارهای تصویر روی آورده اند و این به رشد سینما و معرفی چهره 

های جدید به تصویر کمک می کند.
صلح جو گفت: کارگردان ها به سالن های نمایش آمده و کارها را 
از نزدیک می بینند. به تازگی سر سریال نمایش خانگی رفتم که 
کارگردان، کار ما را دید و از بیشتر بچه های گروه استفاده کرد و این 

موضوع می تواند اتفاق خوبی باشد.
به گفته این بازیگر، استفاده از تئاتری ها در کارهای تصویر می تواند 
انگیزه ای برای آنها هم باشد که چندین ماه برای اجرا تمرین می کنند 
و البته سختی های خودش را دارد و با کار تصویر بسیار متفاوت است.

صلح جو این را هم گفت که برخی ها را به عنوان بازیگر در سینما و 
تلویزیون می بینم و این سوال برایم مطرح می شود چرا اصلا این ها 

بازیگر شده اند.

سی وپنجمین نمایشگاه تبدیل تئاتر به کنسرت نمایش
بین المللی کتاب مسکو با 

حضور ایران افتتاح شد

پیکر عباس معروفی پنجم مهرماه سال جاری در برلین به خاک سپرده 
می شود.  به گزارش ایسنا، روابط عمومی انتشارات ققنوس با اعلام این 
خبر به ایسنا گفت: طبق اطلاع خانوادۀ مرحوم عباس معروفی مراسم 
خاکسپاری ایشان که قرار بود روز جمعه )۱۱ شهریور ماه( برگزار شود، 

به تاریخ ۵ مهرماه ساعت ۱۱ به وقت آلمان در برلین موکول  شد. 
طبق پیگیری ایسنا، مراحل اداری خاکسپاری در آلمان طولانی است.

همچنین انتشارات ققنوس اعلام کرده است که مراسم یادبود این 
نویسندۀ فقید را پس از مراسم خاکسپاری برگزار خواهد کرد که زمان و 

مکان آن متعقباً اعلام خواهد شد. 
عباس معروفی،رمان نویس،نمایش نامه نویس و شاعر در ۲۷ اردیبهشت 

۱۳۳6 متولد شد. 

اعلام زمان جدید خاکسپاری 
عباس معروفی

علی اسـماعیلی کارگردان نمایش میدانـی »تنهاتر 
از مسـیح« بـا اشـاره بـه ویژگی هـای ایـن نمایـش 
عنـوان کـرد در این اجـرا تـلاش می شـود ادای یک 

نذر فرهنگـی در میـان مخاطبـان جـا بیفتد.
علـی اسـماعیلی کارگـردان نمایش بـزرگ میدانی 
»تنهاتر از مسـیح« که این روزها در بوسـتان ولایت 
روی صحنـه اسـت دربـاره ایـن اثـر نمایشـی کـه 
محصول سـازمان رسـانه ای اوج اسـت بـه خبرنگار 
مهـر گفـت: نمایـش »تنهاتـر از مسـیح« بـرای 
سـومین بار اسـت کـه اجـرا می شـود البتـه نمایش 
متفـاوت از سـال گذشـته اسـت همانطور که سـال 
قبل متفـاوت از اولین سـال اجـرا بود. هـم در دکور 
و هم در فـرم و برخـی آیتم هـا تغییراتی داشـته ایم 
و کلًا نمایـش در اجـرای جدیـد حرکتـی رو به جلو 

داشـته است.
وی دربـاره اینکـه از ایـن نمایـش بـه عنـوان یـک 
روضه خوانـی هنـری نـام بـرده می شـود، توضیـح 
داد: سـال 84 بـرای اولین بـار نمایشـی میدانـی بـه 
نام »شـب آفتابی« به کارگردانـی بهـزاد بهزادپور و 
تهیه کنندگـی احسـان محمدحسـنی اجرا شـد که 
با تولید این اثر نمایشـی، فـرم تـازه ای از تئاتر ابداع 
شـد و بعد از آن کار عوامـل نمایش »شـب آفتابی« 
خدمـت مقـام معظـم رهبـری رسـیدند و حضـرت 
آقـا در ایـن دیـدار فرمودند ایـن فـرم از اجـرا قالب 
جدیـدی از اجـرا محسـوب می شـود و کامـلًا بومی 
- ایرانـی اسـت و در دنیـا نظیـر نـدارد. از آن زمـان 
به بعـد همـه دوسـتان هنرمندی کـه چنیـن فرم و 
محتوایی را بـرای تولید آثارشـان انتخـاب می کنند 
از شـاگردان بهـزاد بهزادپـور هسـتند کـه افتخـار 

بزرگـی بـرای امثال مـن هم اسـت.
اسـماعیلی ادامـه داد: با تولید »شـب آفتابـی« فرم 
جدیـدی بـه فرم هـای نمایـش میدانـی اضافه شـد 
چـون تـا بـه حـال نمایـش میدانـی در وسـعتی به 
این بزرگـی و بـا چنین گسـتردگی و امکاناتـی اجرا 
نشـده بـود. معمـولاً در سـالن های تئاتـر، مخاطب 
بـر صحنـه نمایـش تسـلط دارد امـا در ایـن فـرم از 
نمایش میدانـی که نمایـش »تنهاتر از مسـیح« هم 
شـاملش می شـود تماشـاگر دورتـادور یـک سـالن 
نشسـته و در اطـراف، اسـتیج های مختلفـی وجـود 
دارنـد که روایتـی نمایشـی را در پرده هـای مختلف 
بـه تصویـر می کشـند. ایـن شـیوه روایـت حادثه و 
محـل قرارگیـری اسـتیج ها گویـی مخاطـب را در 
آغـوش خـود گرفته انـد. ایـن نزدیکـی مخاطـب 
بـه حادثـه و واقعـه ای کـه روایـت می شـود جـزو 

ویژگی هـای ایـن اثر اسـت و بـه همین دلیل اسـت 
کـه مخاطب ارتباط بیشـتری بـا این فـرم از نمایش 

برقـرار می کنـد.
ایـن نویسـنده و کارگـردان تئاتـر یـادآور شـد: در 
این نمایـش یـک سـیر تاریخی بـه تصویر کشـیده 
می شـود؛ حرکـت سیدالشـهدا )ع( بـه سـمت مکه 
و تغییـر مسیرشـان بـه طـرف کوفـه بـه دعـوت 
کوفیـان، روایـت اتفاقاتـی کـه بـر مسـلم بن عقیل 
رفـت و تنهایـی و شـهادت ایشـان، بعـد وارد روایت 
اتفاقـات کربـلا می شـویم از ورود کاروان اباعبـدالله 
)ع( گرفتـه تـا در صحنه هـای مختلـف شـهادت 
حضرت علی اکبر )ع(، وداع شـب عاشـورا، شـهادت 
حضـرت قاسـم )ع( و حضرت علـی اصغـر )ع(، نبرد 
حضرت عباس )ع( و شـهادت و وداع جانسوز ایشان 
با سیدالشـهدا )ع( را می بینیم و سـپس وارد گودال 
قتلـگاه می شـویم و شـهادت امـام حسـین )ع( بـه 
تصویـر کشـیده می شـود و در ادامـه شـاهد حملـه 
اشـقیاء بـه خیمه هـا هسـتیم و کاروان اسـرا و قصه 
شـهادت حضـرت رقیـه )س( را می بینیـم. بعـد از 
روایت حـوادث عاشـورا ادامـه حرکت کاروان اسـرا 
بـه کاروان اسـرای سـوری متصـل می شـود کـه در 
ادامه شـاهد حضـور حمله داعـش به آنها هسـتیم و 
در واقع شـعار »کل یوم عاشورا و کل ارض کربلا« در 
این نمایش بـه تصویر کشـیده و بر این نکتـه تاکید 
می شـود کـه تاریـخ درحـال تکـرار اسـت و ظالم و 

مظلـوم همچنـان وجـود دارند.
وی یادآور شـد: در ادامه وارد قصه داعش و مدافعان 
حـرم و دفا عشـان از حریـم اهـل بیـت می شـویم. 
در آخـر هم بـه امـام زمـان )عـج( و ظهـور حضرت 
حجـت )عـج( می پردازیـم. در میانـه ایـن روایت ها 
مـا مداحی هـای مرتبطـی را انتخـاب می کنیـم 
کـه غالـب آنهـا از حـاج محمـود کریمـی اسـت و 
مداحی هـای حنیـف طاهـری و میثـم مطیعـی نیز 
پخـش می شـود. در نمایـش »تنهاتر از مسـیح« در 
واقع شـاهد یـک تعزیـه خوانی مـدرن و یـک روضه 

مصـور هسـتیم.
وی دربـاره میـزان اسـتقبال از ایـن اثـر نمایشـی 
بیان کـرد: در سـال 9۷ میزبان ۳۰۰ هـزار مخاطب 
بودیم. در سـال 98 این اسـتقبال به ۳۵۰ هـزار نفر 
رسـید کـه البتـه ویژگی هـای سـالن تغییـر کـرده 
اسـت. در گذشـته میانـه اسـتیج موکـت می شـد و 
مـردم روی زمیـن می نشسـتند امـا الان وضعیـت 
تغییـر کـرده و مخاطبـان روی صندلـی بـه دیـدن 
نمایش می نشـینند کـه همین مسـاله باعـث کمتر 

شدن ظرفیت سـالن شـده اسـت. در اجرای امسال 
نیـز تـا امـروز هـر شـب در ۲ سـانس شـاهد حضور 
۵ هـزار نفـر از هموطنانمـان بودیـم کـه همگـی از 
طریق سـایت برای دیـدن اجـرا ثبت نـام می کنند. 
خوشـبختانه از شـب اول اجـرای نمایـش ظرفیـت 
تکمیـل بـود و رزرو بلیت هـا بـرای 4 روز آینـده نیز 
تکمیـل شـده اسـت کـه همیـن مسـاله نشـان از 

اسـتقبال بـی نظیـر مـردم از نمایـش دارد.
اسـماعیلی ادامه داد: ارزش واقعی قیمـت بلیت این 
نمایـش بیـن ۵۰۰ تـا ۷۰۰ هـزار تومـان اسـت که 
بانیان فرهنگی و هنـری هزینه عمـده آن را برعهده 
داشـته اند. ایـن نمایش محصـول سـازمان فرهنگی 
هنـری اوج اسـت و تماشـاگران هنگام خریـد بلیت 
مبلغـی را پرداخـت نمی کننـد. امـا تـلاش مـا ایـن 
اسـت که یک نـذر فرهنگـی را در میان تماشـاگران 
جا بیندازیـم و هر مخاطبـی هرچقدر کـه در توان و 
خواسـته اش بود، مبلغی را پرداخت کنـد. همانطور 
که مـردم مـا بـرای سیدالشـهدا )ع( غـذا و چـای و 
شـربت نـذر می کننـد می تواننـد نـذر فرهنگی هم 
بکننـد. در واقـع مـا بـه دنبـال مردمـی شـدن این 
فعالیـت فرهنگـی هنری هسـتیم تـا از ایـن طریق 

بتوانـد ماندگار شـود.
وی دربـاره ویژگی هـای سـالن بوسـتان ولایـت 
عنوان کرد: به جـرأت می توانـم بگویم ما در کشـور 
سـالنی ماننـد سـالن بوسـتان ولایـت بـا ظرفیـت 
۲۵۰۰ نفـر و ایـن همـه امکانـات نداریـم. در ایـن 

سـالن بیش از ۱۵ هـزار متر مربع اسـتیج نمایشـی 
داریـم و ایـن میزان، جـدا از فضـای پشـت صحنه و 
سـالن های متنوع انتظار و راهروهـای ورود و خروج 
و پارکینـگ اسـت. ایـن نمایـش در مجمـوع در 
فضایی بـه بالغ بـر ۵۰ هزار متـر مربع در حـال اجرا 
اسـت. عوامل نمایـش ما بیـش از ۵۵۰ نفر هسـتند 
کـه ۳۵۰ نفـر را بازیگـران تشـکیل می دهنـد کـه 
همگـی از سـربازان سـپاه پاسـداران و باقـی عوامل 
پشـت صحنـه از درجـه یک هـای سـینما و تئاتـر 

کشـور هسـتند.
وی در پایـان دربـاره دیگـر ویژگی هـای نمایـش 
توضیـح داد: پیـش از ایـن نمایش هایـی در ایـن 
سـطح بـه صـورت آیتـم آیتـم پخـش می شـدند و 
در میانـه روایـت، مجـری حضـور پیـدا می کـرد و 
بعـد بقیـه ماجراهـا دنبـال می شـد امـا »تنهاتـر از 
مسـیح« اجرایـی بـدون توقـف و دنبالـه دار اسـت 
که وقایع پشـت سـر هـم و بـدون وقفه بـه مخاطب 
عرضه می شـود. شـاید تا امـروز این حجـم از عوامل 
و بازیگـر در یـک اثـر نمایشـی و حتـی سـریال و 
فیلم سـینمایی در یـک روز بـا هم مشـغول فعالیت 
نبوده انـد. ممکـن اسـت در سـریالی در بازه هـای 
زمانـی چندیـن سـاله عوامل زیـادی فعالیـت کنند 
ولـی اینکـه همگـی در یـک روز مشـغول فعالیـت 
باشـند کم سـابقه بوده اسـت که همین ویژگی این 
نمایـش را متفـاوت از دیگـر آثـاری می کنـد کـه تا 

امـروز اجـرا شـده اند.

»تنهاتر از مسیح« روضه خوانی مصور است
هر

س: م
عک

»آهسـته و آرام« بـه کارگردانـی دلاور 
دوسـتانیان به عنوان کاندیدای بهترین فیلم 
کوتـاه سـال و »رؤیـای آب« بـه کارگردانـی 
محمد واعظی بـه عنوان کاندیـدای بهترین 
فیلم بلند سال از سـوی جشنواره بین المللی 

فیلـم »زمین« شـدند.
بـه گـزارش ایرنـا از روابط عمومـی دومیـن 
جشـنواره بین المللـی فیلـم »زمیـن«، این 
رویداد بـه عنـوان عضـوی از شـبکه جهانی 
جشنواره های فیلم محیط زیسـت و توسعه 
پایـدار  GFN دو فیلـم ایرانـی را بـه عنوان 
 GFN  کاندیداهـای دریافت جایزه سـالانه
Award کـه بسـیاری آن را معـادل جایزه 
اسـکار بهترین فیلم مرتبط با توسـعه پایدار 
و حفـظ محیـط زیسـت در سـال می دانند، 
معرفی و به دبیرخانه این شـبکه ارسال کرد.

آهسـته و آرام به کارگردانی دلاور دوستانیان 
که برنـده جایـزه بهترین فیلـم کوتـاه دوره 
اول جشـنواره »زمین« شـده بود، بـه عنوان 
کاندیدای جایـزه بهترین فیلم کوتاه سـال و 
رؤیای آب بـه کارگردانی محمـد واعظی که 
در رقابت با فیلم های بلند دوره اول جشنواره 
»زمیـن« دیپلـم افتخـار را از آن خـود کرده 
بود، به عنـوان کاندیدای بهتریـن فیلم بلند 
 GFN Award سـال جاری برای جایـزه
معرفی شـدند. این رویـداد در اکتبر امسـال 
و بـا میزبانـی جشـنواره اینسـبروک برگزار 

خواهد شـد.
فـرزاد توحیـدی، مدیـر بخـش سـینمایی 
دومین جشـنواره بین المللی فیلـم »زمین« 
در ایـن بـاره چنیـن گفـت: »بـا انجـام 
هماهنگی هـای لازم قصـد داریـم فیلم های 
خـوب ایرانـی در مـورد توسـعه پایـدار را به 
جشـنواره های جهانی مرتبط معرفی کنیم. 

از ایـن رو اصـرار داریم که فیلمسـازان خوب 
ایرانـی، بـا توجـه بـه اهمیـت دیـده شـدن 
کارهایشـان در کشـورهای دیگـر، حتمـا به 
تهیـه زیرنویـس انگلیسـی بـرای فیلم های 

خـود اقـدام کنند.
در دوره اول جشـنواره فیلـم »زمیـن«، 
فیلم های بسـیار خـوب دیگـری هـم بودند 
که می توانسـتند بـه عنـوان کاندیدا بـه این 
رویـداد معتبـر معرفی شـوند اما متأسـفانه 
به علت نداشـتن زیرنویس انگلیسی، شانس 
شـرکت در ایـن رقابـت را از دسـت دادنـد. با 
توجـه بـه بین المللی بـودن جشـنواره فیلم 
»زمین«، از این دوره بـه بعد فیلم های ایرانی 
که برای رقابت در مسـابقه و پخـش انتخاب 
می شـوند ملزم بـه تهیـه و نصـب زیرنویس 
انگلیسـی برای فیلم های خـود خواهند بود 
و در غیـر این صـورت از رقابت کنار گذاشـته 
خواهنـد شـد.«مزدک میررمضانـی، مدیـر 
بخـش بین المللـی دومیـن جشـنواره فیلم 
»زمین« نیـز با اشـاره بـه این کـه فیلم های 
ایرانـی مثـل مادرکشـی در گذشـته در این 
رقابـت خـوش درخشـیده اند، احتمـال 
پیـروزی فیلم هـای معرفی شـده بـه جایزه 
معتبر GFN Award را رد نکـرد و افزود: 
»فیلم هـای ایرانـی دارای کیفیـت جهانـی 
هسـتند و ایـن هـم در مـورد فیلم هـای 
داسـتانی و هـم در مـورد فیلم های مسـتند 
صادق اسـت. اگر مسـأله ای هرچنـد محلی 
و به ظاهـر کوچـک بـه خوبـی تحلیـل و از 
جنبه هـای مختلـف به شـکلی عمیـق و در 
عین حال جذاب بررسی شود و کیفیت فنی 
بالایی داشته باشـد، قابلیت تعمیم و نمایش 
جهانی می یابد. اصولا بسـیار مهم اسـت که 
چه مستندسـازان و چه سازندگان فیلم های 

سـینمایی، روی متن و یا فیلمنامه های خود 
نهایت حساسـیت و دقت را به خـرج دهند تا 
زبان فیلـم، جهانی و بـرای عموم مـردم با هر 
فرهنگ، نژاد، سـلیقه و دیدگاهـی قابل فهم 
و تاثیرگذار باشـد. مـا در جشـنواره »زمین« 
مصمم هسـتیم تـا بالاترین سـطح کیفیت 
در سـاخته های ایرانـی و جهانـی را نمایـش 
داده و بـا ایـن کار اسـتاندارد فیلم سـازی در 
زمینه هـای مربـوط بـه توسـعه پایـدار، این 
مهم ترین چالش فعلـی جهان را بـالا ببریم. 
امیدوار هسـتیم با معرفی این دو فیلم بسیار 
خوب از سـینمای ایران به این رویداد معتبر 
بین المللی، بـار دیگـر بر شـخصیت جهانی 
سینمای ایران تأکید شـده و خبرهای خوبی 
از موفقیت این دو محصول سـینمایی کشور 

در آینـده نزدیک منتشـر شـود.«
 GFN شـبکه جهانی جشـنواره های سـبز
کـه مقـر آن بـه تازگـی از ایتالیـا بـه اتریش 
منتقـل شـده اسـت شـامل نزدیک بـه ۵۰ 
جشـنواره از چندیـن کشـور توسـعه یافته و 
درحال توسـعه جهـان بـوده و با سـازمان ها 
و آژانس های مهـم جهانی مرتبـط با محیط 
زیسـت و توسـعه پایـدار ماننـد IUCN و 
UNEP همـکاری نزدیک دارد. جشـنواره 
بین المللـی فیلـم »زمیـن« ایـران هـم از 
اعضـای فعـال این شـبکه معتبـر به شـمار 
می رود و تنها نماینـده از منطقه غرب آسـیا 

اسـت.
دومین جشـنواره بین المللی فیلـم »زمین« 
با موضـوع محـوری »اقتصـاد پایـدار« از ۱6 
تا ۲۲ مهرماه سـال جـاری به دبیـری فرهاد 
توحیـدی و بـه صـورت برخـط و بـا امـکان 
تماشـای رایگان فیلم ها بـرای همـه، برگزار 

خواهد شـد.

ز  ا پیش تر  خارجه  رت  ا وز که  لی  حا در 
یران سخن گفته  ی ا یزا صدور سه روزه و
ز  ا نی  ا یر ا ن  ا ر ا نس د ا ژ آ برخی  ما  ا  ، بود
تاخیرهای طولانی در صدور ویزا و معطلی 
گردشگران در مرزها خبر می دهند. به گفته 
خیر درنگ در  ه ا نان، در چند ما ا تورگرد
صدور ویزا از سوی نهادهای مربوطه، منجر 
ن خارجی به  به لغو بیشتر سفر گردشگرا

ایران شده است.
وایل سال ۱۳99 با  ز ا یران ا صدور ویزای ا
، بسته شدن مرزها و لغو  نا همه گیری کرو
ز  لمللی همسو با بسیاری ا زهای بین ا ا پرو

کشورها متوقف شد.
 در آبان ماه ۱4۰۰ عزت الله صرغامی، وزیر 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
اعلام کرد که در نتیجه مذاکرات او با ستاد 
کرونا، صدور ویزای ایران پس از حدود ۲۰ 

ماه توقف، دوباره از سر گرفته شده است.
رجه  رت خا ا ینده وز ، نما در همان روزها
ن و  یرا ی ا یزا ز سرعت عمل در صدور و ا
ز سه روز سخن گفت.  پاسخ دهی تا کمتر ا
محمود ادیب، مدیرکل کنسولی وزارت امور 
خارجه آذرماه ۱4۰۰ در همایشی در مشهد 

ران عراقی نیز حضور داشتند،   که آژانس دا
گفته بود: پس از یک دوره ۲۰ ماهه مربوط 
به شیوع کرونا و فراگیری واکسیناسیون در 
دنیا و ایران، روند صدور ویزا در وزارت امور 

خارجه افزایش پیدا کرده است.
 به طوری که برای برخی از کشورها صدور 
روادید را پنج تا شش برابر افزایش داده و از 
۵۰۰ ویزا به ۳۰۰۰ مورد در روز رسانده ایم.

»آهسته و آرام« و »رویای آب« کاندید معطلی پشت مرزهای ایران!
بهترین فیلم محیط زیستی شدند

سنا
: ای

س
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140160319014001837-
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   -1401/04/21
جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای 
محمدرضا   فرزند  نژاد   منظری   رضا  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
به  مغازه   باب  یک  ششدانگ  در  جیرفت  از  صادره   1594 شناسنامه  بشماره 
مساحت 45/07 متر مربع پلاک - فرعی از549- اصلی مفروز و مجزی شده از 
پلاک 1 فرعی از 549 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی کلرود جیرفت بخش 45 
کرمان خریداری از مالک رسمی آقای محمد دژ محرز گردیده است.لذا به منظور 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که  نوبت  اطلاع عموم مراتب در دو 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 265

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
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 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
-140160319014001805 شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول   هیات   -1401/04/18
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی دولت جمهوری اسلامی ایران به نمایندگی دانشگاه علوم 
پزشکی وخدمات بهداشتی درمانی جیرفت  در ششدانگ یک باب خانه بهداشت روستای 
قلعه نو به مساحت 252متر مربع پلاک - فرعی از547- اصلی مفروز و مجزی شده از 
پلاک - فرعی از 547 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی قلعه نو جیرفت بخش 45 کرمان 
خریداری از مالکین رسمی روستا محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد ./م الف:281
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
رای شماره 140160319014001872-1401/04/23- هیات اول موضوع 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
محمد   فرزند  مسلمی   غلامرضا  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
بشماره شناسنامه 8411 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه 
اصلی  از556-  فرعی   - مربع پلاک  متر   500 به مساحت  باغچه   و 
مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 556 -اصلی قطعه 5 واقع 

در اراضی سنگ سفید ساردوئیه جیرفت بخش 34 کرمان خریداری 
از مالک رسمی آقای سهراب شریفی محرز گردیده است.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
اولین آگهی به مدت دوماه  انتشار  از تاریخ  داشته باشند می توانند 
ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع 
انقضای مدت مذکور  در صورت  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم  قضایی 
مالکیت صادر خواهد شد  اعتراض طبق مقررات سند  و عدم وصول 

./م الف: 279
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با این که هیات فوتبال استان تهران سالانه 
بیش از یکصد میلیارد ریال درآمد دارد اما 
حق الزحمه ناچیز داورانش را با دو ســال 
تاخیر پرداخت می کند و هر کس هم انتقاد 

کند او را تهدید می کنند!
به گــزارش خبرنگار مهر، هیــات فوتبال 
اســتان تهــران کــه یکــی از هیات های 
تاثیرگــذار در ورزش پایتخــت اســت، 
سالهاســت با مشــکلات ریز و درشــت 
دســت و پنجه نــرم می کند و بــا وجود 
نتقاداتی که از عملکــرد این هیات  همه ا
می شــود، هیچ مقام مسئولی در ادامه کل 
ورزش و جوانان استان تهران و فدراسیون 
فوتبال به این مشــکلات ورود نکرده اند تا 
روز به روز شــرایط برای فوتبال پایتخت 

بدتر شود.
حق الزحمه داوران که در لیگ ها و رده های 
دیگر هــم بســیار پایین اســت و منجر به 
ایجاد فساد شده اســت، در فوتبال تهران 
شــرایط به مراتب بدتــری دارد و کار را تا 
جایی پیش برده اســت که یک عضو سابق 
این هیات تاکیــد می کند برخی داوران به 
جای گرفتن حق الزحمه سراغ موارد دیگر 
از جمله شرط بندی و مســائل حاشیه ای 

رفته اند تا از این راه درآمد کسب کنند.
مربیــان و ورزشــکاران زیــادی در مورد 
ند  مشــکلات هیات فوتبال صحبت کرده ا
اما گوش شنوایی برای حرف های آنها نبود 
و ظاهرا مسئولان فدراسیون فوتبال هم از 
این اقدامات حمایت می کنند. در تازه ترین 
انتقــادات، آرش برهانــی بازیکن ســابق 
اســتقلال که از چند ماه قبل مســئولیت 
تیم امیدهای این باشگاه را برعهده گرفته 
و همزمان هم مدیر آکادمی استقلال است 

به انتقاد از شرایط این هیات پرداخت.
برهانی در مــورد وضعیت فوتبــال تهران 
گفت: من 9 ماه اســت که درگیــر فوتبال 
تهران شده ام. قبلا درگیر مسابقات و بازیها 
بودم که چیزی که بیشــتر با آن ســروکار 
داشتیم اشتباه داوران و ... بود. اما در چند 
ماه اخیر که بیشــتر درگیر شده ام متوجه 
ســخت بودن کار در این فوتبال شــده ام. 
مشکلاتی که ریشه دوانده و فوتبال تهران 
را نابود کرده اســت. به خاطر همین است 
که فوتبال تهران عقب افتاده اســت. همه 
ناراضی هســتند. اگر کســی هــم عنوان 
نمی کند بــه خاطر ترس از مســائل دیگر 
اســت و این که اذیتش نکنند و جریمه اش 

نکنند و تیمش را نابود نکنند.
وی ادامه داد: اگر کسی انتقاد کند آنقدر او 
را اذیت می کنند که برود. خیلی از مدیران 
بخش خصوصی با ســلامت و انگیزه آمدند 

تا به فوتبال تهران کمک کنند اما به خاطر 
شرایط موجود و بلایی که سرشان آوردند 

ترجیح دادند از فوتبال تهران بروند.
برهانی ادامه داد: همیــن الان خیلی ها از 
وضعیت فوتبال تهران ناراضی هستند. من 
مصاحبه کردم و خطاب به آقای شــیرازی 
گفتم که شــما به عنوان رئیس هیات باید 
به داد فوتبال تهــران برســید. این را که 
گفتم از فردا شروع کردند علیه تیم ما کار 
کردند. در اقدامی عجیب وقتی با یک تیم 
نظامی بازی داشــتیم تنهــا داور نظامی را 
برای بازی ما گذاشــتند که در دقیقه ۳۰ 

تیم ما را ۱۰ نفره کرد!
وی ادامــه داد: مــن دلم به حــال فوتبال 
تهران می سوزد. در ســالهای گذشته کلی 
ستاره از دل فوتبال تهران به فوتبال کشور 
معرفی می شد. اما الان چه؟ چه بلایی سر 

این فوتبال آورده اند.
بازیکن ســابق تیم ملی فوتبال ایران ادامه 
داد: پنج هفته از مسابقات رده های مختلف 
فوتبال پایه تهران گذشته اما یک بار آقای 
شــیرازی را ســر مســابقات ندیده ام ولی 
هر بازی لیــگ برتر که پخش زنده اســت 
ایشان جلوی دوربین هستند و کنار زمین 

خودنمایی می کند.
برهانی که با برنامه سلام صبح بخیر شبکه 
ســه تلویزیون صحبــت می کــرد، افزود: 
خدا شاهد اســت برای کاری به پسر آقای 
شیرازی زنگ زدم جواب من را نداد اما به 
خاطر کوچکترین مســئله ای به ناظر بازی 
ما با تیم رقیب زنــگ می زند و می گوید که 

چکار کنند.

این پیشکســوت و مربــی فوتبــال ادامه 
داد: به خاطر همین مســائل کســانی که 
در هیات فوتبال بودند یــا بیرون آمده اند 
یا رفته انــد همزمــان در تیم هــای دیگر 
مســئولیت گرفته اند! مگر می شود یک نفر 
در هیات فوتبال مسئولیت دارد برود بشود 
سرپرســت یا فــلان مســئول در تیم های 

دیگر؟
انتقاد این پیشکســوت از شــرایط فوتبال 
تهــران با اظهــارات یک عضو ســابق این 
هیات تکمیل شــد. دانیال فدایی که سالها 
در هیات فوتبال تهران مسئولیت داشت و 
چندماهی است اســتعفا کرده است در این 
مورد و مشکلات داوران گفت: داوران همه 
ناراضی هســتند چرا کــه حق الزحمه آنها 
بین ۳۰ تــا 4۰ هزار تومان بــود که آن را 
هم دو ســال نداده بودند. البته الان اضافه 
کرده انــد و به هــر بازی 8۰ هــزار تومان 
رسیده است اما بازهم پرداخت آنها با چند 

سال تاخیر انجام می شود.
وی ادامــه داد: یکی از همیــن داوران در 
گفتگوی خصوصــی به من گفــت که چه 
کاری اســت بخواهم برای 4۰ هزار تومان 
سوت بزنم و دو ســال بعد پولش را بگیرم. 
می روم کارهــای دیگر انجــام می دهم و 
یکجا هم پولش را می گیــرم و همه چیز را 

جبران می کنم!
این عضو ســابق هیات فوتبــال ادامه داد: 
همه این مســائل را به آقای شیراز رئیس 
هیات منتقل کردم اما دیــدم هیچ اتفاقی 

نمی افتد. برای همین بیرون آمدم.
وی در مورد درآمد ســالانه هیات فوتبال 

اســتان تهران گفــت: اگر کســی بگوید 
درآمد هیات فوتبال کم اســت حتما دروغ 
می گوید. در این هیات سالانه ۵۰۰ پرونده 
انضباطی وجود دارد که همه آنها با جریمه 
نقدی همراه می شــود و با سیستم جدید تا 
زمانی که پرداخت نشــود کارت بازی تیم 

صادر نمی شود.
فدایی بــا بیان این که هر وقت خواســتیم 
صحبت کنیم مــا را تهدیــد کردند ادامه 
داد: از نهادهــای نظارتــی درخواســت 
می کنم به اتفاقات ایــن هیات ورود کنند. 
درآمدهای هیــات فوتبال کم نیســت و با 
اطمینان می گویم بالای ۱۰ میلیارد تومان 
اســت که از محل کلاس های اموزشــی، 
ورودی تیم ها، حکم هــای انضباطی، حق 
سامانه، بلیت فروشــی مسابقات لیگ برتر، 
تبلیغات محیطــی لیگ برتر و ثبت قرارداد 
فوتبالیســت های اســتان تهــران حاصل 

می شود.
این عضو ســابق هیات فوتبــال تهران در 
واکنش به اظهارات شــیرازی که گفته بود 
تبانی و شرط بندی وجود دارد گفت: وقتی 
ایشان می گوید حتما بدانید که وجود دارد. 
اما نمی  انم چرا کسی به آن ورود نمی کند.

به گزارش خبرنــگار مهر، فوتبــال تهران 
سالهاســت با افت محســوس مواجه شده 
و با این که مربیان و پیشکســوتان زیادی 
در این مورد صحبــت و انتقاداتی را مطرح 
کرده اند اما هیچ نهاد نظارتی و مســئولان 
وزارت ورزش و یا فدراسیون فوتبال به این 
موضوع ورود نکرده اند تــا هر روز وضعیت 

فوتبال پایتخت بدتر شود.

خسروی وفا: مسیر صالحی امیری افشای اتفاقات عجیب در هیات فوتبال تهران
را به روش خودم دنبال می کنم

رییس جدید کمیته ملی المپیک گفت: اتاق صالحی امیری در 
کمیته ملی المپیک مشــخص اســت و او کنارم می ماند و هیچ 

جایی نخواهد نرفت.
به گزارش ایسنا، محمود خســروی وفا در مراسم معارفه رییس 
جدید کمیته ملی المپیک بیان کرد: از دوســتان عزیز به ویژه 
سردار قربانی رخصت می طلبم. ســعی می کنم صحبت من در 
تاریخ شفاهی باشد. ما وارث ۵۰۰۰ شهید ورزشکار هستیم که 
همه جوان بودند. آنها باور کردند که باید به اســتقلال کشــور، 
اسلام و شــهدای قبل از انقلاب پایبند باشــند. امروز در تمام 
رشته ها با افتخار هستیم و این باور که می توانیم را این شهدا به 
ما آموختند. چه کسی فکر می کرد دختران ما در المپیک مدال 
بیاورند یا در دوومیدانی و تیراندازی به مدال برسیم؟ امروز که 

اینجا هستیم وامدار شهدا هستیم.
خســروی وفا همچنین گفت: در این دوره با اجازه ســجادی و 
توصیه صالحی امیری شرکت کردم. شــعار این دوره انتخابات 
با دوســت داشــتن رقیب بود و انتخابات خیلی قشــنگی بود. 
با مدیریت اخــلاق مدارانه صالحــی امیری هیــچ چیزی کم 
نگذاشــتند. واقعا افتخار می کنم از آقای صالحی امیری خیلی 
چیزها یاد گرفتم. امیدوارم در این دوره آبروداری کنم. نماینده 
شورای المپیک آسیا گفت در تمام مجامع شرکت کردم اما هیچ 

مجمعی دموکراتیک تر از مجمع ایران نبود.
او همچنین گفت: با اتحاد و دســت دادن به هــم می توانیم به 
شایســتگی های لازم برســیم. از همه کســانی که به من رای 
دادند و کسانی که رای ندادند، تشکر می کنم. علی نژاد دوست 
صمیمی من است و توان او بالاســت. چرا از او استفاده نکنیم؟ 
آقای صالحی امیری نیز قرار نیست برود و اتاق او در طبقه سوم 
مشخص است و در کنار من است و قرار نیست برود. قول داد که 
در کنارم باشد و مدیر اخلاق مداری است و زیر قولش نمی زند. 

قطعا می ماند. بیشترین امید من به هیات اجرایی من است.
خسروی وفا همچنین در جمع خبرنگاران گفت: باید به نیروهای 
متخصص داخلی خودمان که در ســکوهای بین المللی حاضر 
هســتند، احترام بگذاریم، آنها را حفظ کنیم و سکوها را بیشتر 
کنیم. در نتیجه این باعث می شــود که در کمیته حضور فعال 

داشته باشند.
او در مورد رونــد تخصیص بودجه به فدراســیون ها و اعتراض 
برخی فدراسیون ها به کمبود بودجه گفت: سه روز است که سر 
کار آمده ام. چه سوالی از من می کنید؟ خودتان در این سه روز 

چه کار کرده اید؟ )با خنده(
خسروی وفا در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر اینکه برنامه اش 
برای دیپلماسی ورزشی چیست؟ بیان کرد: استفاده از تجربیات 
گذشــته. تجربیات دوره قبل خیلی خوب بود. امیدوارم بتوانیم 
آن مسیر را ادامه دهیم. با سه روز سر کار آمدن شاید نابجا باشد 
حرف هایی بزنم که در آینده باید پاسخگو باشم. اجازه بدهید به 

این پرسش، در آینده پاسخ بدهم.
او در مورد ادامه روند تکریم از پیشکســوتان ورزشی گفت: سه 
روز است که آمده ام. در روز انتخابات گفتم مسیر آقای صالحی 

امیری را به سلیقه و روش خوم دنبال می کنم.
او در پاســخ به این ســوال که آیا آقای کیکاووس ســعیدی به 
سرپرستی ادامه می دهند و گزینه های احتمالی دبیری کمیته 
چه کسانی هستند؟ گفت: به همین سادگی اعلام کنم؟ فعلا در 

حال مطالعه هستم.

از مهم ترین اتفاقات هفته چهارم لیگ برتر فوتبال 
می توان به پیروزی پرسپولیس در حضور تماشاگران 
زن و فتح اصفهان توسط شاگردان نکونام اشاره کرد.

به گزارش ایسنا، هفته چهارم لیگ برتر ایران با تساوی های بسیاری 
همراه بود و تیم های پرسپولیس و فولاد تنها فاتحان هفته بودند که 
توانستند صدر جدول را تصاحب کنند و بالاتر از استقلال و سپاهان 
جای بگیرند. از نتایج و بازی ها که بگذریم، این هفته برای زنان هوادار 
پرسپولیس خاص و فراموش نشــدنی بود و آن ها توانستند برای 
نخســتین بار در جریان بازی های لیگ برتر تیم خود را از نزدیک 

حمایت کنند.
در ادامه با تصاویر منتخب هفته چهارم لیگ برتر همراه باشید:

- محبوبیت وریا غفوری محدود به استقلالی ها نمی شود. او در طول 
سال های گذشته به جهت فعالیت های اجتماعی و همراهی با مردم، 
محبوبیت بسیاری را در شهرهای مختلف ایران کسب کرده است. 
در جریان دیدار سپاهان و فولاد در اصفهان نیز یکی از تماشاگران 
با عبور از موانع مقابل سکوها وارد زمین شــد و وریا غفوری را در 

آغوش کشید.
- صدرنشینی در هر هفته ای از لیگ برتر جذاب است. مهم نیست 
که ابتدای لیگ باشد یا اواخر مسابقات اما این اتفاق وقتی  شیرین تر 
می شود که در نخستین حضور زنان در ورزشگاه و مقابل تماشاگران 

خودی موفق به زدن دو گل و تصاحب صدرجدول شوید.

یک پیشکسوت فوتبال ایران می گوید مهدی 
تاج می تواند حواشی به وجود آمده در فوتبال 

ایران را مدیریت کند.
ستار همدانی، پیشکسوت فوتبال ایران در گفت وگو با ایسنا، 
درباره انتخاب مهدی تاج به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال 
اظهار کرد: با توجه به شــرایط موجود، مهــدی تاج با تیم 
مدیریتی خود می تواند کارهــای قابل توجهی را انجام دهد. 
آقای نبی و آقای قنبرزاده تجارب قابل توجهی با تاج دارند و 
برای برنامه های کوتاه مدت و میان مدت ما می توانند مثمر 
ثمر باشــند. در مجموع انتخاب آقای تاج بــه عنوان رئیس 

فدراسیون فوتبال، انتخاب بدی نبود.
او با تاکیــد بر اینکه فوتبــال ایران در آســتانه جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر باید اتحاد بیشــتری داشــته باشد، خاطرنشان 
کرد: تجربه ای که آقای تاج دارند،  می تواند یک برنامه ریزی 
مشخصی را در ادامه راه داشته باشند. الان آقای نبی حدود 
۲۰ سال در فدراسیون حضور دارند و بهتر می توانند کمک 
کنند. الان اختلاف هایی میــان بازیکنان و مربی ها به وجود 
آمده اســت و فقط تیم مدیریتی تاج می تواند این حاشیه ها 

را مدیریت کند.
این پیشکسوت فوتبال ایران درباره گمانه زنی هایی مبنی بر 
تغییر سرمربی تیم ملی و شایعات بازگشت کارلوس کی روش 
به جمع ملی پوشان گفت: مدیر باید تفکرات خودش را پیاده 
کند و با توجه به سیاســت هایی کــه دارد، کارهای خود را 

پیش ببرد. 

اشک نکونام و صدرنشینی 
پرسپولیس در حضور 

دختران سرخ

همدانی: باید در آستانه 
جام جهانی اتحاد داشت

خبر

خبر

خبر

هر
س: م

عک

کاغذ ورزش

افقی
آب،  روی  كوچك  موج   -  1 
كهولت،  اثر  در  صورت  چروك 
یار هم قد -  یازده، دو  اخم2 - 
نشت   - اعتماد3  قلبی،  ایمان 
تكرار   - سر4  ضربه   - کردن 
حرف دوم - وزیدن - در شلوار 
قلم5  سر  شکاف  هست،  هم 
 - داوینچی  لئوناردو  ملیت   -
صدای  ارگ،  شهر   - پراکندگی6 

خیاطی،  صابون   - باد   - كلفت 
 - كردن7  آسان   - بتونه  گل 
مخالف - جهانگرد - تکرار حرف 
خانه  در  تهیه شده   - دوازدهم8 
 - روشنایی9   - قالبی  طلای   -
شش  عدد  تنیس،  بازی  واحد 
توابع  از   - وارونه  چو   - عرب 
زندگانی،   - گربه   - مثلثاتی10 
شیر  آغوز،   - ماندن  پایدار 
الی  سه  تا  که  است  غلیظی 
می  تولدت  از  بعد  بعد  روز  چهار 

ی  سینه  غده  ترشح  اولین  آید، 
منبع  و  است  تولد  از  بعد  مادر 
سرشاری از پروتئین - از غلات، 
اتمسفر11 - رییس سابق کمیته 
کیف   - المپیک  المللی  بین 
 - علفی   گیاهی   - سفری12 
آمدن آب  بالا  جمع مصرف13 - 
دریا، کلاه الف، باب روز - كلوچه 
سنتی تبریز14 - بسیار گرم، پر 
مردم  زبان   - زنده15   - حرارت 

لشكر زدنی  هندوستان، 

عمودی
پیشوای   - معروف2  پرتقال   -  1
کلمه   - دریا3  الهه   - زرتشتی 
همراهی، آش، حرف مشایعت - 
 - رگها4  پریدن  کشیدن،  بیرون 
دشتی،  کبوتر   - مخلص  دوست 
گوشت   - صحرایی5  کبوتر 
اسب  آشغال،  مترادف  آذری، 
میان  اروپا  در  دریایی   - ترك 
تر،  سخت   - ساردنی   و  ایتالیا 
روح،  جمع  جانها،   - شدیدتر6 
دیوار  روی  نگار  و  نقش   - روانها 
بیماری،  لر،  مادر   - سقف  یا 
بی  زمان   - روسی7  تصدیق 
آخر،  نت   - دیرینگی  آغاز، 
تایید  کارمندی،  عدد  ماه،  عدد 
صدای  کلاغ،  آواز   - ایتالیایی 
شیمی   - کلاغ8  بانگ  کلاغ، 
و  فراوانی   - معدن   - زمین  كره 

اثری كه روی چیزی  خوشی9 - 
استان  شهرهای  از   - بماند  باقی 
آمیز،  احترام  ضمیر   - مازندران  
ضمیر مؤدبانه10 - آبگیر - قیمت 
آغاز   - كبوتر  گرمابه،   - بازاری 

فیلمی   - چیزی  آخر   - بامداد11 
مردن   - اعلامی12  محمدرضا  از 
نشین،  بالا  عضو   - غصه  از 
 - کار13  ستیزه  و  لجوج   - راز 
 - کنونی  قمشه  اصفهان،  شهر 

خط   - صابون14  و  آب  محصول 
 - خارجی  چای  مهندسی،  كش 
گنجشك15 - اثر چربی - ضمیر 
داخلی، داخل، دوم شخص مفرد
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خبرخبر

راســتینه عضو فراکســیون ورزش مجلس 
می گوید: چماق تعلیق فیفا و ای.اف.ســی، 
چماق افراد سودجویی است که به واسطه آن 
، تلاش می کنند خودشان را به فوتبال ایران 

تحمیل کنند یا در راس آن قرار بگیرند.
مهدی تاج بعد از مدت ها دوری از فدراسیون 
فوتبال، بار دیگر به عنوان رئیس فدراسیون 
فوتبال ایران انتخاب شد؛ این اتفاق در حالی 
رخ داد که برخی نمایندگان مجلس و حتی 
برخی مسئولان سازمان بازرسی کل کشور 
معتقد بودند او به خاطر پرونده های در جریانی 
که دارد، تایید صلاحیت نخواهد شد، به همین 
دلیل مخالفان او همچنان نسبت به اتفاقات رخ 
داده در فدراسیون انتقاد دارند؛ از جمله احمد 
راستینه سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس 
می گوید: بازگشت مهدی تاج به کار با توجیه 
قانونی همراه نیست و بیشتر نشان دهنده روابط 
قدرت اســت؛ یعنی به واسطه همین روابط، 
شاهد تفسیرهای مختلف از قانون هستیم. 
این دست تفسیرها برای برخی بازگشت به کار و 
برای بعضی عدم بازگشت به کار منظور می شود.

راستینه در پاسخ به اینکه برخورد مجلس با 
اتفاقات اخیر فدراســیون فوتبال چه خواهد 
بود؟ گفت: براساس وظیفه ای که داریم باید 
وزیر ورزش و جوانان را پاسخگو کنیم. نظارت 
بر فدراسیون ها، وظیفه و اختیار وزارت ورزش و 
جوانان است بنابراین در اینجا ما آقای سجادی 
را می شناسیم و می توانیم در قالب، تذکر، سوال 
و استیضاح به موضوع ورود پیدا کنیم و آقای 
سجادی هم باید خود را آماده پاسخگویی حتی 
در صحن مجلس کند. بحث بر سر این نیست 
که آقای ســجادی فدای تاج شــود. موضوع 
این است فردی که مســئولیت داشته آیا به 
مسئولیتش عمل کرده است یا نه؟ آقای تاج 
یکی از موضوعات سوال برانگیز ما است و باید 
تکلیف پرونده های قضایی آقای تاج سریع تر 
مشخص شود، مخصوصاً در خصوص پرونده 
مارک ویلموتس که در کمیسیون اصل 9۰ 
موجود اســت. اگر آقای تاج در این پرونده ها 
تبرئه شد که هیچی، اما اگر ثابت شد که ایشان 
مشکل دارد باید طبق قانون با او برخورد لازم 

صورت بگیرد.

دادستان کل کشور: به 
سارقان مسلح مرخصی 

داده نشود
دادســتان کل کشور در بخشــنامه ای به 
روسای دادگستری و دادستان ها اعلام کرد 
که به هیچ عنوان به سارقان به عنف، مقرون 
به آزار و مســلحانه و دارای سابقه سرقت 

مرخصی داده نشود.
به گزارش ایسنا به نقل از قوه قضاییه، با توجه 
با تاکیدات و دستورات رئیس قوه قضائیه به 
دادستان کل کشور جهت تشکیل ستادی 
ویژه برای مقابله با ســرقت های خشــن و 
زورگیری ها، حجت الاســلام و المسلمین 
مجمد جعفر منتظری دادستان کل کشور 
در نامه ای خطاب به روســای دادگستری 
و دادستان های سراسر کشور درباره نحوه 
برخورد و رسیدگی به پرونده های سرقت 
های همراه با بکارگیری سلاح سرد و گرم، 

دستوراتی صادر کرد.
در بخشنامه دادستان کل کشور آمده است، 
در مراکز استان ها و یا شهرستان هایی که 
اینگونه حوادث اتفاق می افتد، لازم اســت 
شعب ویژه رسیدگی به این نوع پرونده ها در 
دادسرا و دادگاه بدوی و تجدیدنظر تشکیل 
و اسامی قضات به همراه شماره تلفن آنان به 

این دادستانی ارسال شود.
دادســتان کل کشــور با تاکید بــر اینکه 
رسیدگی به این پرونده ها در دادسرا و دادگاه 
در اســرع وقت و با قاطعیت کامل به عمل 
آید، به روسای دادگستری و دادستان های 
سراسر کشــور اعلام کرد که غالباً این نوع 
اقدامات و سرقت های توأم با خشونت و به 
کارگیری سلاح، مشمول ماده ۲۷9 قانون 
مجازات اسلامی )محاربه( خواهد بود؛ لذا 
ضروری اســت تأمین کیفری از نوع قرار 

بازداشت موقت صادر گردد.
در بخشی از این بخشــنامه آمده است در 
صورت لزوم، از ظرفیت نیروهای بسیج در 
اینگونه موارد نیز استفاده شود و  از نیروهای 
انتظامی و اطلاعاتی حمایت جدی بعمل 

آید.
دادســتان کل کشــور در بخشــی از این 
بخشنامه به روسای دادگستری و دادستان ها 
اعلام کرد که به هیچ عنوان به ســارقان به 
عنف، مقرون به آزار و مســلحانه و دارای 
سابقه سرقت مرخصی داده نشود، همچنین 
بــرای محکومین و مجرمیــن حرفه ای و 
سابقه دار )کیف قاپ، به عنف، مسلحانه و 

مقرون به آزار( پیشنهاد عفو داده نشود.
دادستان کل کشور همچنین تاکید کرد که 
نسبت به اجرای احکام صادره در خصوص 
پرونده های سرقت )اعم از غیابی و حضوری( 

اقدام عاجل به عمل آید.

رئیس جمهور »تزریق دز یادآور« و »کنترل مبادی ورودی کشور« را ۲ 
موضوع مهم برای مقابله با ویروس کرونا در شهریورماه اعلام کرد و گفت: با 
توجه به تردد زائران اربعین و افزایش مسافرت ها در روزهای پایانی تابستان 
لازم است همه مردم شیوه نامه های بهداشتی را با جدیت بیشتری رعایت 

کنند.
به گزارش ایسنا، سید ابراهیم رئیسی در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا 
»تزریق دز یادآور« و »کنترل مبادی ورودی کشور« را ۲ موضوع مهم برای 
مقابله با ویروس کرونا در شهریور ماه اعلام کرد و گفت: با توجه به تردد زائران 
اربعین و افزایش مسافرتها در روزهای پایانی تابستان لازم است همه مردم 

شیوه نامه های بهداشتی را با جدیت بیشتری رعایت کنند.
رئیس جمهور با اشاره به گزارش وزارت بهداشت مبنی بر واکسیناسیون ۷4 
درصدی در کشور گفت: ضروری است نتایج مثبت واکسیناسیون و تزریق 

دز یادآور، برای مردم از طریق رسانه ها تشریح شود.
رئیسی در بخش دیگری از سخنان خود اربعین را یک رویداد عظیم و 
افتخار آمیز معرفی کرد و گفت: این حرکت بزرگ جهانی با تلاش عاشقان 
اباعبدالله)ع( و دوستداران مخلص اهل بیت)ع( برگزار می شود و وظیفه 

دولت در این زمینه خدمتگزاری و تسهیل گری برای تردد زائرین است.
رئیس جمهور با بیان اینکه رمز موفقیت برگزاری هرچه بهتر اربعین مردمی 
بودن آن است، از متولیان این امر و مسئولین دستگاه های مختلف خواست 

از ظرفیت گروه های مردمی و جهادی بصورت شایسته استفاده شود.
رئیسی ثبت نام در سامانه »سماح« را به منظور خدمت رسانی بهتر و تردد 
آسانتر زائرین اربعین ضروری و مهم دانست و بر لزوم اطلاع رسانی دقیق 
برای آرامش بیشترعاشقان اباعبدالله الحسین )ع( و رفع فوری دغدغه ها و 

مشکلات زوار تاکید کرد.
رئیس جمهور با ابراز خرسندی از ایجاد آرامش در کشور عراق، تصریح 
کرد: دشمنان نمی خواهند این راهپیمایی عظیم که ظرفیتی برای جبهه 
مقاومت و جهان اسلام است به خوبی برگزار شود اما هر سال بر شکوه و 

عظمت اجتماع بزرگ عاشقان اباعبدالله افزوده می شود.

 ضرورت ثبت نام زوار اربعین 
در سامانه »سماح«

نماینده مجلس : پرونده 
»تاج« در کمیسیون 
اصل ۹0 موجود است

دادستان مرکز استان هرمزگان از دستگیری اعضای یک باند بزرگ 
قاچاق سلاح و مهمات در بندرعباس خبر داد.

علیرضا احمدی منش افزود: پس از اخذ دستور مقام قضایی، 
سربازان گمنام امام زمان )عج( اقدام به متلاشی کردن این باند 

کردند که در نتیجه آن سه نفر دستگیر شده اند.
او با اشاره به اینکه از این باند ۱۰ قبضه سلاح کلت کمری به همراه 
۱8 تیغه خشاب و مقادیر متنابهی فشنگ کشف و ضبط شده است، 
تأکید کرد: با توجه به شناسایی موارد مشابه کشف سلاح از ابتدای 
امسال تاکنون، اجرا و تدوین طرح جامع جمع آوری سلاح ضرورتی 
اجتناب ناپذیر است و دادسرای عمومی و انقلاب مرکز استان نیز 

این مهم را در دستور کار خود قرار است.

انهدام باند بزرگ قاچاق سلاح و مهمات 
در بندرعباس

شـیخ الـوزرای هیئـت دولت اسـت و به واسـطه سـابقه 
مدیریتـی و نفـوذی کـه دارد، خـودش را یکـی از گزینه 
های حـل و فصـل مسـائل مـی دانـد. بـا روی خـوش و 
حاضر جواب برخـورد می کند، از مسـائل مطلع اسـت و 
در مورد هر موضوعی داسـتانی برای تعریف کـردن دارد 
و به همیـن دلیل گفت و گو بـا او حتما طولانی می شـود. 
می گوید روحیه کـوه و پیمایش و ورزش و گشـت و گذار 
را از جوانـی حفـظ کـرده و این علاقه به سـفر اسـتانی و 
بازدید میدانـی پروژه هـا ریشـه در همین روحیـه دارد. 
می گوید آقای رئیسـی با من شـوخی می کنـد که یکی 
صبحانه شـما معروف اسـت، یکی ناهـار ما! با عـزت االله 
ضرغامی، درباره برخی مسائل و حواشی حوزه فعالیتش 
و کارهـا و برنامه هایـی کـه خـودش می گویـد کانـال 

شـخصی پیش مـی بـرد، گفت وگـو کردیم. 
 چطور شـد که پیشـنهاد وزارتخانـه را قبول 
کردیـد؟ چون گفته شـد کـه شـما تمایلی به 

این مسـئولیت نداشـته اید! 
بعد از یک ســـری اتفاقات در انتخابـات و رفتار ناصوابی 
که شـورای نگهبان در مـورد برخـی از نامزدها کـه واقعا 
صلاحیـت داشـتند، اعمال کـرد، واقعـا تمایلی بـه امور 
اجرائی نداشـتم. من از ســـال ها قبل همکاری و ارتباط 
مشـورتی با آقـای رئیسـی داشـتم و زمانی که ایشـان از 
من خواسـتند که همکاری داشته باشـم، گفتم که تنها 
علاقـه بـه مشـاوره دارم اما ایشـان چنـد بار درخواسـت 
همکاری اجرائی را مطرح کردنـد. در نهایت من پذیرفتم 
و گفتم اگر ایـن همکاری برای شـما لازم اسـت، آماده ام 

هرجا کـه شـما بخواهید، همـکاری کنم.
از آن جایی که من در هر مسـئولیتی که بـودم، ارتباطات 
اسـتانی داشـتم و در نتیجه در حـوزه فرهنـگ و میراث 
و صنایع دسـتی بـی اطـلاع نبـودم از من خواسـتند این 
مسـئولیت را بپذیـرم و امـروز هم فکـر می کنـم در این 
یـک سـال بیـش از آن انـدازه ای کـه بسـیاری از افـراد 
فکـر می کردنـد، بـه خصـوص در حـوزه زیرسـاخت ها 

کار کرده ایـم.
 در حـوزه ای کـه از قبـل اقدامـات خاصـی 
صورت نگرفته مقایسـه با چه چیـزی صورت 
می گیـرد؟ و اتفاقا این اقدام به مقایسـه کردن 

روش خوبی نیسـت!
از نظر من خوب اسـت و نشـان می دهد کـه در این حوزه 
سال هاسـت که کاری صـورت نگرفته اسـت. قضـاوت و 
گذشـت زمان در شـناخت عملکردها مفید اسـت. نگاه 
من به مدیریـت، نگاه حل مسـئله اسـت و در این حیطه 
اشـراف و سـابقه خوبـی دارم. در صداوسـیما هم همین 
رویکـرد را داشـتم و نمونه های زیـادی از ایـن اقدامات را 
می توانم مثال بزنـم. مثال وقتـی دیدم بسـیاری از فیلم 
ها مثل تایتانیـک و کینگ کونگ را نمی توانیم نشـــان 
دهیم، مسـئله را بـا آوردن »روتوسـکوپی« حـل کردم و 
شـیوه های خلاقانه ای را در نمایش فیلم ها ابـداع کردیم 

کـه در هیچ کجـای دنیا نمونـه آن وجود نـدارد.
 همان آباژور و گلدان و یقه و این چیزها؟

آباژور یکی از تکنیک های سـاده بود و روتوسـکوپی ابزار 
حرفه ای اسـت که پوشـش برای بازیگران می ساخت. در 
دوره ای کل فیلم را کنار می گذاشــتند و پخش نمی شد 
و توجیه خودشـان را هم داشـتند و مثال اسـپارتاکوس 
4۵ دقیقـه ای داشـتیم کـه ایـن وضعیـت قابـل قبـول 
نبود. من این سیسـتم را بـا کمک قابلیت هـای طراحی 
و تکنولـوژی بـه کار گرفتیم و فیلم هـا را ادیـت کردیم و 
حـالا آن قـدر حرفـه ای کار می شـــود که دیگر کسـی 
متوجه نمی شـــود. همین قابلیت حل مسئله را در این 
مسئولیت هم در نظر داشـتم. در این مدت هم آن قدری 
که بـا صنـوف، فعـالان و صاحب نظـران و دانشـگاهیان 

حـرف زدم، بـا مدیـران وزارتخانه حـرف نزدم.
وقتـی همـه حرف هـا را شـنیدم، فهمیـدم کـه ایـن 
وزارتخانـه ۲۰ مسـئله دارد و در مـورد آن هــا بـا رئیس 
جمهـــور صحبت کـردم و در ایـن مدت یکـی یکی در 
حال حـل این مسـائل هســـتیم. یکـی از آن موانع این 
است که کال کسـی این وزارتخانه را به حساب نمی آورد 
و مأموریت هـای مـا اصولا به رسـمیت شـناخته نشـده 
اسـت. در ادبیـات بـزرگان کشـور در مورد همه مسـائل 
صحبت می شـود اما در مورد گردشـگری به عنوان یکی 
از اصلی تریـن مباحـث نجـات بخـش اقتصـاد صحبتی 

نمی شـود و بی اعتنایـی خاصـی وجـود دارد.
 در چند سـال اخیـر در برخی از شـهرها مثل 
مشـهد با یـک سـری اظهـارات، اقدامـات و 
محدودیت هـا روبـرو بوده ایـم کـه در نتیجه 
آن ها برخی رویدادهـای فرهنگی و تفریحی و 

جریان سـفر به آن شـــهر تغییر کرده است. 
شـما اثرگـذاری ایـن محدودیت هـا را قبول 
داریـد و ممکن اســـت که اعمال نفـوذی در 

جهت اصلاح داشـته باشـید؟
اگر منظور شـما این اسـت که در مورد آقـای علم الهدی 
صحبت کنـم، در حـال حاضـر چنیـن برنامه ای نـدارم 
و فعـال مســـئله مـن نیسـت. اما بـرای سیاسـت های 
گردشـگری وزارتخانه، هیچ خط قرمزی قائل نیستیم و 
با توجه به اینکه گردشگری و شــادی و تفریح حق همه 
مردم اســت، این سیاسـت ها را در همه کشـــور اعمال 
می کنیم و هـر جایی هـم مانعی باشـد، مانـع را برطرف 
می کنیم تا مردم از حقشان بهره مند شوند.  مشـــهد در 
کنار بخش زیارتی یکی از مراکز تفریحی بزرگ کشــور 
اســـت و به طـور میانگین افـرادی که بـرای زیـارت به 
مشـهد می آیند، حدود دو سـاعت برای زیـارت می روند
و باقـی زمـان را در بخش هـای دیگـر تفریحـی حضـور 
دارند. البته من به معنویت مشـــهد حسـاس هسـتم و 

معتقـدم بایـد ایـن فضا حفظ شـود.
 از سـال های گذشـته تـا بـه حـال فیلم ها و 
تصاویری در مورد گردشـگران عراقی منتشر 
می شـود و حواشـی در مورد این گردشـگران 
وجود دارد اما در جایی به این حواشـی پاسخی 
داده نمی شـــود! چرا در مورد تعداد و میزان 
پولی کـه از این طریق وارد کشـور می شـود و 
برخی مسـائل اخلاقـی مطرح شـده صحبت 

نمی شـود که بدانیم درسـت اسـت یـا نه؟
گردشـگری شـیعی یکـی از مزیت هـای مـا اسـت 
و گردشـگران عراقـی یکـی از منابـع خـوب درآمـدی 
کشور هسـتند. در مورد این تعداد گردشـگر گروه های 
مختلفـی مشـکل دارنـد، مثـال ایرلاین هـا و مراکـز 
اقامتـی مـا جوابگـوی نیازهـا نیسـتند و مـا بـه همان 
حرف می رسـیم که زیرسـاخت وجود نـدارد و به جای 
رسـیدگی به ایـن موضوع اشـکال را بـه گردشـگر وارد 
می کنیم. صـدای همه درمی آیـد کـه عراقی ها همه جا 
هسـتند؛ حتی نماینده مجلس بـه من می گویـد برای 
تهیـه بلیت آبـادان مشـکل پیدا کـردم چـــون عمدتا 
عراقی ها در پرواز هســـتند! حالا سـوال من این اسـت 
که حضـور ایـن گردشـگران بد اسـت یا خـوب؟ معلوم 
اسـت که حضورشـان مفید اسـت! مشـکل از ما اسـت 
که زیرسـاخت نداریم. امـا در مورد حواشـی باید بگویم 
که هر گردشـگری حواشـی خـودش را دارد! اروپایی ها 
می آیند، مسـئله جاسـوس بودن داریم. مثـال در فلان 
منطقه یـک عکـــس می اندازند، دسـتگیر می شـوند 
و بایـد دنبـال داسـتان را بگیریـم و پیگیـری کنیـم. 
گردشـگر قطـری آمـده رفته شـکار و دسـتگیر شـده 
و ماجـرای خـودش را دارد و عراقی هـا هـم حواشـی 
خودشـان را دارند. در هـر حالتی تلاش ما این اســـت 
کـه مشـکلات گردشـگری را حـل کنیـم و بـروز ایـن 
مسـائل برای گردشـگران طبیعی اسـت. اما مـن هنوز 
ایـن مسـئله اخلاقـی را بـه عنـوان موضوعی کـه روی 
عملکرد گردشـگری مشـهد سـایه بینـدازد، نمی دانم. 
نمی  توانم بگویم نیســـت، اما می گویـم آن را در حدی 
که گردشـگری مشـهد را بـه خطـر بینـدازد نمی دانم.

 بعد از رد صلاحیت های شورای نگهبان، قصد کار اجرایی نداشتم
گزارش
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آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئين 
نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

موضوع  اول  هيات   140160319012001118 شماره  راي  برابر 
ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون 
ملك  ثبت  حوزه  ثبتي  واحد  در  مستقر  رسمي  سند  فاقد 
طاهره  خانم  متقاضي  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  سيرجان 
ترابيان فرزند غلامعباس به شماره شناسنامه 522 صادره از 
سيرجان در يك باب خانه خرابه به مساحت 69/03 مترمربع 
پلاك 333 اصلي واقع در اراضی صدر آباد بخش 36 کرمان 
محرز  زاده  مسلمی  اصغر  آقاي  رسمي  مالك  از  خريداري 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت  فاصله 
مي  باشند  داشته  اعتراضي  متقاضي  مالكيت  سند  صدور  به 
اعتراض  به مدت دو ماه  آگهي  اولين  انتشار  تاريخ  از  توانند 
خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
به  را  خود  دادخواست  اعتراض،  تسليم  تاريخ  از  ماه  يك 
انقضاي  صورت  در  است  نمايند.بديهي  تقديم  قضايي  مراجع 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذكور  مدت 

مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۱/5/29
تاريخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۱/6/۱3
محمد آرمان پور
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان سیرجان
شناسه آگهی: ۱36۴256

اداره كل ثبت اسناد و املاك استان كرمان 
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملك 

منطقه دو كرمان
هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 

سند رسمي
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت 

ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
 برابر راي شماره 140160319078004690 مورخ 1401/05/11 هيات دوم موضوع 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي  ثبتي  قانون تعيين تكليف وضعيت 
مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضي  خانم فاطمه فکري گزکي به شناسنامه شماره 2980920983 كدملي 
2980920983 صادره کرمان فرزند محمد در ششدانگ یکباب خانه به مساحت 
111 مترمربع پلاك شماره16963 فرعي از3968 اصلي مفروز و مجزی شده از 
پلاک 899 فرعی از اصلی مذکور  واقع در  بخش 2 حوزه ثبت ملك منطقه دو 
کرمان آدرس کرمان بزرگراه امام بلوار شهیدان محمدی کوچه 26 فرعی سوم 
سمت چپ داخل فرعی ، فرعی دوم سمت چپ  خريداري از مالك رسمي آقاي 
حسین احمدی نژاد محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند 
مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم 
نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۱/۰5/29
تاريخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۱/۰6/۱3
محمود مهدی زاده- رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه 2 کرمان
شناسه آگهی: ۱36۴768

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی اراضی و ساختمانهای 

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
اول  هیات   -1401/04/21-140160319014001838 شماره  رای  برابر 
ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد 
فرزند  شمساری   مهری  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
باب  از بم در ششدانگ یک  9992 صادره  حسین بشماره شناسنامه 
316/80 متر مربع پلاک - فرعی از579- اصلی  خانه  به مساحت 
مفروز و مجزی شده از پلاک 19 فرعی از 579-اصلی قطعه دو واقع 
در اراضی رهجرد جیرفت بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی 

آقای امرالله گیلانی  محرز گردیده است.
روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 
آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
صورت  در  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 

مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 256

 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۱/۰5/3۰
 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۱/۰6/۱3

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
برابر رای شماره  وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
140160319014000688-1401/02/31- هیات اول موضوع قانون تعیین 
مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در 
شناسنامه  بشماره  یدالله  فرزند  ساردو   گروهی  زهرا  خانم  متقاضی 
12328 صادره از جیرفت درسه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه 
دو طبقه  به مساحت ششدانگ  256 متر مربع پلاک - فرعی از574- 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 65 فرعی از 574-اصلی قطعه دو 
از مالک  آباد جیرفت بخش 45 کرمان خریداری  اراضی کلاغ  در  واقع 
اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  قرشی  رخساره  خانم  رسمی 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
 . نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 233

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۱/۰5/3۰
 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۱/۰6/۱3

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
فاقد سند رسمی اراضی و ساختمانهای 

تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
موضوع  دوم  هیات   -1401/04/09-140160319014001710 شماره  رای 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
فرزند کرامت   دوماری   امیری  علی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
بشماره شناسنامه 395 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه  
از580- اصلی مفروز  به مساحت 224/74 متر مربع پلاک - فرعی 
در  واقع  دو  قطعه  -اصلی   580 از  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و 
اراضی سبزپوشان جیرفت بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی 
اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  فاطمی  حسین  سید  آقای 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض 
یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود 
قضایی  مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از  ماه 

. نمایند  تقدیم 
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  در صورت  است  بدیهی   

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 258

  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۱/۰5/3۰
 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۱/۰6/۱3

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
140160319014000689-1401/02/21- هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
بلامعارض  مالکانه  ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات  در واحد 
متقاضی خانم فاطمه گروهی ساردو  فرزند یدالله بشماره شناسنامه 
207 صادره از جیرفت در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه دو 
طبقه  به مساحت ششدانگ  256 متر مربع پلاک - فرعی از574- 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 65 فرعی از 574-اصلی قطعه دو 
واقع در اراضی کلاغ آباد جیرفت بخش 45 کرمان خریداری از مالک 
اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  قرشی  رخساره  خانم  رسمی 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
 . نمایند  به مراجع قضایی تقدیم  را  اعتراض،دادخواست خود  تسلیم 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 234
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۱/۰5/3۰ 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۱/۰6/۱3

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
قانون  موضوع  اول  هیات   -1401/04/21-140160319014001833
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مالکانه  تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر 
بلامعارض متقاضی خانم زینب امیری  فرزند علی بشماره شناسنامه 
8 صادره از رابر در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 960 متر مربع 
پلاک - فرعی از 549- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 6 فرعی از 
549 -اصلی قطعه دو واقع در اراضی کلرود جیرفت بخش 45 کرمان 
خریداری از مالک رسمی آقای علی شریفی محرز گردیده است.لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
مالکیت متقاضی  به صدور سند  شود در صورتی که اشخاص نسبت 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع 
انقضای مدت مذکور  بدیهی است در صورت   . نمایند  تقدیم  قضایی 
مالکیت صادر خواهد شد  اعتراض طبق مقررات سند  و عدم وصول 

./م الف: 244
 جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۱/۰5/3۰ 
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت 
موضوع  دوم  هیات   -1401/03/24-140160319014001408 شماره 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  جیرفت   ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
اله  حبیب  فرزند  واحدی  فرحناز  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
باب  یک  در ششدانگ  از جیرفت  4336 صادره  بشماره شناسنامه 
خانه  به مساحت ششدانگ  826 متر مربع پلاک - فرعی از593- 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 593-اصلی قطعه 5 
واقع در اراضی گنزیر ساردوئیه جیرفت بخش 34 کرمان خریداری 
به  آقای حبیب الله واحدی محرز گردیده است.لذا  از مالک رسمی 
آگهی می  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  اطلاع عموم مراتب  منظور 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 
مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

مدیرکل بهزیستی کرمان: مطالبه خدمات 
اجتماعی بشدت افزایش یافته است

مدیرکل بهزیستی استان کرمان با اشاره به اینکه مطالبات مربوط به خدمات اجتماعی 
بشدت افزایش پیدا کرده است گفت: سرانه ها را باید در حوزه های اجتماعی و بخش 

مداخلات اجتماعی در نظر گرفت و نسبت به افزایش آن تاکید داشته باشیم.
علیرضا وحیدزاده با اشاره به اینکه در دنیای امروز جامعه بشدت نیازمند خدمات 
اجتماعی است افزود:در راستای برنامه ریزی ها و سیاستگذاری ها باید توسعه متوازن 
همه  بخش ها مدنظر باشد و اگر بر مقوله های اقتصادی تمرکز داریم به همان میزان بر 

مقوله های اجتماعی نیز تمرکز داشته باشیم.
او با اشاره به اینکه درنظرگرفتن توازن در عرصه های مختلف می تواند باعث مدیریت 
اختلالات و آسیب های اجتماعی شود گفت:به همان تناسبی که در سایر حوزه ها به 
منابع نیاز است در بحث های اجتماعی نیز به منابعی نیاز داریم که بتواند خدمات 

اجتماعی مورد انتظار جامعه را تامین کند.
مدیرکل بهزیستی کرمان تصریح کرد: به طور مثال با توجه به افزایش هزینه های 
ملزومات بهداشتی، یک معلول ضایعه نخاعی که نیاز به تجهیزاتی دارد با این افزایش 
هزینه ها اکنون توان تامین منابع را ندارد و این مساله ایجاب می کند بتوانیم یارانه ها و 
سرانه ها را به نوعی بالا ببریم که افراد بتوانند به طور منسجم از خدمات مورد نیازشان 

بهره گیرند.
او با تاکید بر اینکه باید افزایش سرانه در حوزه های اجتماعی مدنظر باشد گفت: بحث 
لوازم ضروری منزل و هزینه  ای درمان جامعه هدف بهزیستی بشدت افزایش پیدا کرده 

است و باید در این زمینه برای افزایش سرانه برنامه داشته باشیم.
ارز دیچیتال

خبر

خبرخبر

خبر

اینفوگرافیک

ری  جتماعی و ورزشی شهردا زمان فرهنگی، ا مدیرعامل سا
کرمان، از بخشودگی عوارض شهرداری اتوبوس های حامل زائران 

اربعین حسینی)ع( از کرمان به مرز شلمچه خبر داد.
عبدالرضا شیخ شعاعی با اشاره به ضرورت تسهیل تردد مسافران 
عضای  : براساس هماهنگی با ا ر کرد ظها بعین حسینی)ع( ا ر ا
شورای اسلامی شهر کرمان و نظر مساعد شهردار کرمان، عوارض 
ئران حرم امام حسین)ع( را برای  شهرداری اتوبوس هایی که زا
ربعین به مرز »شلمچه« می برند، مورد بخشودگی  پیاده روی ا

قرار گرفت.
مدیرعامل سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرمان 
ادامه داد: این بخشودگی از تاریخ ۱۳ شهریورماه تا پایان همین 

ماه، اعِمال خواهد شد.

مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان بافت از افتتاح 
یک اقامتگاه بوم گردی در شهر بزنجان با حضور مسئولان خبر داد.

لغ بر یک میلیارد  عتباری با ین واحد بوم گردی با ا فزود: ا علی نجفی ا
تومان به همت بخش خصوصی راه اندازی شده که ۵4۰ میلیون تومان آن 

از طریق تسهیلات صندوق کارآفرینی امید تامین شده است.
مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان بافت تصریح 
کرد:این اقامتگاه دارای ۱۰ سوئیت، کافی شاپ و رستوران بوده که مکان 

بسیار مناسبی برای ارائه خدمات به گردشگران است.
ه دیگری نیز با پیشرفت فیزیکی 98  قامتگا نه ا و بیان کرد: خوشبختا ا
فتتاح  عتباری معادل ۳ میلیارد تومان در هفته گردشگری ا درصد با ا

خواهد شد.
ه بوم گردی است که  متگا قا 46 ا رای  نجفی گفت:شهرستان بافت دا

بیشترین آن ها در شهر های بزنجان، گوغر و خبر قرار دارد.

با حضور مدیر کل امور عشایر کرمان پروژه آبرسانی به 
روستا های عشایری دمکوه و قره تپه بافت با اعتبار حدود 

۱۰۰ میلیارد ریال به بهره برداری رسید.
الهی فر مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بافت گفت: با حضور 
رضا نیکزادی مدیر کل امور عشایر استان کرمان، فرهاد 
آراسته فرماندار بافت و جمعی از مدیران شهرستان بافت، 
پروژه آبرسانی به روستا های عشایری دمکوه و قره تپه با 
اعتبار حدود ۱۰۰ میلیارد ریال افتتاح و به بهره برداری 

رسید.
او افزود: روستای قره تپه در منطقه خبر و دمکوه در منطقه 
گوشک از دورترین نقاط شهرستان بافت هستند که به همت 

اداره امور عشایری از نعمت آب شرب سالم بهره مند شدند.

 بخشودگی عوارض اتوبوس های حامل زائران
اربعین از کرمان به مرز شلمچه

یک اقامتگاه بوم گردی در بافت افتتاح شد
 افتتاح بیش از ۱۰۰ میلیارد ریال پروژه آبرسانی

به عشایر بافت

عکس نوشت

نماینده مردم کرمان و راور در مجلس 
شورای اسلامی گفت: تعاونی ها در اقتصاد 

و حل مشکلات کشور تاثیرگذار هستند.
مراسم  در  زاهدی  محمدمهدی 
افتتاحیه تعاونی مسکن کارکنان مس 
سرچشمه )فاز ۵(، که به مناسبت هفته 
تعاون صورت گرفت، با تبریک این هفته 
اظهارکرد:هزینه های ساخت و ساز به شدت 
بالا رفته و احداث این مجموعه با نرخ پایین 

جای تقدیر و تشکر دارد.
او کار خوب از طرف تعاونی ها را لازم برشمرد 
و بیان کرد: اگر اعضاء و هیات مدیره تقوا 
را رعایت کرده و اعتماد دو طرفه شکل 
بگیرد،برنامه ها به صورت کارشناسانه و 
تخصصی پیش برود یقینا تعاونی ها به جواب 

می رسند.
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای 
اسلامی با تاکید بر اینکه تعاونی ها در اقتصاد 
و حل مشکلات کشور تاثیرگذار هستند، 
گفت: تعاونی ها آمده اند تا درصد زیادی از 
مشکل مسکن را حل کنند. این اتفاق خوبی 
است و می تواند در حوزه دیگری مانند حل 

مشکل نهاده های دامی کشور فعال شوند.

رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان رابر 
از دستگیری متخلف شکار پرندگان وحشی در این 

شهرستان خبر داد.
اسحاق منظری توکلی گفت: ماموران یگان حفاظت 
محیط زیست شهرستان در حین گشت و کنترل در 
منطقه دریدونی منطقه شکار ممنوع انجرک به دو نفر 

متخلف حرفه ای سابقه دار بر خورد می کنند.
او افزود: متخلفان به محض مشاهده ماموران محیط 
زیست اقدام به فرار می کنند که با هوشیاری ماموران 

یکی از متخلفان به همراه لاشه یک قطعه کبک شکار 
شده، یک قبضه اسلحه تک لول، کوله پشتی و سایر 

ادوات دستگیر می شود.
منظری بیان داشت: هویت متخلف دیگر نیز 
شناسایی شده و تلاش برای دستگیری وی ادامه 

دارد.
فرمانده یگان حفاظت محیط زیست رابر عنوان کرد: 
متخلف دستگیر شده پس از تشکیل پرونده به منظور 

سیر مراحل قانونی تحویل مرجع قضایی شد.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت جنوب کرمان 
از انتخاب پیمانکار معدن و کارخانه فرآوری مس 

کرور در عنبرآباد خبر داد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل صنعت، معدن 
و تجارت جنوب کرمان، مسلم مروجی فرد در 
حاشیه جلسه با کارشناسان شرکت ملی مس 
ایران، بیان کرد: بعد از پیگیری های مداوم و 
جلسات متعدد با مدیرعامل و سایر مدیران شرکت 
ملی مس ایران و بازدید کارشناسان این شرکت 
ملی از معدن مس کرور، بالاخره مشاور و پیمانکار 
بهره بردار مشخص و طراحی برداشت ماده معدنی 
انجام شد. مدیرکل صنعت، معدن و تجارت جنوب 
کرمان افزود: کارشناسان شرکت ملی مس ایران 
با بازدید از این معدن؛ برای آغاز بهره برداری از 

معدن و تامین زیرساخت اجرای کارخانه در محل 
معدن برنامه ریزی کردند.

او اظهار داشت: معدن مس کرور شهرستان 
عنبرآباد با ذخیره احتمالی ۵۰۰ میلیون تن 
مس، یکی از ذخایر بزرگ و ارزشمند معدنی 

کشور است.
مروجی فرد تاکید کرد: با آغاز فعالیت معدن و 
احداث کارخانه در محل این معدن، شاهد اشتغال 
صدها نفر از جوانان بومی منطقه جبالبارز جنوبی 

خواهیم بود.
او یادآور شد: باید از اقدامات شرکت ملی مس در 
تعیین مشاور و پیمانکار برای معدن مس کرور 
و سرعت بخشید به روند اجرای کار، تقدیر و 

تشکر نمود.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی کرمان گفت: تعداد نیروهای خدمات 
درمانی بیمارستان نسبت به میانگین نرم کشور در تمام شاخص ها 
پایین است و حدود 8۰۰ پرستار در استان کرمان کمبود داریم. مهدی 
احمدی نژاد  با گرامیداشت یاد و خاطره شهدا به ویژه شهدای مدافع سلامت، 
اظهار داشت: ما در بیمارستان های دولتی مشکلاتی داریم که این مشکلات 

در بیمارستان های خصوصی وجود ندارد.
او با اشاره به بازدیدی که از بیمارستان افضلی پور و از بخش کرونای این 
بیمارستان داشت، بیان کرد: بالای 8۵ درصد بیماران این بیمارستان به ویژه 

در بخش کرونا، از خدمات بیمارستان راضی بودند.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی کرمان با بیان اینکه در آخرین بررسی که 
داشتیم تعداد نیروهای خدمات درمانی بیمارستان از جمله پرستار نسبت 
به میانگین نرم کشور در تمام شاخص ها پایین هستیم، گفت: تعداد نیرویی 

که داریم در سطح بیمارستان های نرم سه در کشور است.
او با اشاره به اینکه بودجه ما بسیار کم است و اضافه کردن نیرو باعث می شود 
که پرداخت حقوق بیشتری داشته باشیم که بودجه نداریم، افزود: حدود 
8۰۰ پرستار در استان کرمان کمبود داریم که تازه به میانگین کشوری 

برسیم.
احمدی نژاد با بیان اینکه فرآیند جذب نیرو و پرستار اینگونه نیست که 
دانشگاه خودش اقدام کند، ادامه داد: ما ردیف سهمیه استخدامی داریم که 
امسال این اتفاق افتاده و به دنبال جذب نیرو هستیم، اما مشکل بزرگ ما 
این است که ما نیروهای طرحی از قبل داریم را جذب می کنیم و با این کار 

مشکل این افراد حل شده و عملًا نیروی جدیدی جذب سیستم نمی شود.
او با اشاره به اینکه ساختمان بیمارستان افضلی پور مربوط به ۲۵ سال پیش 
بوده اما ساختمان بیمارستان شفا قدیمی و فرسوده است، گفت: طرح 
جایگزین بیمارستان شفا تهیه شده و زمین نیز برای آن در نظر گرفته 

شده است.
ینکه در طرح جدید  نشگاه علوم پزشکی کرمان با بیان ا سرپرست دا
بیمارستان شفا یک بیمارستان ۵۰۰ تا 8۰۰ تختخوابی ساخته می شود، 
افزود: در حال حاضر در مرحله انتخاب پیمانکار برای این بیمارستان 

هستیم.
او با اشاره به کمبود برخی داروهای نادر در استان کرمان بیان کرد: حدود 
98 درصد این داروها در کشور تولید نمی شود و واردات داریم که در زمان 

واردات دارو سهمیه استان نسبت به جمعیت اختصاص داده می شود.
احمدی نژاد با بیان اینکه بحث پژوهش در استان مقداری مغفول مانده که 
مشکل اصلی ما عدم بودجه است، گفت: ۵ میلیارد تومان بابت طرح های 
تحقیقاتی در دانشگاه بدهکار هستیم و امیدواریم بتوانیم طی یک بازه دو 

ساله پرداخت کنیم.
او با اشاره به اینکه طرح پژوهش محصول محور در دانشگاه علوم پزشکی در 
حال اجرا است، افزود: یکی از وسایل تولید شده تولید پلاسما است که برای 
بهبود زخم ها استفاده می شود که حاصل زحمات بچه های باهوش کرمان 
است و امروز باید از سمت پر کردن پرسشنامه خارج شده و به سمت تولید 

محصولاتی برویم که مشکلی از جامعه را حل کنیم.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی کرمان با بیان اینکه در سال های گذشته 
به دلیل افزایش بی رویه قیمت مواد غذایی شرکت ها در مناقصات ما شرکت 
نمی کنند و ما مجبور هستیم با شرکت های موجود ادامه بدهیم، ادامه داد: 
مقداری با مشکل کیفیت غذا روبه رو هستیم اما نظارت را در دستور کار 
داریم و در تمام شهرستان ها این مشکل را داریم که شرکت جایگزین نداریم

 مرگ ماهیان
سد گاوازنگ در زنجان

ماهیان سد گاوازنگ زنجان به دلیل 
کم آبی تلف شدند.

با توجه به خشکسالی و پایین آمدن 
سطح آب در سد گاوازنگ واقع در 
شمال شهر زنجان تعداد زیادی از 

ماهیان تلف شدند.

نماینده مردم کرمان و راور در مجلس:

تعاونی ها در اقتصاد 
و حل مشکلات کشور 

تاثیرگذار هستند

دستگیری متخلف شکار و صید در رابر

مشاور و پیمانکار معدن و کارخانه مس کرور مشخص شد

کمبود 800 پرستار در سیستم
درمانی استان کرمان

خبر

رییس کل دادگستری استان کرمان گفت: مجتمع مس 
سرچشمه رفسنجان، از واحدهای تولیدی سالمی است 
که به رفع مشکلات اقتصادی کشور و توسعه استان کمک 

می کند.
به گزارش روابط عمومی مجتمع مس سرچشمه رفسنجان، 
حجت الاسلام و المسلمین ابراهیم حمیدی در حاشیه بازدید 
از مجتمع مس سرچشمه رفسنجان گفت: مجتمع مس 
سرچشمه رفسنجان یکی از ظرفیت های مهم نه تنها استان 
کرمان بلکه کشور ماست. حتی در خاورمیانه کم نظیر یا 
بی نظیر است. این مجتمع از مرحله استخراج مواد معدنی 
تا مرحله تولید آند یا کاتدی که تبدیل به صفحه مس 
می شود را در خود جای داده و ظرفیت بسیار خوب تولیدی 

و صنعتی است.

او بیان کرد: با بررسی هایی که به عمل آوردیم مشکل 
خاصی که بحث تولید این مجموعه را تهدید کند وجود 

ندارد.
رییس کل دادگستری استان کرمان با اشاره به اهمیت 
مسائل زیست محیطی، افزود: در کنار تولید و اشتغال و 
استفاده از ظرفیت های معدنی که در کشور داریم بحث 
مسائل زیست محیطی هم اهمیت دارد که باید به آن 

توجه شود.
حجت الاسلام حمیدی تصریح کرد: مجتمع مس سرچشمه 
رفسنجان به مسائل زیست محیطی هم توجه دارد و در کنار 
تولید کاتد مس، از گازهای سمی، اسید سولفوریک را تولید 
می کند که بخشی در کارخانه مصرف و بخشی به واحدهای 
تولیدی که به آن نیاز دارند در سراسر کشور ارسال می شود.

او با بیان اینکه بازرسی ها از واحدهای تولیدی و صنعتی 
به منظور بررسی ظرفیت ها و عملکرد آنها انجام می شود، 
گفت: در طول سال به صورت مستمر گزارش هایی از 
عملکرد واحدهای بزرگ تولیدی را دریافت کرده و بررسی 
می کنیم و در کنار این موارد ضمن انجام بازدیدهای میدانی، 
گزارش های رسیده از سازمان بازرسی نیز مورد بررسی و 

صدور دستورات مقتضی قرار می گیرد.
رییس کل دادگستری استان کرمان خاطرنشان کرد: در 
مجموعه مس سرچشمه رفسنجان مشکلی که به چشم 
بیاید وجود ندارد، ما به صورت مستمر مسائل را رصد 
می کنیم؛ این واحد از واحدهای تولیدی سالمی است که 
به رفع مشکلات اقتصادی کشور و توسعه استان کمک 

می کند.

رییس کل دادگستری استان کرمان مطرح کرد

مجتمع مس سرچشمه رفسنجان، از واحدهای تولیدی سالم و موثر در توسعه استان است

سال تحصیلی حوزه های علمیه 
استان کرمان آغاز شد

سال تحصیلی حوزه های علمیه استان کرمان با حضور نماینده 
ولی فقیه در استان و امام جمعه کرمان در مدرسه علمیه صالحیه 

معصومیه آغاز شد.
در این آیین حجت الاسلام والمسلمین حسن علیدادی سلیمانی 
نماینده ولی فقیه در استان کرمان به رسالت حوزه های علمیه اشاره 
کرد و اظهار داشت: فقه و فقاهت که به معنای علم و فهم و درک 

است از مهمترین رسالت های حوزه است.
نماینده ولی فقیه در استان کرمان با بیان اینکه عدالت، عزم جزم و 
رعایت از دیگر رسالت های حوزه های علمیه است، گفت: افرادی 
که وارد حوزه می شوند اگر به این رسالت ها توجه کنند، موفق 

خواهند شد.
حجت الاسلام عباس سلمه ای مدیر حوزه های علمیه استان 
کرمان نیز در این آیین با بیان اینکه امسال بیش از 6۰۰ نفر در ۲۵ 
مرکز آموزشی حوزه های علمیه در استان کرمان ثبت نام کردند، 
اظهار داشت: بعد از برگزاری یک ترم آموزشی و گزینش، یک سوم 

این افراد جذب حوزه ها می شوند.
مدیر حوزه های علمیه استان کرمان با اشاره به اینکه امسال برای 
اولین بار رشته تخصصی مشاوره در کرمان راه اندازی شده، گفت: 
در حال حاضر تعداد رشته های تخصصی در مدارس علمیه استان 

کرمان به ۷ رشته رسیده است.

نظارت بر حمل و نقل زوار اربعین 
در جنوب کرمان

معاون حمل و نقل راهداری جنوب کرمان گفت: با هدف 
سامان دهی حمل و نقل زائران اربعین طرح نظارتی ویژه با حضور 

میدانی و تشدید نظارت ها اجرا می شود.
حمیدرضا علیدادی سلیمانی افزود: قبل، حین و بعد از اربعین 
استفاده و توجه به ناوگان حمل و نقل مسافر بیشتر به چشم 
می آید و با توجه به میزان افزایش درخواست سفر نیازمند نظارت 

و پیگیری میدانی در حوزه شرکت های حمل و نقلی است.
او افزود:از تمامی ظرفیت کارشناسان حوزه حمل و نقل و صنوف 
این حوزه برای خدمات رسانی به زائران اربعین حسینی استفاده 

خواهیم کرد.
معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب 
استان کرمان بیان کرد: در جنوب کرمان ۱۱ شرکت حمل و نقل 
اتوبوسی فعال است که با برنامه ریزی های صورت گرفته این 
شرکت ها در چارچوب قوانین حمل و نقلی ملزم به خدمات رسانی 

مطلوب به زائران و مسافران اربعین شدند.
علیدادی سلیمانی بیان کرد:در ایام اجرای طرح جابجایی زائران 
اربعین حسینی به منظور بهره گیری از حداکثر توان عملیاتی 
ناوگان موجود در منطقه ارائه سرویس دربستی و پیش فروش 
ممنوع بوده و ارائه بلیت به متقاضیان می بایست به صورت روز 

فروش صورت پذیرد.
او افزود: نظارت مداوم و مستمر بر روند و نرخ بلیت های فروخته 
شده توسط همکاران اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
جنوب کرمان در دستور کار جدی قرار دارد ودر صورت مواجهه 
با تخلف برخورد قانونی توسط این کارشناسان صورت خواهد 

گرفت.
معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب 
کرمان گفت: به رغم تلاش کارشناسان حوزه حمل و نقل برای 
نظارت در این ایام از مردم، مسافران و زائران اربعین خواست برای 
اطلاع از وضعیت جوی راه ها و همچنین اعلام هرگونه مشکلات 

جاده ای با شماره ۱4۱ مرکز مدیریت راه ها تماس بگیرند.

بحران کم آبی را جدی بگیریم


